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رییس مجلس شوراي اسلامي درآیین اختتامیه اجلاس و جشنواره میراث ناملموس:

اجلاس ICCN ؛یک صدای جهانی برای
 احیای زاینده رود ایجاد می کند

 :ICCN دکتر سقائیان نژاد در نشست خبری شهردار اصفهان و دبیرکل سازمان

استاندار اصفهان: 

400میلیون متر مکعب آب زاینده رود 
برای کشت پاییزه اختصاص یافت

4

4

تفکر تشیع، هم زیستي مسالمت آمیز با همه اقوام و فرهنگ ها دارد

اختلاف شیعه و سنی کمک به »آمریکا، 
انگلیس خبیث و صهیونیزم« 

4

رهبر معظم انقلاب در دیدار هزاران نفر از قشرهای 
مختلف مردم تاکید کردند:

2

اس��تاندار اصفهان از اختص��اص400 میلیون مت��ر مکعب از آب 
ذخیره شده پشت سد زاینده رود برای کشت پاییزه کشاورزان در 

سالجاری زراعی خبر داد.
رسول زرگرپور افزود: هفته گذش��ته در کمیته هماهنگی احیای 
حوضه آبریز زاینده رود برنامه آبی سال 94-93 به تصویب وزارت 

نیرو رسید و امروز این برنامه به مدیران کل استان ابلاغ شد.
وی، زمان بازگش��ایی آب برای کش��ت پاییزه را نامعلوم دانست و 
افزود: این امر به میزان ب��ارش و هوای اصفه��ان و همچنین نظر 

کارشناسان حوزه آب و کشاورزی منوط است.
وی اظهار ک��رد: در مصوبه برنامه آبی س��ال 94-93 این مس��اله 
 بس��یار حایز اهمیت اس��ت که در بخش کش��اورزی، شرکت آب 
منطقه ای اصفهان موظف است تمامی اقدامات خود را با سازمان 
جهاد کشاورزی و تش��کلات کشاورزی اس��تان که در توزیع آب 
تخصص دارند، هماهنگ کند.استاندار اصفهان ادامه داد: همچنین 
باید این مس��اله مد نظر قرار گیرد که این مصوبه یک برنامه ملی 

است و وزیر نیرو آن را ابلاغ کرده و ممکن است در آن ...

امشب با بخش های شاد و متنوع  برگزار می شود؛ 

آخرین شب جشن ولایت در میدان امام علی )ع(
12

93

رییس هیات مدیره فولاد مبارکه اصفهان:

تولیدات فولادمبارکه تامین کننده نیاز 
اساسی صنعت است

مدیرکل استاندارد استان اصفهان:

جزیره ای عمل کردن نهادهای نظارتی؛ مانعی 
برای استانداردسازی تولیدات

تاروز
7

س: حمیدرضا نیکومرام/ اصفهان زیبا [
]عک

9
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استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت

ویژه نامه  دانش 

4

دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال

مسلمانان با همدلی، حربه اختلاف افکنی را   از دست دشمن بگیرند

3
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رییس جمه��ور اعلام کرد که این دول��ت از هیچ اقدامی که در راه مبارزه با فس��اد لازم 
باشد، دریغ نخواهد کرد و هر چه را که در راه توسعه مملکت نیاز باشد، تامین 

می کند و در این مسیر از هیچ قدرتی نخواهد ترسید. 

استاندار اصفهان به عنوان سخنران این مراس��م، از خدمات دادستان سابق 
استان تقدیر و صدور حکم پلمب بخش مازوت سوز نیروگاه اصفهان را ریسک 
بزرگ و حکمی قطعی قلمداد کرد.  زرگرپور ادامه داد: در این خصوص کمتر 
دادستانی حاضر به پذیرش چنین ریسک بزرگی بود. وی تصریح کرد: پس از 

صدور این حکم، مسوولان در تهران به من ایراد گرفتند که من نیز به عنوان 
رییس شورای تامین استان از حکم دادستان استان با قاطعیت دفاع کردم؛ چرا 

که دادستان اصفهان مشکل بزرگ زیست محیطی را با این حکم 
برطرف کرد. وی ضمن ابراز نگرانی از وضعیت زندان اصفهان...
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رییس جمهور در جمع نخبگان و برگزیدگان خراسان رضوی:

دولت از هیچ اقدامی در راه مبارزه با فساد 
دریغ نخواهد کرد

به مناسبت سالگرد شهادت سردارعباسعلی جانثاری

فرمانده آتشبار

در پی تصمیم دولت به تصفیه بدهی بانک مرکزی

دور زدن متغیرهای اقتصادی 
ممنوع!

در همایش »س��رطان پایان و آغاز من« که ب��ا همت جمعیت 
همیاران س��لامت روان اجتماعی و همکاری سازمان بهزیستی 
استان اصفهان در سالن اجتماعات بهزیستی برگزار شد، دکتر 
شیرین تبعه امامی روانش��ناس و عضو هیات علمی دانشگاه که 
بیمار در حال مبارزه با سرطان است و تا به حال موفق به درمان 
خود تا 80 درصد شده است، گفت: امروزه سرطان به عنوان یک 
بیماری سخت، جس��م و روح بس��یاری از افراد را درگیر کرده، 

ضمن اینکه تعداد مبتلایان هر روز رو به فزونی است.
 به گفته وی، بجاس��ت که با آگاهی از اینکه سرطان صرفا یک 
بیماری جسمی نیست و به صورت ش��دید متاثر از روح و روان 
فرد نیز است، بر آن باش��یم تا با افزایش توان روحی افراد مبتلا 
و افزایش انگیزه زندگی این بیماری هولناک را کنترل و بهبود 
بخش��یم. این بیمار موفق با اش��اره به این موضوع، برای درمان 
روحی اف��راد مبتلا توج��ه به ش��ش نکته کلی��دی را ضروری 
دانست. وی با اش��اره به اینکه بس��یاری از بیماران در پذیرش 
واقعیت بیماری خود مش��کل داش��ته و در انکار شدید روحی 
هستند، تصریح کرد: مسلما عدم پذیرش بیماری بر روند درمان 

تاثیرگذار است...

استاندار در  مراسم معارفه دادستان جدید اصفهان: 

وضعیت زندان اصفهان
 مناسب نیست

باز هم یک پروژه ضدایرانی دیگر

تکرار سناریوی  ایران ستیزی »آرگو«  این بار با نام گلاب

2

مهم ترین دلواپسی ام 
شرمندگی مقابل

 مردم است 

 معاون فرهنگی اجتماعی شهرداری اصفهان در نشست با خبر نگاران رسانه ها:

رهبر معظم انقلاب در دیدار کارگزاران حج:

تخت فولاد وگلستان شهدا یکی از مسیرهای 
گردشگری اصفهان است 

این روزها ش��اهد نمایش فیلم ضد ایرانی »گلاب« در بس��یاری از 
جشنواره های سینمایی غرب هس��تیم؛ فیلمی که علی رغم ضعف 
در ساختار و محتوا همواره به عنوان یکی از شانس های اسکار مطرح 

می ش��ود، به نظر می رس��د قصه فیلم ضد ایرانی »آرگ��و« در حال 
 تکرار است. دو س��ال پیش فیلم ضد ایرانی »آرگو« به کارگردانی 

بن افلک، بازیگر هالیوودی ساخته شد که از همان ابتدا ...

مرکز نجوم ادیب برگزار می کند؛

 ششمین گشت رصدی آسمان شب
12 7
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با حضور معاون وزیر تعاون؛

امروز 96 طرح تعاونی در 
استان اصفهان افتتاح می شود

سرطان؛ پایان و آغاز من

سرطان نعمتی است که باعث 
بازنگری مان می شود

   سرعتی باور نکردنی 
پاسخی به نیاز اینترنت پرسرعت شما 

   حتی اگر خط تلفن نداشته باشید                         
یا مشکل مخابراتی داشته باشید 

لطفا کمربندهای ایمنی خود را ببندید
دارای مجوز توزیع اینترنت ISDP به شماره 12-13-105 
صادره از سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی 

تلفن تماس:                36205196 
www.shabakieh.com



وزیر اطلاعات گفت: سیاست اصلی ما که برگرفته 
از تدابی��ر کلان حض��رت امام)ره(، مق��ام معظم 
رهبری و روح کلی قانون وزارت اطلاعات اس��ت؛ 
افزای��ش چتر اطلاعات��ی در تمام��ی عرصه های 
اطلاعات��ی اعم از داخل��ی و خارج��ی و صیانت از 
 مناف��ع مل��ی نخبگان و ش��خصیت های کش��ور 
است. حجت الاسلام محمود علوی وزیر اطلاعات در گفت وگویی 
با ویژه نامه 30 سال مجاهدت های خاموش اظهارداشت: سیاست 
اصلی ما که برگرفته از تدابیر کلان حضرت امام)ره(، مقام معظم 
رهب��ری و روح کلی قان��ون وزارت اطلاعات اس��ت، افزایش چتر 
اطلاعاتی در تمامی عرصه های اطلاعاتی اعم از داخلی و خارجی، 
صیانت از منافع ملی نخبگان و شخصیت های کشور با حداقل هزینه 
و حداکثر دستاورد اطلاعاتی است در این چارچوب تمامی اقدامات 

اطلاعاتی در چارچوب شرع قانون و اخلاق پیگیری می شود.

 مهم ترین اولویت کاری وزارت اطلاعات
 وزیر اطلاعات در پاسخ به سوالی مبنی بر مهم ترین اولویت کاری 
وزارت اطلاعات در میان همه وظایف تعریف شده قانونی، گفت: 
مهم ترین اولویت های کاری وزارت اطلاعات شامل تعمیق اقدامات 
اطلاعاتی در حوزه های داخلی و خارجی و توجه به مأموریت های 
ذاتی واجا، تقویت نیروی انسانی و افزایش سطح آگاهی کارکنان 
واجا متناسب با شرایط روز و آینده، مقابله جدی با هرگونه توطئه 
و اقدام دشمن و افزایش تولید فرآورده های تحلیلی و توصیفی در 
خصوص موضوعات امنیتی و اطلاعاتی است. حجت الاسلام علوی 
در ارزیابی ایده اطلاعات مردمی و نقش م��ردم در موفقیت های 
اطلاعاتی تصریح کرد: اطلاعات مردمی ایده خوبی است و اعتقاد 
داریم وزارت اطلاع��ات از مردم و برای مردم اس��ت، پس هر چه 
به مردم اهمیت داده شود کش��ور از امنیت پایدارتری برخوردار 

خواهد بود.

وی در پاس��خ به س��وال دیگری مبنی ب��ر اینکه به عن��وان وزیر 
اطلاعات ک��ه متول��ی اصلی تری��ن فعالیت ه��ای اطلاعاتی در 
جمهوری اسلامی ایران برعهده دارید، مهم ترین حساسیت های 
اطلاعات��ی و امنیتی که م��ردم باید ب��ه آن واقف باش��ند را چه 
می دانید، تصریح کرد: پش��تیبانی کامل از ولایت فقیه و حمایت 
عمل��ی از رهنمودهای مقام معظ��م رهبری، حفظ هوش��یاری 
مردم در مقاب��ل توطئه های دش��من و حفظ وح��دت، توجه به 
همبستگی و انسجام ملی توس��ط آحاد مردم، گروه های سیاسی 
 و اقش��ار جامعه و توجه به منافع ملی و س��رمایه  های اجتماعی 
کشور. وی همچنین در پاسخ به این سوال مبنی بر آینده اطلاعات 
و چالش های فراروی وزارت اطلاعات در ایران گفت:  این سوال از دو 
بخش تشکیل شده بخش اول مربوط به آینده اطلاعات به مفهوم 
کلی اس��ت که پیش بینی می ش��ود اطلاعات نیز مانند هر مقوله 
دیگری از پیچیدگی برخوردار خواهد شد و باید متناسب با شرایط 
و متغیرهای آتی تعبیر شود بنابراین اطلاعات مفهوم سنتی خود 
را از دست خواهد داد و ما به دنیای پسااطلاعات وارد خواهیم شد 

که در اینجا قدرت نرم از اهمیت ویژه ای برخوردار خواهد شد.

  جمهوری اسلامی ایران قدرت اصلی منطقه است
وزیر اطلاعات ادامه داد: بخش دوم س��وال مربوط به چالش های 
فراروی ماس��ت که باید گفت قدرت در نظ��ام مقدس جمهوری 
اس��لامی ایران با دیگر حکومت ها متفاوت است و ولایت فقیه به 
عنوان مقوم اصلی اس��ت علاوه بر آن قدرت کش��ور ما مبتنی بر 
مردم اس��ت و هر متغیری که در جدایی مردم از نظام مؤثر باشد 
می تواند امنیت ملی را دچار چالش کند و برعکس متغیرهایی که 
به انسجام جامعه و حکومت بینجامد به عنوان فرصت اطلاعاتی 

مورد توجه خواهد بود.
نکته پایانی اینکه قطعا قدرت اطلاعاتی نظام جمهوری اسلامی 
ایران هم در بعد داخلی و هم در بعد خارجی بیش��تر می ش��ود و 

جمهوری اسلامی ایران قدرت اصلی منطقه است.

به مناسبت اعیاد سعید قربان و غدیر خم؛

رهبر معظم انقلاب با عفو یا تخفیف مجازات 
تعدادی از محكومان موافقت کردند 

به مناسبت فرا رس��یدن اعیاد س��عید قربان و غدیر خم، رهبر معظم 
انقلاب اسلامی با پیش��نهاد عفو یا تخفیف و تبدیل مجازات یک هزار 
و ۲۵۶ نفر از محکومانِ محاک��م عمومی و انقلاب، س��ازمان قضایی 
نیروهای مسلح و سازمان تعزیرات حکومتی موافقت کردند.آیت الله 
آملی لاریجانی رییس قوه قضاییه طی نامه ای به رهبر معظم انقلاب 
اسلامی به مناسبت فرا رس��یدن اعیاد قربان و غدیر، پیشنهاد عفو یا 
تخفیف و تبدیل مجازات یک هزار و ۲۵۶ نف��ر از محکومانی را که در 
کمیسیون عفو و بخشودگی قوه قضاییه واجد شرایط لازم تشخیص 
داده شده اند، ارایه کرد که این پیشنهاد مورد موافقت حضرت آیت الله 

خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی قرار گرفت.

13 آبان امسال ، خلق حماسه  بی بدیل 
نهضت  حسینی

قائم مقام ش��ورای هماهنگی تبلیغات اس��لامی گفت: با توجه به اینکه 
انقلاب اسلامی نیازمند نگاه حماسی است، در 13 آبان امسال که مصادف 
با روز عاشورا ی حسینی است؛ ملت بزرگ ایران حماسه ای بی بدیل خلق 
می کنند. اصغر آب خضر، رییس ستاد مرکزی برگزاری مراسم یوم الله 13 
آبان گفت: تطابق دو واقعۀ مهم و تاریخی، روز عاش��ورای حسینی  و یوم 
الله  13 آبان در نوع خود بسیار مؤثر و تاریخی است و باید از این موقعیت و 
فرصت به دست آمده و پیش روی، بهترین بهره را برد، چرا که وجه اشتراک 
هر دو واقعۀ اثر گذار تاریخی در همان روح استکبار ستیزی، استقلال و 
عزت و حریت طلبی ، مبارزه با ظلم  و ذلت و ستم است.آب خضر در این 
خصوص گفت: یوم الله سیزدهم آبان؛ یادآور ماهیت استکباری،  استبدادی  
و استثماری آمریکای جهانخوار و عامل "هم گرایی ، هم افزایی، وحدت و 

اتحاد ملی"  ملت استوار و همیشه در صحنه ایران اسلامی است.
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

آیت الله هاشمی رفسنجانی در مجمع تشخیص مصلحت نظام ارایه داد:

گزارش دیدار با رهبر معظم انقلاب درباره سیاست های کلی نظام
رییس پارلمان لبنان:

کسی نمی تواند هدیه نظامی ایران را نپذیرد
رییس پارلمان لبن��ان با تاکید بر اینکه هی��چ کس نمی تواند 
هدیه نظامی جمهوری اس��لامی ایران به ارتش لبنان را قبول 
نکند، گفت: لبنان هزین��ه ای برای هدی��ه نظامی جمهوری 
اس��لامی ایران پرداخت نمی کند. به نقل از وب��گاه تلویزیون 
»المنار«، »نبیه بری« رییس پارلمان لبنان با اشاره به کمک 
نظامی بلاعوض جمهوری اسلامی ایران به ارتش لبنان تاکید 
کرد که »هیچ کس��ی نمی تواند هدیه را نپذی��رد«. بری طی 
سخنانی مطبوعاتی با بیان اینکه ارتش لبنان در شرایط فعلی 

به هر قطعه س��لاحی نیاز دارد، تاکید کرد:  لبنان هزینه ای در 
قبال هدیه )نظامی جمهوری اس��لامی ایران به ارتش لبنان( 
پرداخت نمی کند تا ب��ه بهانه تحریم ه��ای بین المللی اعمال 

شده علیه جمهوری اسلامی ایران، دستاویز قرار داده شود.
 بری رییس پارلمان لبنان درباره موضوع تمدید دوباره دوره 
فعلی پارلم��ان تاکید کرد ک��ه موضوع تمدی��د عمر مجلس 
اجتناب ناپذیر اس��ت و احتمالاً برای دو سال و هفت ماه دیگر 

تمدید شود.

آیت الله هاشمی رفسنجانی در جلسه دیروز شرحی از دیدار اخیر 
خویش با مقام معظم رهبری و مح��ور گفت وگوها، به خصوص 
آیین نامه نظارت بر حس��ن اجرای سیاست های کلی نظام ارایه 
کرد. کمیسیون نظارت مجمع تشخیص مصلحت نظام به ریاست 
آیت الله هاشمی رفسنجانی تشکیل جلسه داد.در آغاز این جلسه 
آیت الله هاشمی رفس��نجانی، ش��رحی از دیدار اخیر خویش با 
مقام معظم رهبری و محور گفت وگوه��ا، به خصوص آیین نامه 
نظارت بر حسن اجرای سیاس��ت های کلی نظام ارایه کرد و در 

ادامه گفت: الحمدلله پس از دوران نقاهت، وضعیت س��لامتی 
ایشان به بهبودی کامل نزدیک شده است.در ادامه جلسه درباره 
مغایرت و عدم انطباق چند طرح و لایحه مجلس شورای اسلامی 
و دولت با سیاس��ت های کلی نظام بحث و بررسی شد.در بخش 
دوم جلسه درباره »شاخص های چشم انداز که قابلیت مقایسه 
بین المللی دارند« و »شاخص های سرمایه اجتماعی که قابلیت 
مقایسه بین المللی ندارند، به ویژه در زمینه های اخلاقی، دینی و 

فرهنگی« بحث و تبادل نظر شد.

حجت الاسلام علوی وزیر اطلاعات خبر داد:

افزایش چتر اطلاعاتی در تمام عرصه های اطلاعاتی

گروه 
ایران

تاکید ایران بر دسترسی برابر همه 
شهروندان به محاکم قضایی 

کمیته ششم )حقوقی( مجمع عمومی سازمان ملل متحد جلسات 
سال جاری در خصوص ارتقاء حاکمیت قانون را به موضوع افزایش 
دسترسی شهروندان به نظام های قضایی و محاکم اختصاص داده 
است. حس��ین قریبی، عضو هیات نمایندگی کشورمان در جلسه 
کمیته شش��م )حقوقی( مجمع عمومی سازمان ملل متحد ضمن 
اشاره به مواد 34 و 3۵ قانون اساسی و قانون آئین دادرسی کیفری، 
تلاش های دولت و قوه قضاییه جمهوری اسلامی ایران برای حصول 
اطمینان از دسترس��ی برابر و غیر تبعیض آمیز همه شهروندان به 
محاکم قضایی را تش��ریح کرد. در همین زمینه به سیستم درگاه 
خدمات الکترونیکی قضایی و تسهیل بیشتر دسترسی شهروندان 
از طریق این شبکه به خدمات نظام قضایی اشاره شد. هم چنین در 
ادامه این جلسه ضمن تذکر این نکته که ارتقاء حاکمیت قانون در 
سطح داخلی نمی تواند بدون توجه به ارتقاء حاکمیت قانون در سطح 
بین المللی دنبال شود، اعلام شد که اقدامات یک جانبه فرا قانونی 
برخی کشورها با هدف تحمیل سیاست های خود به دیگر کشورها 
از جمله از طریق تحریم های یک جانبه، خلاف تلاش ها برای ارتقاء 
حاکمیت قانون بوده و به عکس نتایج منفی به بار می آورد. وی ادامه 
داد: توسل به تهدید یا استفاده از زور توسط برخی کشورها در روابط 
خود با دیگر کشورها نقض اصول اساسی منشور ملل متحد و حقوق 
بین الملل بوده و بر خلاف اهداف ملل متحد است. این عضو هیات 
نمایندگی کشورمان تاکید کرد که موضوع ارتقاء حاکمیت قانون در 
سطح داخلی باید از طریق دولت ها و براساس ویژگی های فرهنگی، 
تاریخی و سیاس��ی مختص هر کشور باش��د. قریبی تصریح کرد: 
مساعدت های سازمان ملل متحد برای ظرفیت سازی در کشورهای 
در حال توسعه هم باید با توجه به این ویژگی ها و با رضایت دولت های 
ذی ربط با هدف افزایش میزان مالکیت ملی دولت ها در این زمینه 
دنبال شود. وی گفت: سازمان ملل هم چنین می تواند نقش خود را 
در تبادل تجربیات بین دولت ه��ا و ترویج روش های بهتر کاری در 

زمینه ارتقاء حاکمیت ملی ایفاء کند.

خبــر

سازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری اصفهان 

نوبت دومآگهی مناقصه 

سازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری اصفهان در نظر دارد  عملیات تهیه مصالح و 
اجرای تعمیرات ابنیه و تاسیسات برقی و مکانیکی ساختمان های مجموعه میدان مرکزی میوه و تره بار واقع در 
کیلومتر 5 جاده اصفهان- نایین- ساختمان دفتر اداری شهرک امیرکبیر واقع در خیابان امام خمینی-کیلومتر 8 
جاده اصفهان – تهران – خیابان عطاء الملک، دفتر مرکزی سازمان واقع در خیابان آمادگاه، روبروی هتل عباسی 
و بازارهای روز سطح شهر را به مبلغ تقریبی 800/000/000 ریال براساس فهارس بهای سال 1393 از طریق 

مناقصه به پیمانکار واجد صلاحیت واگذار نماید. 
متقاضیان می توانند از تاریخ 93/07/15 تا پایان وقت اداری مورخ��ه 93/07/29 با ارایه معرفی نامه معتبر و 
مدارک مربوطه به همراه سوابق کاری شرکت به دفتر فنی سازمان واقع در خیابان آمادگاه روبروی هتل عباسی، 
مجتمع عباسی، طبقه همکف، واحد 107 مراجعه نموده و پس از اخذ تاییدیه دفتر فنی اقدام به واریز مبلغ 500/000 
ریال بابت هزینه تهیه اسناد مناقصه در وجه حساب جاری ش��ماره 3100003041007 نزد بانک ملی ایران 
ش��عبه اصفهان )قابل پرداخت در کلیه شعب بانک ملی( نموده و اس��ناد مناقصه را دریافت نمایند. تلفن تماس: 

 32211442-32225535
1-شرکت کنندگان بایستی دارای تخصص، توان اجرا و تجربه مناسب و حسن سابقه در این زمینه باشند. 

2-ارایه سپرده شرکت در مناقصه به مبلغ 8/500/000 ریال طی ضمانت بانکی یا فیش پرداختی الزامی است. 
3-مدت اجراء: هشت ماه شمسی می باشد. 

4-مهلت ارسال پیشنهادات تا ساعت 13 مورخه 93/08/01 می باشد. 
5-پیشنهادات مورخه 93/08/03 بازگشایی می شود. 

6-سازمان در رد یا قبول پیشنهادات مختار می باشد. 
7-هزینه انتشار آگهی به عهده برنده مناقصه است.

سازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری اصفهان 

نوبت دومآگهی مزایده 

سازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری اصفهان در نظر دارد بهره برداری تعداد 
11 بازار از بازارهای روز کوثر خود واقع در سطح شهراصفهان را از طریق مزایده )با شرایط و مقررات مورد 
نظر سازمان در جهت بهره برداری بازار( به اشخاص حقیقی یا حقوقی واجد صلاحیت واگذار نماید. متقاضیان 
می توانند از تاریخ 93/07/15 تا پایان وقت اداری مورخه 93/08/01 با ارایه اسناد و سوابق کاری مرتبط 
به امور بازارهای س��ازمان واقع در خیابان آمادگاه، روبروی هتل عباس��ی، مجتمع عباسی، طبقه همکف، واحد 
107 مراجعه نموده و پس از اخذ تاییدیه نسبت به واریز مبلغ 500/000 ریال بابت هزینه تهیه اسناد مزایده 
در وجه حس��اب جاری ش��ماره 3100003041007 نزد بانک ملی ایران ش��عبه اصفهان )قابل پرداخت در 

کلیه شعب بانک ملی( نموده و اسناد مزایده را دریافت نمایند. 
تلفن تماس: 32211442-32225535

1-متقاضیان بایستی: 
 دارای عدم سوء پیشینه کیفری و مالی باشند.

 دارای حسن سابقه، توان مالی و اجرایی مناسب در زمینه اداره فروشگاه های بزرگ باشند. 
 دارای پروان��ه کس��ب و یا هرگونه مجوز، تاییدی��ه و گواهینامه معتبر در زمینه پخش و توزیع عمده و کلان 

مواد غذایی و بهداشتی باشند. 
 دارای نمایندگی انحصاری محصولات غذایی و بهداشتی باشند. 

 دارای اسناد مالکیت و یا قراردادهای اجاره انبار یا سردخانه های مواد غذایی باشند. 
2-ارایه سپرده شرکت در مزایده طی فیش پرداختی الزامی است. 

3-مدت اجاره: دوازده ماه شمسی می باشد. 
4-مهلت ارسال پیشنهادات تا ساعت 14 مورخه 93/08/03 می باشد. 

5-پیشنهادات در تاریخ 93/08/04 بازگشایی می شود. 
6-سازمان در رد یا قبول پیشنهادات مختار می باشد. 

7-هزینه انتشار آگهی به عهده برنده مزایده است. 

آگهی استخدام 

یک شرکت نماینده کشتیرانی جهت تکمیل کادر خود 
به تعدادی افراد با حداقل تحصیلات لیسانس و مسلط 
به زبان انگلیسی و کامپیوتر در اصفهان نیازمند است 

علاق��ه مندان می توانند رزومه خود را به آدرس ایمیل 
زیر ارسال نمایند. 

info@oceanlotka.com

حضرت آیت الله خامنه ای رهب��ر معظم انقلاب 
اسلامی دیروز )دوشنبه( در خجسته عید سعید 
غدیر در دیدار با هزاران نفر از قش��رهای مختلف 
مردم، »نصب امیرمؤمنان ب��ه امامت« و »توجه 
و پرداختن اسلام به سیاس��ت و حکومت« را دو 
مفهوم اساسی واقعه غدیر خم خواندند و با تأکید 
بر ضرورت حیاتی اتحاد و همبستگی مسلمانان افزودند: هرکسی 
و هر اقدامی که موجب تحریک احساسات طرف مقابل و اختلاف 
شیعه و سنی ش��ود، به »آمریکا، انگلیس خبیث و صهیونیزم« 
یعنی بوجود آورندگان جریان جاهل، متحجر و وابسته تکفیری 

کمک می کند. 
به گزارش اصفهان زیبا به نقل از پایگاه اطلاع رسانی دفتر مقام 
معظم رهبری،حضرت آی��ت الله خامنه ای با تبریک عید بزرگ 

غدیر، واقعه مهم و پرمغز غدیر خم را جزو مسلمات تاریخ اسلام 
خواندند و خاطرنش��ان کردند: هیچ یک از پیروان فرق اسلامی 
در »اصل وقوع غدیرخم و جمله شریف پیامبر ختمی مرتبت« 
یعنی م��ن کنت مولاه فهذا عل��ی مولاه تردیدی ندارد.ایش��ان 
افزودند: شبهاتی نیز که اکنون درباره معنای این جمله تاریخی، 
به ذهن نو کیسه گان فکری می رسد همان حرفهای هزار سال 
پیش است که علمای بزرگ، به آنها پاسخ داده اند.رهبر انقلاب با 
اشاره به معنای رایج جمله شریف پیامبر در غدیر خم یعنی نصب 
امیرمؤمنان به امامت و نیز وصایت پیامب��ر افزودند: این جمله 
معنای مهم دیگری هم دارد که نباید مورد غفلت قرار گیرد و آن 
پرداختن اسلام به امر حکومت و سیاست امت است.حضرت آیت 
الله خامنه ای با اشاره به تبلیغات هدفمند دشمنان امت اسلامی 
برای جدا کردن اسلام از سیاس��ت و منحصر کردن دین شریف 

در مسایل شخصی و خصوصی افزودند: واقعه غدیر خم، منطق 
روشن و مستحکم اسلام در نفی این نگاه سکولار 
است چرا که غدیر خم مظهر توجه و تأکید اسلام 

بر حکومت داری و سیاست به شمار می رود.
رهب��ر انقلاب ب��ا نفی نگاه��ی که مس��اله نصب 
امیرمؤمنان بدس��ت پیامبر عظیم الشأن اسلام 
 را فق��ط به معن��ای نص��ب جنبه ه��ای معنوی 
می داند افزودند: جنبه ه��ای معنوی قابل نصب 
نیست و معنای حقیقی این واقعه مبارک، توجه 
به ام��ر حکوم��ت و مدیریت جامعه اس��ت و این 
درس بزرگ غدیر برای مسلمانان است.حضرت 
آیت الله خامنه ای، مس��اله غدیر را، مس��اله ای 
اعتقادی و پایه و اساس تفکر ش��یعه برشمردند 
و در عی��ن ح��ال افزودند: جای بحث و بررس��ی 
منطق ق��وی و حجت قاطع ش��یعه در باب غدیر 
خم، محافل علمی و تخصصی اس��ت و نباید این 
موضوع، در زندگی عمومی مس��لمانان و برابری 
و برادری آنان اثر منف��ی بگذارد.رهبر انقلاب از 

همین زاویه، به بررسی سیاس��ت اصلی مستکبران یعنی ایجاد 
اختلاف میان فرق اس��لامی بویژه ش��یعه و س��نی پرداختند و 
خاطرنشان کردند: بروز اختلاف میان مس��لمانان، طبعاً باعث 
می ش��ود همت، نیرو و انگیزه های آنان صرف دعواهای داخلی 
شود و به دشمنان بزرگ و اصلی خود توجهی نکنند و این، همان 
 هدفی است که استعمار و استکبار، برای آن، برنامه ریزی کرده 
اس��ت.حضرت آی��ت الله خامن��ه ای، مقابله با »تفک��ر جذاب 
و جه��ت بخش جمه��وری اس��لامی« را عامل اصلی س��رمایه 
گذاری بیشتر استکبار در زمینه ایجاد اختلاف میان مسلمانان 
برشمردند و خاطرنشان کردند: امریکا، صهیونیزم و »متخصص 
کهن��ه کار تفرقه انگی��زی یعنی دولت خبی��ث انگلیس«، پس 
از پیروزی انقلاب، تلاش های خود را ب��رای اختلاف انگیزی و 

انحراف اذهان شیعه و سنی از دشمنان اصلی، به شدت افزایش 
داده اند. رهبر انقلاب بروز جری��ان تکفیری در 
عراق، سوریه و برخی کشورهای دیگر را حاصل 
برنامه ریزی مس��تکبران برای ایجاد اختلاف در 
میان مس��لمانان خواندند و افزودند: آنها القاعده 
و داعش را ب��رای تفرق��ه انگی��زی و »مقابله با 
جمهوری اس��لامی« ایج��اد کردند ام��ا اکنون 
دامن خودش��ان را گرفته است.ایش��ان با اشاره 
به حوادث جاری در منطق��ه افزودند: نظر دقیق 
و تحلیلی به این حوادث نشان می دهد امریکا و 
هم پیمانانش در تلاش هایی که به دروغ مواجهه 
با داعش اس��م گذاری کرده اند، بیش��تر از آنکه 
درصدد ناب��ودی نطفه های این جریان باش��ند، 
متوج��ه تفرقه انگی��زی و ایجاد دش��منی میان 
مسلمانان هس��تند.حضرت آیت الله خامنه ای 
تأکید کردند: هرکسی به اس��لام پایبند است و 
حاکمیت قرآن را قبول دارد چه شیعه باشد چه 
سنی، باید آگاه باشد که سیاست های آمریکایی 
"– صهیونیس��تی، دش��من واقعی و اصلی اس��لام و مس��لمانان 
است.رهبر انقلاب، مراقبت و پرهیز کامل از تحریک احساسات 
فرق دیگر را وظیفه مهم همه مس��لمانان برشمردند و افزودند: 
ش��یعه و س��نی بدانند هر اقدام ی��ا حرفی از جمل��ه توهین به 
مقدس��ات یکدیگر، باعث حساس��یت برانگیزی و آتش افروزی 
می ش��ود و این قطعاً به سود دشمن مش��ترک همه مسلمانان 
اس��ت.حضرت آیت الله خامنه ای در پایان سخنانشان با اشاره 
به شکس��ت همه توطئه ه��ای زورگویان جهانی در 35 س��ال 
اخیر تأکید کردند: دشمنان این ملت، به فضل الهی، این بار هم 
شکست خواهند خورد و همه مس��لمانان که در ایران اسلامی 
زندگی می کنن��د، همچنان آگاه و بصیر ب��ه وظایف خود عمل 

خواهند کرد.

هدیه نظامی تهران برای لبنان آماده است 
پس از طرح موضوع »هدیه نظامی جمهوری اس��لامی ایران به ارتش 
لبنان« برای کم��ک به این نهاد دولت��ی برای مبارزه با تروریس��م، و 
مخالفت دولت آمریکا، س��فیر ایران در بیروت بار دیگر بر این موضوع 
تاکید و تصریح ک��رد که این کم��ک مخصوص مبارزه با تروریس��م 
است.»محمد فتحعلی« سفیر جمهوری اس��لامی ایران در لبنان در 
تازه ترین اظهارات خود درباره این هدیه نظام��ی، مخالفت آمریکا را 
»دوگانگی سیاست این کشور در مبارزه با تروریسم« دانست و  گفت: 
مخالفت  با این هدیه، خدمتی به لبن��ان نمی کند.فتحعلی به روزنامه 
لبنانی »الاخبار« گفت که جمهوری اسلامی ایران برای تقدیم کمک 
نظامی غیر مشروط به ارتش لبنان به عنوان مرحله نخست همکاری 

میان دو کشور آماده است.

رایزنی های دو جانبه ایران و آمریکا
 امروز  در وین

شهر وین روزهای سه شنبه و چهارش��نبه هفته جاری 22 و 23 مهر 
ماه میزبان رایزنی های دوجانبه و س��ه  جانبه هی��أت مذاکره کننده 
 ایرانی به ریاس��ت محمد ج��واد ظریف وزیر امور خارجه کش��ورمان

 است.
در همین راس��تا و در پی توافقات حاصل��ه در هفتمین دور مذاکرات 
جامع ایران و گروه 1+5 )آلمان، انگلس��تان، فرانسه، آمریکا، روسیه و 
چین( در نیویورک و به منظور حل اختلافات موجود قرار شد رایزنی ها 
بعد از دو هفته از سر گرفته شود و اعلام ش��د که رایزنی ها در یکی از 

شهرهای اروپایی خواهد بود .
 بر این اساس تیم مذاکره کننده ایرانی به ریاست محمدجواد ظریف 
رییس دس��تگاه دیپلماسی دوشنبه ش��ب راهی وین می شود و سید 
عباس عراقچ��ی و مجید تخت روانچ��ی معاون��ان وزیرخارجه ایران 
صبح سه ش��نبه با ویلیام برنز قائم مقام وزیر خارجه و وندی ش��رمن 
معاون وزیر خارجه آمریکا در هتل پله کوبورگ شهر وین به گفت وگو 

خواهند پرداخت.
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

رییس مجلس پیش از عزیمت به ژنو:    

تروریسم، بحران آب و خشونت علیه زنان محورهای مذاکرات در ژنو است 
رییس مجلس شورای اسلامی با اش��اره به برگزاری یکصد و سی و 
یکمین اتحادیه بین المجالس جهانی گفت : وضعیت ترویس��م در 
دنیا، مساله آب و مشکلات به وجود آمده ناشی از آن و مساله برابری 
جنسیتی و خشونت علیه زنان از جمله موضوعات مورد بررسی در 
این اجلاس است.   به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری خانه 
ملت، دکتر علی لاریجانی رییس مجلس ش��ورای اسلامی پیش از 
عزیمت به ژنو جهت شرکت در  صد و س��ی و یکمین اتحادیه بین 
 المجالس جهانی گفت: اتحادیه بین المجالس اسلامی اتحادیه ای

 ریش��ه دار و دارای قدمت است.وی با اش��اره به موضوعات مطرح 
ش��ده در این اجلاس گفت: وضعیت تروریس��م در دنیا، مساله آب 
و مشکلات به وجود آمده ناشی از آن و مس��اله برابری جنسیتی و 
خش��ونت علیه زنان از جمله موضوعات مطرح شده در این اجلاس 
اس��ت.دکتر لاریجانی با بیان اینکه در کمیت��ه های تخصصی این 
اجلاس مساله حقوق بشر مورد بررسی قرار خواهد گرفت، ادامه داد: 
مدتی است که جریانی به دنبال زیر مجموعه سازمان ملل قرار دادن 
اتحادیه بین المجالس جهانی است اما باید بدانند که بین المجالس 

ساختاری جداگانه دارد و البته در مورد این موضوع اختلاف نظرهایی 
هم وجود دارد.رییس مجلس ش��ورای اسلامی تصریح کرد: در این 
اجلاس مذاکراتی در مورد موضوعات مطرح شده با رؤسای مجالس 
کش��ورهای مختلف انجام خواهد گرفت. رییس مجلس ش��ورای 
اسلامی به منظور ش��رکت در اجلاس بین المجالس جهانی عازم 
سوئیس شده است.پیش از این، هیاتی از جمله کاظم جلالی رییس 
مرکز پژوهش های مجلس شورای اس��لامی ، جواد جهانگیرزاده، 
فاطمه رهبر، احمدرضا دس��تغیب، سیدهادی حس��ینی، عباس 

پاپی زاده و موید حسینی به ژنو سفر کرده اند و در سفر رییس مجلس 
شورای اسلامی، ضرغام صادقی عضو هیات رییسه مجلس، لاریجانی 

را همراهی می کند.

رهبر معظم انقلاب در دیدار هزاران نفر از قشرهای مختلف مردم تاکید کردند:

اختلاف شیعه و سنی کمک به »آمریکا، انگلیس خبیث و صهیونیزم« 

گروه 
ایران

واقعه غدیر خم، 
منطق روشن و 

مستحکم اسلام 
در نفی این نگاه 

سکولار است چرا 
که غدیر خم مظهر 

توجه و تأکید 
اسلام بر حکومت 

داری و سیاست به 
شمار می رود

وزیر اموراقتص��اد و دارایی کش��ورمان که برای ش��رکت در اجلاس 
س��الانه بانک جهانی وصندوق بین المللی پول درنیویورک به س��ر 
می برد گفت: همه کشورها برای اس��تفاده از فضای مثبت به وجود 
آمده در ایران از همدیگر سبقت می گیرند تا بتوانند در ایران سرمایه 
گذاری کنند.  علیرضا طیب نیا در گف��ت وگوی با واحد مرکزی خبر 
در نیویورک اف��زود: در ملاقات های متعددی که ب��ا مقامات مالی و 
سرمایه گذاران کش��ورهای مختلف صورت دادیم، مشخص شد که 
س��لاح تحریم علیه ایران کاربرد خود را از دست داده و این تحریم ها 
دیگر نمی تواند ادامه یابد. طیب نیا تصریح کرد: اجلاس سالانه بانک 
جهانی و صندوق بین المللی پول که همه ساله در این فصل با شرکت 
چندین هزار نفر از کارشناس��ان و مقامات اقتص��ادی و مالی جهان 
برگزار می ش��ود، فرصت مناسبی است تا مس��ایل مربوط به اقتصاد 
جهانی از جمله رش��د و توسعه، اشتغال و س��رمایه گذاری و مسایل 

 زیس��ت محیطی مورد بحث و بررس��ی قرار گیرد و ب��ا همفکری راه 
حل های مناسبی برای ارتقای توسعه جهانی فراهم بشود. وی افزود: 
در ای��ن اجلاس تلاش کردیم ت��ا برنامه ه��ا و دیدگاه های جمهوری 
اسلامی ایران و موفقیت های به دست آمده را تشریح کنیم که البته 
مورد استقبال بیشتر مقامات و کارشناسان قرار گرفت. طیب نیا گفت: 
در ملاقات با یکی از کارشناس��ان ارشد صندوق بین المللی پول، وی 
از موفقیت های چشمگیرجمهوری اسلامی ایران در یکسال گذشته 
اظهار رضایت کرد و موافق بود که تحریم ها علیه ایران کارساز نیست و 
به هیچ وجه نمی توان از این سلاح برای پیشبرد خواسته های سیاسی 

خود و تحمیل آن بر مردم و جامعه ایران استفاده کرد.

    ارزیابی مثبت  مقامات و کارشناسان امور مالی کشورها 
درباره فضای سرمایه گذاری در ایران 

وزیر ام��ور اقتصادی ایرانی گف��ت مقامات و کارشناس��ان امور مالی 
شرکت کننده در اجلاس سالانه بانک جهانی و صندوق بین المللی 
 پول فضای س��رمایه گ��ذاری در ایران را مناس��ب و مثب��ت ارزیابی  
 می کنن��د. علیرضا طیب نیا تاکید ک��رد : علیرغم ادام��ه تحریم ها 
ضد ایران ، ما با تبعیت از سیاس��ت اقتصاد مقاومتی موفق ش��ده ایم 
مش��کلات عمده اقتصاد ایران را کنترل کنیم. اکن��ون در ایران نرخ 
تورم به ش��کل معنی داری کاهش یافته اس��ت و نرخ رشد اقتصادی 
کشور پس از اینکه به مدت دو س��ال متوالی منفی بود خوشبختانه 
در بهار امسال مثبت ش��د . وی تصریح کرد زمینه مناسبی در اذهان 
مسوولان و کارشناسان اقتصادی و مقامات کشورها ایجاد شده است 
مبنی بر اینکه کاربرد س��لاح تحریم ضد کشورها باید محدود شود و 
جلوی این کار گرفته شود. طیب نیا خاطر نشان کرد سایر مسوولان 
 و مقاماتی که از کش��ورهای مختلف در این اجلاس شرکت داشتند 
موفقیت های چشمگیر ایران را ارزشمند و ستودنی ارزیابی و همه آنها 
تاکید کردند استفاده از ابزار تحریم  برای تحمیل دیدگاه های سیاسی 
بر کشورها نه تنها نفعی برای جامعه جهانی ندارد بلکه موجبات تشدید 
رکود ،کسادی ،فقر و محرومیت را در سطح جهان فراهم خواهد کرد . 

وزیر اموراقتصاد و دارایی:

تحریم ها علیه ایران نمی تواند ادامه یابد    



عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

سهم دستگاه ها در طرح جامع آلودگی هوا 
به صورت تفکیکی مشخص نشده است

عضو کمیس��یون حمل و نقل و محیط زیس��ت ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان با اشاره  مشکلات طرح جامع آلودگی هوای اصفهان گفت: سال 
گذش��ته طرح جامع آلودگی هوا با حضور اس��تاندار در یکی از جلسات 
شورای اسلامی شهر مطرح شد که به نظر می رسد این طرح با چالش ها 
و اشکالاتی روبه رو است. وحید فولادگر، با انتقاد از مشخص نبودن سهم 
دستگاه ها در این طرح افزود: در این طرح سهم دستگاه ها در فعالیت ها و 
اقدامات به صورت تفکیکی و مشخص تدوین نشده و به طور مثال توسعه 
حمل و نقل عمومی به عهده شهرداری بوده؛ اما دستگاه های دیگر مانند 
دولت در تامین اعتبارسهم دولت وظیفه داشته و تولید اتوبوس و اعمال 
قانون وظیفه ارگان های دیگر است و یا در انتقال مشاغل آلاینده چندین 
دستگاه دیگر نیز نقش دارند که نقش آنها به تفکیک مشخص نشده است 
و این یکی از چالش های مهم طرح است. وی در ادامه با بیان اینکه پایش 
وضع موجود در ش��اخص های مختلف در برنامه ذکر نشده، تصریح کرد: 
میزان تاثیر فعالیت های اجرایی در بهبود ش��اخص ها و اینکه شاخص ها 
در طول چه زمانی قرار است به چه عددی برسد، مشخص نیست و لازم 
است سازمان محیط زیست در رفع اشکالات برنامه و اجرایی تر کردن آن 
کوشش کرده و اقداماتی که به عهده شورا و شهرداری و سایر دستگاه ها 
بوده را پیگیری کند. عضو کمیسیون حمل و نقل و محیط زیست شورای 
اسلامی شهر اصفهان همچنین به طرح جامع مطالعات حمل و نقل اشاره 
و اظهار داشت: سال 90  جهت تدوین طرح جامع مطالعات حمل و نقل، 
بین شهرداری اصفهان و دانشگاه صنعتی اصفهان قراردادی بسته شد و در 
حالی که بیش از یک سال از انعقاد آن می گذرد، نتایج آن با تاخیر مواجه 
شده است. فولادگر خاطر نش��ان کرد: از آنجا که مطالعات قبلی حمل و 
نقل، پاسخگوی شرایط و اقتضائات جدید نیست و  برای تنظیم و تصویب 
برنامه اصفهان 1400 نیاز به نتایج این ط��رح داریم لازم بوده که هرچه 

زودتر نتایج این طرح در اختیار شورا قرار گیرد. 

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

 طرح 9 ماده ای آب باید اجرا و 
جلوی کارشکنی ها گرفته شود

رییس مرکز پژوهش های راهبردی و مطالعات کاربردی شورای اسلامی 
شهر اصفهان با اشاره به اینکه منطقه رهنان اصفهان یکی از مناطق مهم 
در تامین غله استان و حتی کشور بوده است و سهم حق آبه این استان و 
نیز این منطقه از شهر بسیار بالاست، اظهار داشت: منطقه رهنان اصفهان 
ش��هدای زیادی را تقدیم انقلاب کرده اس��ت و به واس��طه شهدای این 
 استان و روزی که 330 شهید در اصفهان تشییع شد، باید حق این مردم

 برگردد.
سید احمدعلی عاملی، همچنین با بیان اینکه طرح 9 ماده ای آب باید اجرا 
شود و جلوی کارشکنی ها گرفته شود، ادامه داد: از مسوولان انتظار داریم 
که حیات را به فلات مرکزی برگردانند و اجازه این را ندهند که این حق 
ضایع شود. عضو شورای اسلامی شهر اصفهان عنوان کرد: امید داریم که 
همه مسوولان تلاش کنند تا زاینده رود  دوباره احیا شود؛ چراکه در کشور 
ایران اصفهان نقش بی بدیلی داشته و دارد و نباید اجازه داد، رگ حیات 

در اصفهان قطع شود.

نایب رییس شورای اسلامی شهر اصفهان:

نظارت جدی گرفته شود تا سلامت مردم 
به خطر نیفتد

نایب رییس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه در هفته هاي 
گذشته عنوان ش��د که از روغن پالم در بس��یاري از مواد غذایي به خصو 
لبنیات استفاده مي شود، لذا باتوجه به اینکه در حال حاضر شاهد افزایش 
بیماري کبد چرب در بین مردم هستیم لازم است استانداردهاي لازم در 
رابطه با مواد غذایي رعایت شود. احمد ش��ریعتی افزود: چنانچه نظارت 
جدی در این حوزه وجود داشته باشد، شاهد اینگونه اتفاقات نخواهیم بود.

وی در ادامه از عرضه روغن هاي گیاهي در بازار بدون داش��تن برچسب 
بهداشت و استاندارد انتقاد کرده و تصریح کرد: در حال حاضر روغن هاي 
گیاهي همچون روغن کنجد، روغن ذرت و... بدون برچس��ب در بازارها 
ارایه مي شود که ممکن است عوارضي براي مردم داشته باشد، لذا باید به 
این مهم رسیدگي لازم شود. نایب رییس شورای اسلامی شهر اصفهان 
در رابطه با ضرورت تشدید نظارت بر نانوایي ها نیز اذعان داشت: در حال 
حاضر نانوایي ها باید مواد غني ش��ده را به براي پخت نان استفاده کنند 
و یا از جوش شیرین اس��تفاده نکنند، اما شاهد تخلفاتی در این خصوص 
هستیم که لازم است به صورت جدی نظارت شود تا سلامت مردم به خطر 
 نیفتد. ش��ریعتی همچنین به آبگرمکن های گازی اشاره و اظهار داشت: 
آبگرمکن های گازی حوادث زیادی را برای شهروندان ایجاد کرده است و 
اگر استانداردهایی در این زمینه تدوین شود، شاهد اتفاقات ناگوار نخواهیم 
بود. ش��ریعیتی در رابطه با تولید بنزین یورو 4 در اصفهان خاطر نش��ان 
کرد: تولید بنزین یورو4 در اصفهان اقدام بسیار خوبي است و لازم است؛ 

مسوولان نظارت ویژه اي بر این مهم داشته باشند.

3

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

مدیریت آثار تاریخی به شهرداری اصفهان واگذار شود
عضو کمیسیون حمل و نقل و محیط زیست شورای اسلامی شهر 
اصفهان ضمن تاکید بر واگذاری مدیریت می��دان نقش جهان به 
ش��هرداری اصفهان گفت: هر چند دولت جدید بر ل��زوم توجه به 
سازمان های مردم نهاد تاکید داشت، اما در عمل شاهد هستیم که 

تمایلی به این مهم ندارد تا از ظرفیت شوراها استفاده کند.
عباس حاج رسولیها  با یادآوری این نکته که معاون رییس جمهور 
موضوع  واگذاری مدیریت میراث فرهنگی به بخش خصوصی و مردم 
را مطرح کرده، تصریح کرد: شهرداری اصفهان نیز به عنوان بخش 
غیر دولتی، خواهان واگ��ذاری مدیریت میدان نقش جهان و دیگر 

آثار تاریخی اصفهان به شهرداری است.
وی ضمن تاکید بر این مهم که مسوولیت حفاظت از آثار تاریخی در 
قالب 23 وظیفه در برنامه سوم و چهارم توسعه بیان شده بود، خاطر 

نشان کرد: در آغاز فعالیت دولت قبل قرار بود مدیریت واحد شهری 
و واگذاری 23 وظیفه محقق شود که مورد غفلت واقع شد و در حال 

حاضر نیز خبری از این موضوع نیست. 
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان ادامه داد: در وضعیت کنونی آثار 
تاریخی اصفهان در حال تخریب است و این در حالی است که تنها 
برای بازسازی و مرمت عالی قاپو بیش از پنج میلیارد تومان بودجه 
لازم اس��ت که میراث فرهنگی بودجه لازم برای حفاظت و مرمت 
آثار تاریخی را ندارد. حاج رس��ولیها، حفظ آثار تاریخی اصفهان را 

نه تنها برای ایران بلکه برای دنیا مهم عنوان کرده و اظهار داش��ت: 
همانطور که پیش از این نیز گفته بودم، بعد از زاینده رود مصیبت 
بعدی اصفهان نابودی آثار تاریخی است که این موضوع مشکلاتی را 
برای کل دنیا فراهم می کند؛ چرا که آثار تاریخی اصفهان برای مردم 
دنیا مهم است.  عضو کمیسیون حمل و نقل و محیط زیست شورای 
اسلامی شهر اصفهان ضمن تاکید بر این مهم که مدیران اصفهان 
همیشه به توانمندی، هوش و درایت معروف بوده اند و این شهرت نیز 
به سبب دانشگاه های معتبر این استان است، تصریح کرد: با توجه 

به عبور از سه دوره  برنامه پنج ساله برای اصفهان، بالغ بر 99 درصد 
از برنامه های شهری پیش بینی شده محقق شده است و اکنون نیز 

باید تدوین برنامه اصفهان 1400 آغاز شود.

به مناسبت هفته اس��تاندارد )16 تا 22 مهر( 
صبح ش��نبه هفته جاری مدیرکل استاندارد 
استان اصفهان در جلسه علنی شورای اسلامی 
شهر اصفهان حضور یافت تا با ارایه توضیحاتی، 
وضعی��ت اس��تاندارد در اس��تان اصفه��ان را 
 تشریح کند. شاید تامل برانگیزترین بخش از 
صحبت های شفیعی این بود که تمام س��اختمان های اصفهان 
از مصالح غیر استاندارد اس��تفاده می کنند که به نوعی می توان 
دلیل آن را در ای��ن جمله مدیرکل پیدا کردک��ه از دوهزار و600  
واح��د تولید مصالح س��اختمانی تنه��ا 36 درص��د دارای پروانه 
اس��تاندارد هس��تند! همچنین غیر اس��تاندارد بودن صددرصد 
آسانس��ورهای س��اختمان های اماکن عموم��ی و ادارات دولتی 
و تولید دی��گ های زودپز غیراس��تاندارد در نجف آب��اد که جان 
م��ردم را به خطر انداخته اس��ت از دیگر موضوع��ات مهم مطرح 
شده از س��وی مدیرکل اس��تاندارد اصفهان بود. وی ضمن اعلام 
آمادگی ب��رای همکاری ب��ا ش��ورا و مدیریت ش��هری در زمینه 
اس��تاندارد س��ازی، اظهار امیدواری کرد که همه دس��تگا ها در 
 زمینه فرهنگ سازی برای اس��تاندارد خود را مسوول بدانند و از 
جزیره ای عمل کردن خ��ودداری کنند. آنچ��ه در ادامه می آید 

مشروح گفته های مدیرکل استاندارد است که مرور می کنیم.

   »اس�تاندارد، ت�راز کنن�ده می�دان رقاب�ت«
 شعاری برای بالا بردن کیفیت

 مدیرکل استاندارد استان اصفهان با اش��اره به اینکه از 16 تا 22 
مهرماه هفته استاندارد نام گذاري شده است که هر روز آن به یک 
موضوع اختصاص یافته است، گفت: هرساله توسط سازمان جهاني 
استاندارد شعاري اعلام مي شود که سعی می کنند از این طریق 
اهداف را پایه گذاري کنند و شعار امسال » استاندارد، تراز کننده 
میدان رقابت« انتخاب ش��ده اس��ت تا از طریق بالا بردن کیفیت 
تولیدات و خدمات، رقابت را بالا ببریم. شفیعی در تعریف استاندارد 
آن را داش��تن حداقل کیفیت قابل قبول ذکر و اف��زود: اداره کل 
استاندارد اصفهان این آمادگی را دارد که در زمینه های مختلف 

استاندارد سازی با شورای اسلامی شهر اصفهان همکاری کند.

   »تنها 36 درصد« فرآورده هاي س�اختماني پروانه 
استاندارد دارند

نوبت به ارایه آمار که رسید، مدیرکل اس��تاندارد استان اصفهان 
با بیان این جمله که مکاتبات زیادی با شورای استاندارد استان، 
شهرداری ها و اداره کل راه و شهرسازی انجام داده است تا ساخت 
و سازهایی ایمن داش��ته باشیم اما اینگونه نش��ده است، تصریح 
کرد: دو هزار و شش واحد تولید مصالح س��اختماني در اصفهان 
وجود دارد که همه آنها مشمول اس��تاندارد اجباري هستند و از 
این تعداد  1300 واحد در اداره اس��تاندارد پرونده دارند و از بین 
1300 واحد نیز 650  واحد علامت اس��تاندارد دارند و این یعنی 
 تنها 36 درصد فرآورده هاي س��اختماني داراي پروانه استاندارد 
مي باش��ند و بنابراین بس��یاري از مصالحي که در ساختمان ها 
استفاده مي شود، غیر اس��تاندارد است. ش��فیعی یکی از دلایل 
استفاده از مصالح غیراستاندارد در ساخت و سازها را تولید مصالح 
در محل بسیاری از پروژه ها عنوان کرد و اظهار داشت: مصالحی که 
در محل پروژه ها تولید می شود،  هیچ استاندارد و کیفیتي ندارد 
و ضروری اس��ت این مساله  مورد توجه مس��وولان قرار گیرد؛ در 
حالیکه متاسفانه دیگر ارگان های نظارتی در زمینه مصرف مصالح 

ساختمانی با اداره کل استاندارد همکاری ندارند.

   مصال�ح غی�ر اس�تاندارد ب�ه راحت�ی در اس�تان 
مصرف می شود

شفیعی، وجود 400 واحد تولید تیرچه بلوک در اصفهان را یادآور 
شده و ادامه داد: از این تعداد تنها 50 واحد ) معادل 12/5 درصد( 
 از اداره اس��تاندارد پروانه دارند و بقیه واحدها در محل پروژه ها و 
ساختمان ها تیرچه بلوک تولید می کنند که اداره  استاندارد هیچ 

کنترل و نظارتی بر این ها ندارد.
مدیرکل اس��تاندارد اصفهان گریزی به واحدهای فاقد پروانه در 
اصفهان زده و گفت: تمامی کارخانه های سیمان و کاشي، پروانه 
اس��تاندارد دارند و در زمینه بت��ن نیز 80 درصد آنها اس��تاندارد 
 هستند؛ اما در زمینه واحدهاي کارگاهي، هنوز نتوانسته ایم آنها را 
جمع آوري کنیم و این در حالي است که 1356 واحد فاقد پروانه 

در اصفهان وجود دارد که مشمول استاندارد اجباري هستند.
شفیعی با اظهار تاس��ف از اینکه ش��رایط به گونه ای شده است 
که بس��یاري از واحدهاي داراي پروانه، پروانه اس��تاندارد خود را 
تمدید نمي کنند، تصریح کرد: بس��یاری از این واحدهای دارای 
پروانه معتقدند با واحدهاي تولید مصالح زیرپله اي یا واحدهای 
 بدون پروانه نمی توانن��د رقابت کنند از این روس��ت که مصالح 

غیر استاندارد به راحتی در استان مصرف می شود.

   نظارت بر مصرف مصالح ساختمانی، متولی ندارد!
مدیرکل اس��تاندارد اصفهان در ادامه به نکته ای اش��اره کرد که 
به نوعی دلیل��ی بود بر بی سروس��امانی تولی��د و مصرف مصالح 
غیراستاندارد در استان؛ وقتی که از نبود متولی در این حوزه خبر 
داده و اظهار داشت: هیچ نهاد و ارگانی متولی گری مصرف مصالح 
را تقبل نمی کند هر چند طبق قانون این وظیفه نظام مهندسی 
و مهندس��ین ناظر اس��ت، اما آنها نیز این وظیفه را قبول ندارند. 
شفیعی، صدور پروانه برای 66  واحد از ابتدای سال جاری و ابطال 
پروانه استاندارد 49 واحد تولید مصالح در سال 92 را متذکر شده 
و ادامه داد: لازم است نظام مهندسي و مهندسان ناظر بر ساختمان ها 

نظارت ویژه اي داشته باشند.

وی با پیش کش��یدن پای زلزله به میان صحبت های خود خاطر 
نشان کرد: زلزله بحث بسیار مهمي است که اگر نتوانیم ساخت و 
سازها را استاندارد کنیم س��اختمان ها نمی توانند در برابر زلزله 
مقاومت کنند و این در حالي است که 70 درصد ساختمان هایي 
 که در اصفهان ساخته مي ش��ود از مصالح غیر استاندارد استفاده

 مي کنند و تنها 30 درصد ساختمان ها کنترل مي شود.

   خری�د محصولات اس�تاندارد توس�ط ش�هرداری
 کمک به توسعه استاندارد سازی

شفیعی، ضمن درخواست از شورا و شهرداری برای نظارت بیشتر 
بر استاندارد سازی ساختمان ها تاکید کرد: باتوجه به اینکه اداره 
کل استاندارد اصفهان نیروي انساني کافي برای نظارت بر تمامی 
ساختمان ها ندارد، ش��ورا و شهرداری باید نس��بت به استاندارد 

سازی ساختمان ها نظارت و کنترل داشته باشد.
وی، از موزاییک کردن پیاده روها س��خن به میان آورده و با بیان 
اینکه موزاییک سازی ها استاندارد نیس��تند، گفت: اگر در زمان 
خرید مصالح، شورا و ش��هرداری محصولات استاندارد خریداری 
کنند، کمک بسزایی در استاندارد س��ازی خواهد بود و نیاز است 
که شورا کمک کند تا با کنترل و نظارت بیشتر ساخت و سازهای 
اس��تاندارد را داش��ته باش��یم؛ چرا که رعایت اس��تانداردها حق 

شهروندی شهروندان است.
مدیرکل استاندارد اصفهان در خصوص ضرورت استاندارد سازی 
محصولات و تولیدات از مبدا خاطر نشان کرد: بیش از 95 درصد 
 محص��ولات دارای پروانه اس��تاندارد هس��تند و در مبدا کنترل 

می شوند به غیر از مصالح ساختمانی که مکان مشخصی ندارند. از 
این رو،  استاندارد با واحدهای بزرگ هیچ مشکلی در بحث نظارت 
ندارد؛ بلکه مشکل در رابطه با محصولات غیر استانداردی است که 
در محل پروژه ها تولید می شود و به دلیل پراکندگی این واحدها 
و کمبود نیرو نمی توانیم تک تک س��اختمان ها را کنترل کنیم. 
شفیعی، آجرهایی که در نماي ساختمان ها استفاده مي شود را 
غالبا غیراس��تاندارد عنوان کرده و گفت: طي یک ماه گذشته به 
20 واحد تولید آجرهاي نما تذکر داده ش��ده و باید استانداردها 
را رعایت کنند چرا که حق مردم نیس��ت که با یک اتفاق کوچک 

خسارت ببینند.

   ب�ه ط�ور مرت�ب، ش�هربازی ه�ا و وس�ایل ب�ازی 
کنترل می شوند

از جمله موضوعاتی که حساسیت بیشتری داشته و مورد تاکید بود، 
استاندارد وسایل بازي در سطح پارک هاي شهر بود که مدیرکل 
اس��تاندارد در این رابطه تصریح کرد: یکي از فعالیت هاي اصلي 
اداره کل استاندارد، کنترل ش��هربازي ها و وسایل بازي است؛ به 
 طوري که حتي وسایل بازي موجود در مهد کودک ها نیز کنترل 
 مي ش��ود. وی ادامه داد: در رابطه با وس��ایل بازی، س��امانه شهر

بازي ها راه اندازی ش��ده اس��ت که تک تک وس��ایل بازي داراي 
شناسنامه هستند و بلافاصله که تاریخ آنها تمام شود، در صورت 
عدم تعویض پلمپ می ش��وند که در این زمینه در اصفهان س��ه 
ش��هربازی را پلمپ کرده ایم. شفیعی خاطر نش��ان کرد: در این 
زمینه اگر کنترل صورت نگیرد، اداره کل استاندارد متهم خواهد 

بود و از این رو، به طور مرتب ش��هربازی ها و وسایل بازی کنترل 
می شوند. همچنین وسایل بازي نصب شده در پارک هاي محلي 
نیز باید تاییدیه ایمنی از استاندارد داشته باشند که این موضوع به 

شهرداری ها اعلام شده و در این زمینه مسوول هستند.

   وسایل استخرها، مشمول استاندارد اجباری هستند
وقتی بحث نظارت بر اس��تخرها مطرح ش��د، مدیرکل استاندارد 
اصفهان ضمن بیان اینکه استخرها مش��مول استاندارد اجباری 
نیستند، خاطر نش��ان کرد: هر چند استخرها مشمول استاندارد 
اجباری نیس��تند؛ اما وسایلی که در اس��تخرها استفاده می شود 
مشمول استاندارد اجباری هستند و چنانچه وسایل مورد استفاده 
در استخرها استاندارد نباشند، مسوول استخر باید پاسخگو باشد.

   نظارت بر استاندارد وسایل بازی شهر بازی رویاها
شهربازی رویاها و استاندارد وسایل بازی به کار رفته در آن، موضوعی 
بود که توضیحات مدیرکل اس��تاندارد استان نش��ان از حساسیت 
این اداره کل بر این پروژه بزرگ داش��ت. ش��فیعی ضمن تاکید بر 
اینکه از ابتدای نصب وسایل بازی در شهر بازی رویاها بر استاندارد 
بودن وسایل بازی تاکید داشته ایم و ش��هرداری نیز در این زمینه 
همکاری خوبی داش��ته اس��ت، گفت: نظارت بر اس��تاندارد سازي 
شهربازي رویاها ابتدا از طریق ش��رکت پنتا و در ادامه با توجه به 
حساسیتی که نس��بت به این موضوع داش��تیم از طریق شرکت 
ISQI )شرکت بازرس��ی کیفیت و اس��تاندارد ایران( انجام شد 
 و تاکنون بی��ش از 90 درصد پی��ش رفته اس��ت. وی در رابطه با 
تله کابین و تله سیژ  نیز تصریح کرد: تله کابین و تله سیژ از ابتداي 
سال جاري مشمول استاندارد شده که اقدامات لازم در این رابطه 

در حال انجام است.

   دیگ های زودپز غیراستاندارد، بمب های انفجاری 
خطرناک!

مدیرکل استاندارد اصفهان تولید دیگ های زودپز غیراستاندارد 
در نجف آباد را به عنوان یکی از مهم ترین مش��کلات اس��تاندارد 
 اصفهان ذکر کرده و تصریح کرد: این دیگ های زودپز ریخته ای

در کارگاه های غیراس��تاندارد و با ابتدایی ترین روش های ممکن 
 در داخل باغ های شهرس��تان نجف آباد س��اخته می ش��ود که 
بی کیفیت و غیراستاندارد هستند و همچون بمبی  وقتی منفجر 
می شود، ترکش های آن آسیب های زیادی به مصرف کنندگان 
رسانده اس��ت و اخیرا انفجارهای زیادی در این زمینه داشته ایم 

و انتظار داریم شورا همت کند تا این مشکل را ریشه کن کنیم.
شفیعی از نبود امکان نظارت بر کالاهای قاچاق موجود در سطح 
بازار سخن گفته و اضافه کرد: نظارت و کنترل کالاهای قاچاق در 
حیطه وظیفه استاندارد نیست  و اس��تاندارد تنها کالاهایی که از 
مبادی مجاز وارد می شوند را کنترل می کند و در سطح شهر نیز 
این امکان را نداریم که کالای قاچاق را تشخیص دهیم؛ هر چند 
پیش از این از طریق طرح شبنم تاحدودی کنترل می شد که این 

طرح نیز فعلا کاربردی ندارد.

   تفاهم با ارش�اد برای استانداردس�ازی محصولات
 و خدمات فرهنگی

وی از عقد تفاهم نامه با اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
اصفهان برای ورود در استاندارسازی محصولات و خدمات فرهنگی 
خبر داده و تصری��ح کرد: با اداره کل فرهنگ و ارش��اد  اس��لامی 
اصفهان تفاهم نامه هایی امضا کرده ایم تا در زمینه استاندارسازی 
موضوعات��ی همچون کتاب، س��الن های همای��ش و ... ورود پیدا 
ک��رده و اس��تاندارهای آن را تعریف کنیم؛ اما اجباری ش��دن آن 
منوط به تصویب شورای عالی استاندارد و مجلس شورای اسلامی 
 است. مدیرکل اس��تاندارد اصفهان گریزی به نظارت بر استاندارد 
نرم افزارهای رایانه ای زده و گفت: در رابطه ب��ا نرم افزارها از آنجا 
 که تکنولوژی به طور مدام در حال توس��عه اس��ت و هر روز تغییر
 می کند، هنوز نتوانسته ایم استانداردهای این حوزه را تدوین کنیم.

   آسانس�ورهای اماکن عمومی و دولتی؛ صد در دصد 
غیراستاندارد

استاندارد آسانس��ورها موضوعی بود که شفیعی در این خصوص 
خاطر نشان کرد: طبق بازرس��ی هایی که از آسانسورهای اماکن 
عموم��ی و ادارات دولت��ی داش��تیم، 100 درص��د آسانس��ورها 
غیراس��تاندارد بودند؛ به گونه ای که از 100 مورد بازرسی، همه 
100 مورد غیراستاندارد بوده است. وی اضافه کرد: مشکل عمده در 
خصوص آسانسورها مربوط به آسانسورهایی است که قبل از سال 
83 نصب و راه اندازی شده اند در حالی که بعد از این تاریخ، صدور 
پایان کار منوط به اخذ تاییدیه ایمنی از اداره کل استاندارد برای 
آسانسورها بوده است که شهرداری ها نیز در این زمینه همکاری 

خوبی داشته اند.

   جزیره ای عمل نکنیم!
مدیرکل استاندارد استان اصفهان خاطر نشان کرد: فرهنگ سازی 
در زمینه اس��تاندارد باید از طری��ق تمامی دس��تگاه ها صورت 
 بگی��رد و چنانچ��ه نهاده��ا و ارگان ه��ای نظارتی، ب��ه صورت 
 جزیره ای عمل نکنند، استاندارد سازی تولیدات و خدمات رعایت 

می شود. 
شفیعی افزود: نشان و علامت استاندارد، پاس��خ اعتماد مردم به 
استاندارد اس��ت و اس��تاندارد تضمین کننده کیفیت کالاست و 
 اداره کل اس��تاندرد اصفهان، ای��ن آمادگ��ی را دارد که در زمینه 
استاندارد سازی با شورای اس��لامی شهر و دیگر نهادها همکاری 

داشته باشد.

مدیرکل استاندارد  استان اصفهان در جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:

جزیره ای عمل کردن نهادهای نظارتی؛ مانعی برای استاندارد سازی تولیدات
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سردار کریم نصر اصفهانی؛ عضو کمیسیون اقتصادی 
و امور گردشگری: استاندارد نباید تنها محدود به ساخت 
و س��از و پروژه های ساختمانی ش��ود؛ بلکه در زمینه های 
مختلفی همچون مباحث فرهنگی، اجتماعی، بهداش��ت و 
سلامت،... نیز باید حضوری جدی داشته باشد. باید به این 
واقعیت توجه داشته باشیم که اس��تاندارد امید مردم است 
و باور مردم این است که کالایی که اس��تاندارد دارد، مورد 
تایید دستگاه متولی استاندارد است؛ از این رو باید به سمتی 

حرکت کنیم که استاندارد به بهترین نحو پیاده شود.
همچنین استاندارد در زمینه تولیدات باید با قوت بیشتری 
نظارت داشته باشد و چنانچه خلا قانونی وجود دارد از طریق 
مجلس و دول��ت آن را اصلاح کن��د. همچنین درخصوص 
کالاهای قاچاق به صورت جدی ورود کرده و کالاهای قاچاق 

و غیراستاندارد را از بازار جمع آوری کند. 

عبدالرس�وال جان نثاری؛ عضو کمیس�یون عمران، 
شهرسازی و معماری: اعتقاد ما بر این است که استاندارد 
س��ازی باید از مبدا صورت بگیر نه در مقصد. اگر نمی توان 
با توجه به پراکندگی س��اختمان ها و پروژه ها مانع ساخت 
و ساز غیراس��تاندارد ش��د، می توان این کار را از مبدا و در 
کارخانه ه��ای تولید کنن��ده، پیگیری کرد ت��ا محصولات 
استاندارد تولید و عرضه کنند. بازرسی و نظارت باید جدی 
گرفته ش��ود و با تخلفات نیز به صورت جدی برخورد شود. 
از طرفی در م��اده صد نباد ب��ه پرونده هایی ک��ه از مصالح 
غیراستاندارد استفاده شده است، مجوز داده شود. پیشنهاد 
می کنم همانگونه؛ به طور مث��ال برای لوازم خانگی گرید و 
درجه بندی تعریف شده است در زمینه مصالح ساختمانی 

نیز این استاندارد تعریف و اجرا شود.

محمدرضا فلاح؛ عضو کمیسیون عمران، شهرسازی 
و معم�اری: به نظر می رس��د علاوه بر نظارت بر استاندارد 
در مراحل پی، س��قف و س��تون در طول اجرای پروژه نیز 
اس��تاندارد رعایت ش��ود؛ به طور مثال این بحث در نمای 
ساختمان مهم اس��ت، چرا که در برخی اوقات شاهد از بین 
رفتن نمای ساختمان و یا آسیب رسیدن به شهروندان بر اثر 
ریزش یا خرابی نما بوده ایم. همچنین باید در خصوص نصب 
وسایل بازی در سطح ش��هر نظارت و بررسی صورت بگیرد 
 چرا که برخی پیمان��کاران در این زمینه س��لیقه ای عمل 

می کنند. در خصوص اس��تخرها نیز ش��اهد هستیم که در 
برخی از استخرها وسایلی همچون سرسره آبی استفاده می 
شود که باید پرسید آیا این ها اس��تاندارد های لازم را اخذ 
می کنند یا خیر و ضروری است این مورد نیز پیگیری شود.

غلامحس�ین صادقیان؛ رییس کمیس�یون بهداشت 
و درمان: اس��تاندارد اصطلاحی اس��ت در بین مردم که به 
این واژه اعتماد دارند و آن را معیاری برای ارزیابی و قضاوت 
 در خص��وص کالا و خدمات ق��رار می دهند و ای��ن اعتماد 
سرمایه ای است که اداره کل استاندارد باید از این سرمایه 
مراقبت کند. سازمان ها و نهادهای دیگری نیز وجود دارند 
که در بحث های نظارتی حضور دارند که ش��اید متفاوت از 
استاندارد باش��ند و معیارهای دیگری داشته باشند؛ اما در 
نهایت باید به س��متی حرکت کرد که به مدیریت متمرکز 

استاندارد در سطح کلان برسیم. 

اصغ�ر آذربایجان�ی؛ ریی�س کمیس�یون فرهنگ�ی 
اجتماعی ورزشی: استاندارد، ارتقا کیفیت زندگی است. 
اما صحبت هایی که می ش��ود بیش��تر در خصوص کالبد و 
پوسته شهر است در حالی که یکی از مهم ترین حوزه های 
استاندارد شاخص های فرهنگی اجتماعی است. امروز برای 
کتابخانه های، ورزش��گاه ها، اماک��ن تفریحی، محصولات 
فرهنگی، کتاب، نرم افزارها و... استانداردهای لازم تعریف 
نشده است. از این رو به نظر می رسد؛ چنانچه شاخصی در 
این زمینه ها تعریف نشده است، نیاز به تدوین شاخص های 

استاندارد فرهنگی اجتماعی هستیم.

سید کریم داوودی؛ عضو کمیسیون اقتصادی و امور 
گردشگری: در بحث آسانسورها که با جان مردم در ارتباط 
اس��ت باید نظارت بیش��تری صورت بگیرد. استاندارد فقط 

فرهنگ سازی می خواهد.
با اهل حرف��ه و تولیدکننده باید به صورت رو در رو جلس��ه 
و تعامل داشته باش��ید. به نظر می رس��د در زمینه ساخت 
و س��از نیز نظ��ارت؛ لایه ب��ه لایه ب��ی محتواس��ت. نگران 
س��ازه های ایجاد ش��ده در اصفهان نباش��ید، نگرانی ما در 
خصوص سیستم تاسیس��ات است که اس��تاندارد نبوده و 
 نظارت نمی ش��ود. بیش��تر به فکر کنت��رل تولیدکنندگان 

باشید.



رییس مجلس شوراي اسلامي درآیین 
اختتامیه اجلاس و جشنواره میراث ناملموس:

 تفكر تشیع،  هم زیستي مسالمت آمیز 
با همه اقوام و فرهنگ ها دارد

لیلا یزدان�ی:  آیین اختتامیه اج��اس و جش��نواره بین المللی میراث 
فرهنگی ناملموس در باغ موزه چهلس��تون بر گزار ش��د. رییس مجلس 
شوراي اسامي صفویه  را بخشي از تاریخ پر صابت ایران دانست كه در 
آن دوره هم كشور پهناور ایران حفظ شد و هم به گسترش علم و دانش  
و هم به معماري و شهرسازي توجه شد و بخشي از معماري و شهرسازي 

آن هنوز باقي مانده است.  
دكتر لاریجانی  گفت: صفویه در صیانت و احیاي مكتب تشیع در ایران 
نقش مهمي داشته است و تفكر تشیع، هم زیستي مسالمت آمیز با همه 
اقوام و فرهنگ ها دارد. دكتر ولایتی، وجه مش��ترک هویت اس��امی با 
هویت ایرانی را فتوت و جوانمردی د انست و گفت : قزلباشان، سربداران 
و بسیجیان هش��ت س��ال دفاع مقدس، نماد فتیان در كشور ما هستند. 
اس��تاندار اصفهان با تاكید بر اینكه س��یر در میراث فرهنگي ناملموس 
اصفهان، غفلت زداست ، عنوان كرد: این زیبایي معنوي معلول روح متعالي 
و بناي رفیع دیانت اس��ت و امروز كه ما میراث دار این گنجینه بي بدیل 

هستیم باید در حفظ و اشاعه آن به جهانیان تاش كنیم.  
شهردار اصفهان گفت: هنرمندان، صنعتگران و پ ژوهشگران گرد هم آمده 
تا ش��اهد باش��یم چگونه مي توان دركنار هم بود و ضمن احترام به تنوع 
فرهنگی در راس��تای تقارب فرهنگی كوش��ید و نغمه هم نوایی سرداد. 
 ش��هرداراصفهان گفت: اصفهان به بهانه برگزاری اجاس و جش��نواره 
بین المللی میراث فرهنگی ناملموس، نغمه دوستی ساز كرده  و طایه دار 
پاسداشت جاری ترین  و انسانی ترین شاخه میراث بشر شده است . مردم 
اصفهان، جانی تازه به فعالیت های پاسداری از میراث فرهنگي ناملموس 
دمیدند وعرصه تازه ای را در این حوزه افتتاح كردند و این سر آغاز راهی 
تازه است در پاسداشت گنج زنده بش��ریت. راهی كه افتخار افتتاح آن به 

نام اصفهان است.

   میراث  فرهنگی ناملموس در كشور ما، هنوز ملموس نیست 
اما از حقیقت مهمي حكایت مي كند

رییس مجلس ش��وراي اس��امي درآیین اختتامیه اجاس و جشنواره 
بین المللی میراث فرهنگی ناملموس عنوان كرد: اصطاح میراث  فرهنگی 
ناملموس دركشور ما هنوز ملموس نشده، اما از حقیقت مهمي حكایت 

مي كند و آن توجه به هویت فردي و اجتماعي است.
دكترعلي لاریجاني گفت: مردم با فرهنگ خود زندگي مي كنند و اجتماع 
با فرهنگ زنده است و نباید دنیاي امروز تاش كند كه این فرهنگ هاي 

بومي را از بین ببرد. 
وی، جه��ان  را باغ��ي از فرهنگ ها توصیف ك��رد كه  زیبای��ي و طراوت 
آن به تنوع گل هایي اس��ت كه در آن ب��اغ روییده اند و اگ��ر این تنوع از 
بی��ن ب��رود و در جهان ی��ك فرهن��گ حضور داش��ته باش��د، جلوه اي 
از یك بوس��تان ندارد؛ زی��را زیبایی به تن��وع فرهنگ هاس��ت.  رییس 
مجل��س ش��وراي اس��امي  ب��ا بی��ان اینك��ه اینگون��ه حركت ها یك 
مقص��د دارد و آن احت��رام ب��ه فرهنگ ه��اي مختل��ف اس��ت، عنوان 
 ك��رد: فرهنگ ه��ا براس��اس ش��رایطي ب��ه وج��ود آم��ده و تكام��ل 
یافته اند و براي فهم آنها باید در همان بسترها قرار گرفت تا فهم بهتری پیدا 
كرد. دكترعلي لاریجاني گفت: دراین اجاس از برخي خصوصیات  فرهنگ 
معنوي ایران برداشت پیدا كردید كه یكي از آن قطعات موسیقي است كه 
حكایت از موسیقي بومي ایران دارد. این موسیقي با شخصیت ایراني ها  
و هویت آنهاعجین اس��ت و هم لطافت، هم جوانمردي و هم سلحشوري 

در آن نهفته است و خصوصیات ایراني ها معجوني از این ویژگي هاست.
وی به چهلستون محل بر گزاری مراسم اختتامیه اشاره كرد و افزود: ایران 
در شرایطي این س��اختمان معظم را كه امروز شما نظاره گر بخش هایي 
از آن هس��تید، بنا كرد كه یك امپراطوري بزرگ در ایران شكل گرفت. 
امپراطوری صفوی كه بخشی از هویت تاریخی ایران  است، یكپارچگی را 

بر ای ایران به ارمغان آورد.
رییس مجلس شوراي اسامي  گفت: یكي از  شیوه های حكومت داري 
در این سامان ایجاد ش��د كه از خصوصیاتي ممتازدر زمینه  شهرسازي، 

معماري، اداره حكومت و توجه به دانشمندان بزرگ برخوردار بود. 
به گفته وی، صفویه بخش��ي از تاریخ پر صابت ایران است كه در آن هم 
كشور پهناور ایران حفظ شد و هم به گس��ترش علم و دانش توجه شد و 

بخشي از معماري و شهرسازي آن هنوز باقي مانده است.
رییس مجلس شوراي اسامي، اقدام دیگر صفویه را احیاي تشیع در ایران 
و صیانت از این مكتب بزرگ ذكر كرد و گفت: تشیع روح تفكر عقاني و 
وحیاني اسام را چنان در مفهوم ولایت متجلی كرد كه زنده بودن تفكر 
اسامي به این خصوصیت مربوط است. ما در آستانه عید غدیر هستیم و 
مفهوم ولایت در بین جوامع اسامي توسط پیام گرامي اسام استمرار پیدا 
كرد.  لاریجاني گفت: هانري كربن معتقد است، درهمه ادیان الهي بعد از 
رحلت پیامبر)ص( رابطه خلق و خالق معطل ماند و قطع شد. بعد از رحلت 
موسي )ع(، رابطه مردم با خالق قطع شد و بعد از رحلت عیسي مسیح )ع( 
نیز این رابطه استمرار پیدا نكرد، ولی پس  از پیامبر گرامي اسام این رابطه 

توسط ولایت استمرار پیدا كرد.  
رییس مجلس شوراي اس��امي عنوان كرد: مكتب تشیع كه صفویه در 
صیانت و احیاي آن در ایران نقش مهمي داشته، این تفكر عقاني را شكل  
دادكه در مكتب تشیع رابطه خلق و خالق از طریق ولي صورت مي گیرد 

و رابطه بین خداوند و مردم همیشه از طریق انسان كامل برقرار است.
 به گفته لاریجاني، براساس نظر فیلسو فان باید یك نظام عقانی را برای 
هستی بنا نهاد كه عالم كثرت رابه عالم وحدت متصل كند و مفهوم ولایت 
چنین معنای  عقایي دارد و همین خصوصیت است كه ایران را همیشه 
حفظ كرده است. رییس مجلس ش��وراي اسامي  گفت: مهماناني كه از 
سرزمین های مختلف به ایران آمده اند و دغدغه حفظ فرهنگي در دنیاي 
پرآشوب امروز را دارند، شاهد مشكات این منطقه  هستند. ما در منطقه ای 
داغ از نظرسیاس��ی زندگی می كنیم كه در دهه اخیر شاهد جنگ هاي 

بسیاري بوده است. 

عصر روز یكشنبه، شهردار اصفهان به همراه 
دكتر هی كیون��گ چوی دبیركل س��ازمان 
ICCN در جمع خبرنگاران حاضر شدند تا 
درباره برگزاری اجاس ICCN در اصفهان و 
دستاوردهای آن و اقدامات صورت گرفته در 
طول برگزاری اجاس توضیحاتی ارایه دهند.

شهردار اصفهان ضمن تبریك عید س��عید غدیر، با بیان اینكه 
پیش از آغاز مراس��م افتتاحیه اج��اس ICCN،  برای میثاق 
با ش��هدا در گلزار ش��هدای اصفهان حضور پیدا كردیم، گفت: 
حضور در گلزار شهدا برای میثاق دوباره با اولین میراث ملموس 
و ناملموس ایران اسامی بود كه در این تجدید میثاق، عهدنامه ای 

نیز به امضای حاضرین رسید.
دكتر سید مرتضی سقائیان نژاد در ادامه ضمن بیان مختصری 
از روند برگزاری برنامه های اجاس، در خصوص اجاس زنان 
افزود: برگزاری اجاس زن��ان در این دوره یك��ی از ابداعات و 
ابتكارات اصفهان بود ك��ه برای اولین بار برگزار می ش��د. وی 
ادامه داد: سه جلس��ه پی در پی برای  اجاس زنان تشكیل شد 
كه حدود 20 كشور شركت كرده بودند و 12 مقاله تخصصی در 
موضوعات مختلف ارایه شد. كمیته علمی نیز برنامه های خوبی 
پیش بینی كرده بود و معاون ریاس��ت جمهور در امور زنان نیز 

حضوری جدی در این جلسات داشت. 
س��قائیان نژاد ضمن بیان این نكته كه در پای��ان اجاس زنان 
بیانه ای صادر ش��د، اضافه ك��رد: از جمله دس��تاوردهای قابل 
توجه اجاس این بود كه مقرر شد، دفتری در اصفهان مستقر 
شود كه از طریق س��ازمان یونس��كو و ICCN مسایل زنان را 

پیگیری كنیم.
ش��هردار اصفهان به اجاس عمومی ICCN  اشاره و تصریح 
كرد: دركنار اج��اس زنان، اجاس عموم��ی ICCN برگزار 

شد كه ش��امل دو بخش بود. بخش اول تخصصی بوده و از30 
كشور شركت كرده بودند كه 12 مقاله تخصصی نیز ارایه شد. 
همچنین سه میزگرد تخصصی نیز به خصوص در زمینه مباحث 
زیربنایی و برنامه ریزی ICCN و میراث ناملموس برگزار شد 
و موضوعات مختلفی همچون محیط زیس��ت، توسعه شهری، 
توریسم، ... در این میزگردها مطرح ش��د. از طرفی تشكیات 
خود ICCN نیز در اجاس اصفهان مورد توجه قرار گرفت كه 
بیشتر در رابطه با موضوعاتی؛ همچون انتقال ریاست این دوره 
به اصفهان به مدت دو سال، انتخاب اعضا، برگزاری اجاس ها 
یك ساله و دوساله، انتخاب شهر بعدی برای برگزاری اجاس 

و... بود.
در انتهای اجاس نیز قطعنامه ای صادر شد كه یكی از بندهای 
آن در رابطه ب��ا احیای زاینده رود بود ك��ه انعكاس بین المللی 
موضوع زاینده رود به عنوان بس��تر طبیع��ی میراث ملموس و 

ناملموس، نقش بسزایی در احیای مجدد آن خواهد داشت.
س��قائیان نژاد اظهار داش��ت: همچنین در كنار این برنامه ها، 
فس��تیوال اجاس نیز برگزار ش��د، برنامه های بسیار متنوع و 
خوبی در 9 قس��مت در نقاط مختلف ش��هر ارایه شد؛ به طور 
مثال در باغ غدیر بازی های بومی، غذاهای محلی، نمایش��گاه 
توانمن��دی های زنان، نمایش��گاه ك��ودكان، ورزش پهلوانی و 
قهرمانی، در باغ موزه چهلس��تون برنامه هایی همچون صنایع 
دستی ایران و چند كشور دیگر، در میدان امام علی )ع( برگزاری 
مراس��م جش��ن ولایت، در موزه هنرهای معاصر نمایشگاهی 
از عكس های قدیمی، نمایش��گاه اس��ناد چوگان، در تالار هنر 
نمایش های آیینی و تزیینی، نقالی، موس��یقی مقامی، در هنر 
سرای خورشید موسیقی كشور كره جنوبی، ایران، .... و برنامه 

های متنوع دیگری كه در جای جای شهر برگزار شد.
ش��هردار اصفهان با تاكید بر اینكه همه حرك��ت ها و برنامه ها 

برای هم افزایی فرهنگی برای پای��داری جوامع و صلح جهانی 
بود، گفت: در روز اول اجاس نیز برنامه شب دوستی ایران و كره 
جنوبی را داشتیم و قرار شد، موضوع خواهرخواندگی پوسان كره 
با اصفهان پیگیری شود. از طرفی در خال جشنواره نیز جلسات 

متعدد با هیات های خارجی برگزار شد.
دكتر س��قائیان نژاد تاكید كرد: طی چند روزی كه اجاس در 
اصفهان برگزار ش��د، جایگاه اصفهان به عنوان شهری كه 20 
هزار اثر تاریخی و آثار فراوان ناملموس دارد، در س��طح ملی و 
بین المللی قطعا ارتقاپیدا كرد و این ارتقا سطح همچنان ادامه 

خواهد داشت.
وی با اشاره به اینكه تجربه حضور در مجامع بین المللی زیادی 
را در خارج از كشور داشته است، تصریح كرد: در مقایسه با دیگر 
 ICCN اجاس های بین المللی، كیفیت جلسات در اجاس
اصفهان در س��طح بس��یار بالا و قابل توجهی بود، به خصوص 
شادی كه در ایام بین عید قربان و عید س��عید غدیر بود، برای 

مردم اصفهان به همراه آورد.
ش��هردار اصفهان با اش��اره به آین��ده روش��ن ICCN گفت: 
ICCN می تواند در آینده ای نزدیك، یك مشاور بسیار قوی 
برای سازمان بین المللی یونسكو باشد و اگر در همین گام های 
 اولیه بتوانیم به صورت قوی در ICCN حضور داش��ته باشیم، 
می توانیم اثرگذاری خاص خود را در تصمیمات یونسكو برای 
ثبت آثار ملموس و ناملموس دنبال كنیم و اگر ICCN رش��د 

كند می تواند جایگاه خود را در یونسكو تثبیت كند.
وی همچنین به تاثیر برگزاری اجاس ICCN در ثبت جهانی 
چوگان اش��اره و تصریح كرد: برای اولین بار اقدامات خوبی در 
 زمینه چوگان انجام ش��د و كاری كه ش��اید چهار س��ال طول 
می كشید تا برای ثبت چوگان انجام ش��ود، به دلیل برگزاری 
اجاس ICCN در اصفهان به یكباره مطرح ش��د، تا چوگان 
را به عنوان ثبت میراث جهانی ایران به یونس��كو معرفی كنیم 
كه در این زمینه می توان به اقداماتی همچون برگزاری ش��ب 
ش��عر چوگان، موزه اس��ناد چوگان، چاپ مجله ای تخصصی 
در این خصوص، مهیا كردن فضا برای س��اخت مستند درباره 
 چوگان و اختصاص50 هكتار زمین برای زمین چوگان اش��اره 

كرد.
سقائیان با اش��اره به اینكه در دو س��ال آینده اصفهان ریاست 
اجاس ICCN را بر عهده دارد، اظهار داشت: در این اجاس 
ش��هر ش��یراز نیز به عضویت هیات ICCN درآمد و پیشنهاد 
 ش��د برای س��ال 2017 اج��اس ICCN در ش��یراز برگزار 
شود. شهردار اصفهان ضمن تش��كر از دیگر ارگان ها برای كمك 
به برگزاری اج��اس اظهار داش��ت: ارگان هایی همچ��ون اداره 
 كل ورزش و جوان��ان، اداره كل ارش��اد اس��امی، اداره كل فنی و 
حرفه ای، نمایندگ��ی وزارت ام��ور خارج��ه، اداره كل میراث 
فرهنگی و...  به خصوص اس��تانداری حمایت های خوبی برای 
برگزاری اجاس داشتند و چنانچه در كنار یكدیگر قرار بگیریم، 
هم افزایی حاصل می ش��ود و می توانیم برنامه های اجاس را 
 پیگیری و محقق كنیم و در این اجاس ش��اهد یك حركت و 

هم افزای��ی همگانی بودیم تا بخش��ی از فرهن��گ ناملموس و 
ملموس را به جهانیان عرضه كنیم.

در ادامه دبیر كل سازمان ICCN نیز ضمن اظهار خوشحالی 
و تش��كر از برگزاری خوب اجاس در اصفه��ان گفت: اصفهان 
این فرصت را به ICCN داد تا این دوره از اجاس در اصفهان 
برگزارش��ود و جا دارد از مردم و ش��هرداری اصفهان و كمیته 

برگزاركننده تشكر كنم.
دكتر هی كیون��گ چوی اف��زود: برنامه هایی ك��ه در اجاس 
 ICCN اصفهان برگزار ش��د، نقش مهم و حیاتی برای آینده
داش��ت؛ به طوری ك��ه اجاس اصفه��ان نقطه عطف��ی برای 
ICCN بود و امیدواریم این نقش حیات��ی اصفهان همچنان 

ادامه داشته باشد. 
وی با اشاره به برگزاری اجاس زنان آن را خوب توصیف كرده 
و اظهار داشت: در اجاس زنان از 31 استان كشور و همچنین از 
كشورهای مختلف شركت كرده بودند و موجب برقراری ارتباط 

خوبی بین اعضا و كارشناسان و حاضران در اجاس شد.
 ICCN تاكید كرد: هر چند اجاس ICCN دبیركل اجاس
هم برای زنان و هم مردان اس��ت؛ اما در زمینه میراث فرهنگی 
ناملموس زنان به عنوان محرک اصلی خاقیت و نوآوری، تنوع 
فرهنگی و گفت و گوی فرهنگی و همچنین بستری برای انتقال 
موفق بین نسلی میراث فرهنگی ناملموس و حفاظت از آن نقش 

و جایگاه ویژه ای دارند.
وی در خصوص تشكیل مركزی تخصصی ویژه زنان در اصفهان 
 تصریح كرد: مقرر شد از تاسیس یك مركز تخصصی ویژه زنان

برای مطالعات و پژوه��ش های میراث فرهنگ��ی ناملموس با 
ماموریت ایجاد یك پایگاه اطاع رس��انی ب��رای تبادل تجارب 
و اش��اعه روش های مفید و ارتقای توانایی ها و تدارک امكانات 
لازم برای برگ��زاری دوره ه��ای آموزش و فنی درون ش��بكه 

حمایت شود.
دبیركل اج��اس ICCN ادامه داد: در ای��ن دوره از برگزاری 
اجاس در اصفهان به بخش��ی از اهداف ICCN دس��ت پیدا 
كردیم و بای��د گفت با اس��تفاده از میراث ناملم��وس می توان 
میراث ملموس را احیا و زنده كرد. دكتر چوی خاطر نشان كرد: 
برگزاری اجاس ICCN در اصفهان تصویری خوب و مثبتی از 

اصفهان و ایران به جامعه بین الملل ارایه كرد.
دبیركل اجاس ICCN در پاس��خ به خبرن��گار اصفهان زیبا 
درخصوص تاش ICCN برای احیای رودخانه زاینده رود به 
عنوان بس��تر فرهنگ و تمدن اصفهان و ایران اسامی كه آثار 
میراث ملموس و ناملموس بسیاری در كنار این رودخانه شكل 
گرفته است، گفت: هویت ICCN چیزی جز دولت های محلی 
نیس��ت و دولت های محلی كه در این اجاس ش��ركت كرده 
بودند، می توانند از طریق كمیس��یون یونس��كو خود موضوع 
احیای زاینده رود را دنبال كنند. از طرفی هم از طریق كمیته 
ICCN با جدیت ای��ن موضوع را دنبال م��ی كنیم و همه این 
اقدام��ات باعث خواهد ش��د، یك صدای جهانی ب��رای احیای 

زاینده رود ایجاد شود.

اس��تاندار اصفهان از اختصاص400 میلیون 
متر مكعب از آب ذخیره ش��ده پش��ت سد 
زاینده رود برای كشت پاییزه كشاورزان در 

سالجاری زراعی خبر داد.
رس��ول زرگرپور اف��زود: هفته گذش��ته در 
كمیته هماهنگی احیای حوضه آبریز زاینده 
رود برنامه آبی س��ال 94-93 به تصویب وزارت نیرو رس��ید و 

امروز این برنامه به مدیران كل استان اباغ شد.
وی، زمان بازگشایی آب برای كشت پاییزه را نامعلوم دانست و 
افزود: این امر به میزان بارش و هوای اصفهان و همچنین نظر 

كارشناسان حوزه آب و كشاورزی منوط است.
وی اظهار كرد: در مصوبه برنامه آبی س��ال 94-93 این مساله 
بسیار حایز اهمیت اس��ت كه در بخش كشاورزی، شركت آب 
منطق��ه ای اصفهان موظف اس��ت تمامی اقدام��ات خود را با 
سازمان جهاد كشاورزی و تشكات كش��اورزی استان كه در 

توزیع آب تخصص دارند، هماهنگ كند.
استاندار اصفهان ادامه داد: همچنین باید این مساله مد نظر قرار 
گیرد كه این مصوبه یك برنامه ملی است و وزیر نیرو آن را اباغ 
كرده و ممكن است در آن محدودیت هایی اعمال شده باشد و 

ما باید برای اجرای درست آن تاش كنیم.
وی اضافه كرد: موضوعاتی مانند تغییر الگوی كش��ت و بیمه 
كردن كش��اورزان باید در س��ال ج��اری اجرایی و اگ��ر به هر 
 بخشی آب تخصیص نیافت، خساراتی برای آن در نظر گرفته 

شود.

   احیای زاینده رود تا ۵ سال آینده با اجرای مصوبه 
۹ ماده ای

استاندار اصفهان از شكل گیری نخستین مدیریت حوضه آبریز 
 كش��ور در حوضه زاینده رود خبر داد و گفت: با اجرای برنامه 

9 ماده ای، می توان زاینده رود را طی دو تا پنج سال احیا كرد.

رس��ول زرگرپور با بیان اینكه حوضه آبری��ز زاینده رود یكی از 
حوضه  های بسیار بحرانی كشور است، اظهار داشت: وزارت نیرو 
تابستان گذشته دو استان اصفهان و كرمان را در وضعیت قرمز 
اعام كرد كه یكی از دلایل اصلی  آن، نبودن سند آمایش منابع 
آب بالادستی است؛ زیرا نوع بارگذاری مصرف منطبق با منابع 

نیست و مصرف فاصله زیادی از منابع موجود گرفته است. 
وی با بیان اینكه طی هفت س��ال گذش��ته حوضه زاینده رود 
ب��ا خشكس��الی مفرط مواج��ه بوده و ت��ا 35 درص��د كاهش 
بارندگی داشته است، یادآور ش��د: در دولت گذشته مدیریت 
یكپارچه حوضه آبری��ز به مدیری��ت چندگانه تبدیل ش��د و 
 پیش بینی می ش��د، این كار اثر منفی خ��ود را برجای خواهد 

گذاشت.
زرگرپور با انتقاد از برداشت های غیرمجاز بسیار وسیع در این 
حوضه، ادامه داد: در ای��ن وضعیت، اگر حتی ش��رایط عادی 
بارش هم باش��د، این حوضه 200 تا 300 میلیون مترمكعب 
كس��ری منابع آب دارد و در شرایط خشكس��الی این كمبود 
آب به ۶00 تا ۸00 میلیون مترمكعب افزایش می یابد كه این 
 امر زاینده رود را ب��ه بحرانی ترین حوضه آبریز كش��ور تبدیل 

می كند.
وی بیان داش��ت: با همكاری وزارت نیرو و نهادهای مرتبط در 
دو استان اصفهان و چهارمحال و بختیاری، نخستین مدیریت 
حوضه آبریز كش��ور در حوضه  زاینده رود در حال شكل گیری 
اس��ت و این می تواند الگویی برای پیاده س��ازی در سایر نقاط 

كشور باشد.
استاندار اصفهان به تصویب مصوبه 9 ماده ای مدیریت حوضه 
آبریز زاینده رود در ش��ورای عالی آب اشاره كرد و افزود: از سه 
ماه گذش��ته با حمایت كامل وزارت نیرو، این برنامه پیشرفت 
مناسبی داش��ته و با اجرای آن، امیدواریم طی دو تا سه سال 

آینده حوضه زاینده رود جانی دوباره بگیرد.
وی با اشاره به طرح احیای رودخانه زاینده رود، گفت: این طرح 

به صورت كارشناسی تهیه شده و به تصویب شورای عالی آب نیز 
رسیده؛ اما آنچه زمان احیای رودخانه را تعیین می كند، میزان 

موفقیت ما در اجرای كامل برنامه هاست.
زرگرپور تصریح كرد: اگر تمام دس��تگاه های اجرایی مرتبط با 
طرح همچون وزارتخانه های نیرو، جهادكش��اورزی، صنایع و 
معادن، سازمان حفاظت محیط زیست و مدیریت های استانی 
دو استان چهارمحال و بختیاری و اصفهان همكاری و مشاركت 
جدی داشته باشند، با اجرای برنامه 9 ماده ای می توان طی دو 

تا پنج سال آینده زاینده رود را احیا كرد. 
وی همچنین درباره نتای��ج اجاس میراث فرهنگی ناملموس 
اصفهان اظهار كرد: این یك رویداد بزرگ فرهنگی كشور بود 

كه با تاش مسوولان اصفهان به اهداف خود رسید.
زرگرپور افزود: برای نخستین بار اجاس زنان در این سازمان 

برگزار شد و بسیار موفقیت آمیز بود.
وی اضافه كرد: استقبال زیاد مردم از جشنواره های این اجاس 
باعث تعجب بسیاری از گردش��گران خارجی شد و شهرداری 

اصفهان در اجرای این برنامه بسیار موفق بود.
وی با اشاره به مس��ایل مطرح شده در جلس��ه ستاد مدیریت 
بحران امروز گفت: اواخر س��ال گذش��ته طرح پایش آلودگی 
هوای استان تدوین شد كه شامل 3۸ پروژه اجرایی توسط 30 

دستگاه اجرایی بود.
استاندار اصفهان ادامه داد: در شش ماه گذشته با انجام اقداماتی 
اساسی مانند توقف تولید برق به وسیله مازوت در دو نیروگاه 
اصفهان، هش��ت روز از هوای ناس��الم اصفهان به هوای سالم 
تبدیل شد. وی ابراز امیدواری كرد كه تا پایان سال جاری این 

تعداد به 44 روز برسد.
وی تصریح كرد: در شش ماه گذشته شاخص AQI)شاخص 
آلودگی هوا( از ۸0 به ۶0 كاهش یافت؛ به طوری كه نس��بت 
 به مدت مشابه س��ال گذش��ته آلودگی هوا 25 درصد كاهش 

یافت.

زرگرپور اظهار كرد: از اول مهر جاری نیز با پدیده وارونگی هوا و 
آلودگی های ناشی از خودروها مواجه شدیم كه با توزیع بنزین 
یورو4 از هفته گذش��ته امیدواریم میزان آلودگی های ش��هر 

اصفهان كاهش یابد.
اس��تاندار اصفهان افزود: در آینده نزدیك هش��ت فرمانداری 
 اصفه��ان تحت پوش��ش توزیع بنزی��ن یورو 4 ق��رار خواهند 

گرفت.
وی اضافه كرد: توزی��ع بنزین یورو 4 در ته��ران و اراک باعث 
كاهش آلودگی هوا به یك س��وم ش��ده و در نیمه دوم امسال 
 اثرات كاهش آلودگ��ی دراصفهان نیز قابل مش��اهده خواهد 

بود.
وی همچنین از تصویب طرح جامع خطرپذیری در هفت بخش 
مانند زلزله، سیل، آفات و نباتات، آتش سوزی جنگل ها و مراتع 

و اباغ آن به مدیران كل مربوطه خبر داد.

:ICCN دكتر سقائیان نژاد در نشست خبری شهردار اصفهان و دبیركل سازمان

اجلاس ICCN؛ یک صدای جهانی برای احیای زاینده رود ایجاد می کند

استاندار اصفهان: 

400میلیون متر مكعب آب زاینده رود برای كشت پاییزه اختصاص یافت

مدیرعامل راه آهن كشورعنوان كرد:

راه اندازی قطار سریع السیرتهران- اصفهان، اولویت راه آهن كشور
مدیرعامل راه آهن كش��ور از تولید ریل ملی در شركت ذوب آهن 
اصفهان از شهریور س��ال آینده خبر داد و گفت: یكی از مهم ترین 
برنامه های راه آهن كشور، تاش برای راه اندازی قطار سریع السیر 
تهران- اصفهان اس��ت. محسن پورس��یدآقایی در دیدار استاندار 
اصفهان ازآغاز س��اخت س��ایت تعمیرات لوكوموتیو در ایس��تگاه 
سیستان خبر داد و افزود: با راه اندازی این سایت در مدت 30 ماه، 

تعمیرات لوكوموتیوهای اصفهان در این سایت انجام خواهد شد. 
وی با اشاره به اینكه با آغاز به كار عملیات احداث این سایت برای 

550 نفر اشتغال ایجاد می شود،  تصریح كرد: بخش خصوصی برای 
ساخت این واحد بیش از 350 میلیارد ریال هزینه كرده است. 

مدیرعامل راه آهن جمهوری اسامی ایران همچنین به تولید ریلی 
ملی اشاره كرد و افزود: تولید ریل ملی شهریور سال آینده در شركت 
ذوب آهن اصفهان آغاز خواهد شد.  اس��تاندار اصفهان نیز در این 
دیدار، خواستار اصاح شبكه ریلی داخلی استان و تسریع در انعقاد 
قرارداد فاینانس با طرف چینی؛ به منظور تكمیل پروژه بزرگ قطار 
سریع السیر اصفهان - تهران شد.  رسول زرگرپور با اشاره به اینكه 

تقویت شبكه ریلی استان اصفهان، با توجه به موقعیت جغرافیایی 
این استان برای كل كشور مفید است،  ابراز امیدواری كرد: در مدت 
دو سال تمام خطوط اصفهان دو خطه ش��ود. وی اظهار داشت: با 
توجه به اینكه شبكه ریلی داخل استان از برخی شهرها می گذرد،  
این مساله محدودیت هایی را برای ش��هر ایجاد می كند.  استاندار 
اصفهان تصریح كرد: مقرر ش��د برای تمام شهرهایی كه شرایطی 
این چنین دارند، با مش��اركت ش��هرداری و راه آهن برای تعریض 
پل ها و رفع مسایل زیست محیطی،  اقدام شود.  وی با اشاره به اینكه 

راه آهن دارای یك سری زمین های بدون استفاده است، بیان داشت: 
این زمین ها شناس��ایی و با تغییركاربری به نفع استان و راه آهن، 
برای توسعه شهر استفاده خواهند ش��د.  به گزارش روابط عمومی 
استانداری اصفهان زرگرپور با تاكید بر لزوم حل موضوع مشاركت 
قطار سریع السیر اصفهان -تهران، گفت: تمام مجوزهای این پروژه 
اخذ و 15 درصد سهم دولت پرداخت شده است.  همچنین به دنبال 
انجام مذاكرات با طرف چینی و به نتیجه رسیدن آن، در خصوص 

مراحل اجرایی پروژه اقدام و روند انجام آن تسریع می شود.

اكبر
منتشلو
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اخبــار کوتــاه

گروه
خبر



که  بود   93 شهریور   12
تلفن های  سازنده  غول  سامسونگ، 
سال  پرچم دار  از  اندرویدی،  هوشمند 
طی  خود  نوت  سری  گوشی های   2014
به  رونمایی  برلین  شهر  در  و   IFA مراسم 

نگاه شیفتگان  بزرگ،  این روز  عمل آورد. در 
تکنولوژی به شهر برلین و مراسم IFA بود و در 

راس همه  این ها، غرفه ی سامسونگ و مراسم رونمایی 
)Unpacked( از چهارمین پرچم دار سری نوت این 

کمپانی برگزار شد. 
با ما در تصاویر معرفی سامسونگ گلکسی 

نوت 4 همراه شوید.

آبمیوه های کــــــــــــــــــــــــــــشنده !10آب میوه ای که قندشان از نوشابه هم بیشتر است

شارپ هم تبلت 
جدید ارایه داد 

چگونه از صفحه نمایش گوشی عکس بگیریم ؟

در ویندوز 10  هوشمند جست وجو کنید
6

7

8

6 7

بررسی ویژگی های جدید ویندوز 10

8

 ویندوز ۸ دردسری بزرگ برای مایکروسافت محسوب می شد، 
اما مایکروس��افت با ویندوز ۱۰ اشتباهات خود را برطرف کرده 
است. شرکت مایکروس��افت بعد از چند روز از رونمایی ویندوز 
۹ از جدیدترین محصول خود به نام وین��دوز ۱۰ هم رونمایی 
کرد. جو بلفیور قائ��م مقام مایکروس��افت در خصوص ویندوز 
۱۰ گفت: ویندوز جدید ترکیب��ی از بهترین های ویندوز ۷ و ۸ 
است که به صورت پلتفرمی وسیع نسخه دسکتاپ و سرور و را 
پشتیبانی می کند. چند ویژگی مهم ویندوز ۱۰ که باید بدانید 

عبارت است از: 
قالب بندی بهتر صفحه

با ویندوز جدید به صورت همزمان از ۴ نرم افزار استفاده کنید و 
تمام آنها را به صورت کامل مشاهده نمایید...

هیچ اهمیتی ندارد که چقدر گوشی اندروید خود را دوست دارید، 
اما همیش��ه این احتمال هست که گوشی ش��ما قابلیت هایی 
داشته باشد که شما از آنها آگاه نباشید؛ مثلا   چقدر از دکمه های 
گوشی اندروید خود  می دانید؟ آیا می دانس��تید این دکمه ها 
پنج کارایی اساس��ی دارند ک��ه همه از آنها با خبر نیس��تند؟! 
به گ��زارش »تابن��اک«، این روز ها که بیش��تر گوش��ی های 
هوش��مند اندروید از صفحه نمایش هایی ب��ه اصطلاح »لبه تا 
لبه« یا Edge-to-Edge برخوردارند، دکمه ها عقب نشینی 
کرده اند؛ اما هن��وز چند تای��ی از این دکمه ه��ا را می توان در 
هوش��مند های اندروید یافت. مس��لما قرار نیس��ت به دوران 
گوش��ی های BlackBerry بازگردی��م و ی��ک صفحه کلید 
Qwerty در پایی��ن صفح��ه نمای��ش را تصور کنی��م، ولی 
دکمه ها بخشی جدایی ناپذیر از گوشی های هوشمند هستند  
و این بسیار عالی است؛ زیرا دکمه های گوشی شما می توانند 
 برخی کارها را انجام دهند که در جای خود بس��یار کاربردی 
است. هرگوش��ی اندروید، دکمه های Power و تنظیم صدا 
را به شکل فیزیکی داراس��ت و افزون بر آن، دکمه های اصلی 
اندروید معمولا به ش��کل Capacitive ی��ا خازنی در پایین 

گوشی قرار گرفته اند...

HP شقه شقه 
می شود 

هو شمند 
کتلت سرخ 

کنید



در شبکه های اجتماهی چه خبر ؟  
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روزنامــه خــبری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

موز سرشار از پتاسیم است و از همین رو خطر سکته مغزی را کاهش می دهد.آخرین خبرها |

HP شقه شقه 
می شود 

 بازهم پروژه های 
خارق العاده گوگل 

س�رویس هایی چون گوگل و فیس بوک بارها اعلام کرده اند که اطلاعات خود را رمزگذاری می کنند، اما اس�نودن در 
ویدیو کنفرانسی باز هم این دو سرویس را در بحث رعایت حریم خصوصی "خطرناک" توصیف می کند. جالب اینجاست 
که خود کنفرانس به وسیله گوگل Hangout و یوتیوب ش�رکت گوگل انجام می شد!اسنودن توصیه کرده که کاربران از 
سرویس دراپ باکس به دلیل عدم رمزنگاری داده های کاربران به شکل کامل جدا شوند و در عوض از سرویس هایی چون 
SpiderOak استفاده کنند. دراپ باکس مدت ها پیش نیز به همین دلیل مورد انتقاد اسنودن قرار گرفته بود که هر چند 

بعدها به رمزنگاری داده ها اقدام کرد، اما باز هم نیازمند انجام کارهایی از س�وی کاربران برای حفاظت از اطلاعات بر 
روی کامپیوتر می باشد.اسنودن همچنین پیشنهاد کرده کاربران به جای استفاده از برنامه های معمول ارسال اس. ام. اس. 

در سیستم عامل ها، از برنامه هایی چون RedPhone و Silent Circle استفاده کنند. اسنودن اعتقاد دارد که رمزنگاری 
اطلاعات در سیستم عامل هایی چون iOS به هیچ وجه کافی نیس�ت و مقامات دولتی هر زمان که نیاز داشته باشند با یک 
مجوز قادرند به اطلاعات شما دسترسی پیدا کنند.آخرین سؤال به بازگشت وی به آمریکا مربوط بود. اسنودن در جواب 
درخواستی را مطرح می کند که بسیاری از افشاگران مشهور تاریخ نیز آن بیان کرده اند: »من در مذاکراتی که با دولت 
آمریکا داشتم بارها و بارها گفتم که اگر بتوانند یک دادگاه علنی و عادلانه، مانند دادگاه دن السبرگ )افشاگر معروف( برپا 
کنند و بتوانم در حضور هیات منصفه محاکمه شوم، بسیار علاقه مندم که به آمریکا بیایم. اما آن ها تا امروز با این درخواست 

موافقت نکرده اند.«

ادوارد اسنودن گوگل و فیس بوک را سرویس هایی "خطرناک" می داند

گوگل علیه واتس اپ فیس بوک این بار در دنیای پزشکی  نقشه های شوم فیس بوک برای جهان

گوگل در حال تولید اپلیکیشن پیام رس��ان کاملا رایگانی برای کشورهای در حال توسعه می باشد که 
عملکردی مشابه با واتس اپ دارد.. شایعات جدید نشان از آن دارد که قدم بعدی گوگل ورود به بخش 
اپلیکیشن های پیام رسان است. چنین اپلیکیش��ن هایی در کشورهایی مانند هند از محبوبیت بسیار 
بالایی برخوردارند و تاکنون سود بسیار زیادی برای شرکت های تولیدکننده اپلیکیشن های پیام رسان 
چون واتس اپ، وایبر، لاین و وی چت داشته است. گفته شده که اپلیکیشن پیام رسان گوگل مشابه با 
واتس اپ خواهد بود. این خبر را وبسایت معتبر اکونومیک تایمز منتشر کرده و در ادامه اضافه کرده که 
اپلیکیشن مذکور در قدم نخست راهی کشور هند خواهد شد و سپس به شکل عمومی منتشر می شود.

این سرویس در حال حاضر مراحل ابتدایی تولید و توس��عه خود را می گذراند و به نظر در سال 2015 
رسماً معرفی خواهد شد. 

با ورود همه جانبه گوگل و اپل به دنیای محصولات مرتبط با سلامتی و تناسب بدن، تعجب برانگیز نبود که 
شاهد حضور یکی دیگر از شرکت های بزرگ دنیای تکنولوژی، فیس بوک نیز در این وادی باشیم. به گزارش 
رویترز، فیس بوک در حال مذاکراتی گس��ترده با متخصصین مرتبط با دنیای پزشکی است تا به مرور تیمی 
را برای تحقیق و توسعه اپلیکیشن ها و ابزارهای پزشکی تشکیل دهد. این پروژه فعلا مراحل ابتدایی خود را 
می گذراند.در کنار اپلیکیشن های پزشکی، فیس بوک در پی ایجاد یک سرویس پشتیبانی آنلاین برای ارتباط 
افرادی است که از یک بیماری رنج می برند. پیش بینی شده که فیس بوک از شبکه اجتماعی وسیع خود برای 
نقل و انتقال پیام ها و توصیه های افراد برای بیماری ها بهره ببرد. این در حالی است که شبکه های اینترنتی 
پزشکی در حال حاضر با استقبال خوبی از س��وی مردم روبرو شده است و بعید نیست که انقلاب جدیدی در 

این حوزه اتفاق بیفتد.

فیس بوک به دنبال ساخت اپلیکیشنی است که می تواند امکان تعامل با افراد در محیط فیس بوک را به شکل 
ناشناس برای کاربران فراهم کند.این خبر را نیویورک تایمز اعلام کرده و خبر داده که کاربران می توانند در 
این اپلیکیشن بدون نیاز به اسم واقعی از اسم مستعار خود استفاده کنند. از این طریق کاربران با حس راحتی 
بیشتری با طیف وسیع تری از افراد تعامل خواهند داشت.فعلًا نام این اپلیکیشن مشخص نیست و همچنین 
هنوز نمی توان از رقابت مستقیم این اپلیکیشن با اپلیکیشن هایی چون Secret و Whisper سخن گفت 
که ایده اصلی آن ها “ناشناس ماندن” است. فیس بوک سابقه چندان خوبی در حفظ حریم خصوصی کاربران 
ندارد و به همین دلیل ترغیب کاربران برای استفاده از این نرم افزار اندکی برای فیس بوک مشکل خواهد بود. 
این شرکت پیش تر نیز امکان ورود به اپلیکیشن های فیس بوک به شکل ناشناس را جهت جلوگیری از عدم 

ورود به حریم خصوصی کاربران ارایه کرده بود.

به گفته وال استریت ژورنال، گوگل در حال تولید صفحه نمایش جدیدی است که قادر است 
با اتصال به دیگر صفحه نمایش ها، نمایشگرهای بسیار بسیار بزرگ تری را ایجاد کند. این 
پروژه جزیی از پروژه های لابراتوار رازآلود گوگل اکس می باشد که بر روی پروژه های بزرگی 
از جمله خودروهای بدون راننده فعالیت می کند. این پروژه اگرچه مانند دیگر پروژه های 
گوگل چندان جاه طلبانه به نظر نمی رسد، با این حال قضاوت در مورد آن به دلیل ابهام در 
جنبه های مختلف این پروژه و نوع عملکرد آن فعلًا دشوار است. وال استریت تولید چنین 
صفحه نمایش هایی را برای تولید نمایش��گرهای تلویزیونی بسیار بزرگ تحلیل کرده و از 
تولید بدون حاشیه این صفحه نمایش های تکه تکه خبر داده است؛ این اتفاق بدین معنی 

خواهد بود که تصاویر پخش شده کاملا بدون درز و یکپارچه خواهد بود. 

بخش های اصلی شرکت اچ پی ش��امل بخش تولیدات کامپیوترهای شخصی و پرینترها و 
همین طور بخش خدمات آی تی این شرکت به زودی از یکدیگر جدا می شوند. دیان ویسلر، 
یکی از مدیران کنونی اچ پی مسوولیت بخش “کامپیوترهای شخصی و پرینتر” و رییس کنونی 
 Recode شرکت، مگ ویتمن نیز بخش و “خدمات آی تی” را بر عهده خواهند داشت.وبسایت
که از این جدایی با خبر بوده، دلیل این اتفاق را تشریح کرده است. از قرار معلوم اچ پی نتوانسته 
با شرکت های Dell و لنوو برای خرید بخش کامپیوترهای شخصی خود به قیمت 32 میلیارد 
دلار به توافق برسد. پس از آن اچ پی مذاکراتی را برای فروش بخش خدمات آی تی خود با دو 
شرکت بزرگی هندی داشت، ولی این مذاکرات نیز با شکست روبرو شد.  بالاخره اینکه اچ پی 

ناگزیر تصمیم به جداسازی کامل دو بخش اصلی شرکت خود گرفته است.

   در ویندوز ۱۰ هوشمند جستجو کنید 
 ویندوز ۸ دردسری بزرگ برای مایکروسافت محسوب می شد، اما مایکروسافت با ویندوز 10 اشتباهات خود را برطرف کرده 
است . ش��رکت مایکروس��افت بعد از چند روز از رونمایی ویندوز ۹ از جدیدترین محصول خود به نام ویندوز 10 هم رونمایی 
کرد. جو بلفیور قائم مقام مایکروسافت در خصوص ویندوز 10 گفت: ویندوز جدید ترکیبی از بهترین های ویندوز ۷ و ۸ است 
که به صورت پلتفرمی وسیع نسخه دسکتاپ و سرور و را پشتیبانی می کند. چند ویژگی مهم ویندوز 10 که باید بدانید عبارت 

است از: 

قالب بندی بهتر صفحه
با ویندوز جدید به صورت هم زمان از ۴ نرم افزار اس��تفاده کنی��د و تمام آن ها را به صورت کامل مش��اهده نمایید. در این طرح 
جدید، صفحه به یک مربع تقسیم می ش��ود. ویندوز جدید هم چنین نرم افزارهایی که به طور پنهان در حال فعالیت هستند را 

به کاربر اطلاع می دهد. 

تطبیق با رابط کاربری
محیط این ویندوز به گونه ای است که در آن استفاده از موس و کیبورد وجود دارد و همچنین صفحه ی لمسی. ویندوز جدید 
به طور خودکار در شرایط وصل و اس��تفاده از موس و کیبورد نرم افزارها و محیط را برای اس��تفاده از آن ها آماده می کند و در 

صورت استفاده از صفحه ی لمسی محیط را با این رابط کاربری تطبیق می دهد. 

جست وجوی سریع تر
در ویندوزExplorer 10 هوشمند است و جس��تجوی فایل موردنظر س��ریعتر و راحت تر خواهد بود. فایل ها و پوشه های 

پربازدید را ذخیره کرده تا در هنگام جستجو پوشه های پربازدید را در رأس قرار دهد.

اضافه شدن دکمه ی کار
دکمه جدیدی در نوار وظیفه قرار گرفته است. با استفاده از این دکمه می توان بین دسکتاپ ها نیز به سرعت حرکت کرد. این 

کار با استفاده از دکمه Alt+Tab در نسخه های قبلی ممکن بود. 

کلیدها و میان برهای جدید
یکی دیگر از ویژگی های اضافه شده به ویندوز 10 سرویس قابل برنامه ریزی است که فرد می تواند با برنامه ریزی آن به صورت 

شخصی یک میانبر برای اجرای هر فرمانی استفاده نماید. 

File Explorer جدید
File Explorer جدید شده است که بر روی آن دکمه ی خانه Home باقابلیت تعریف هر صفحه ای اجرا یم شود. همچنین 
دکمه هایی بر روی آن به منظور سهولت کار اشتراک گزاری فایل ها و صفحات بدون نیاز به نرم افزار خاصی طراحی شده است. 

تازه ها را بخوانید 

تقریبا می توان مطمئ��ن بود که تصور اکثر بازاریابان این اس��ت که 
لیست ایمیل هرچه بزرگتر باشد بهتر است. اگرچه این تقکر در اکثر 
مواقع می تواند درست باش��د اما کاملا درست نیست. داشتن لیست 
بزرگتر قطعا نتایج بزرگتری را به شما می دهد اما آیا همه نتایج مفید و 
سودمند هستند؟ نتایجی مانند اینکه یک مشتری سلایقش کجاست 
و از شما و کسب و کارتان کدام خدمات را بیشتر می پسندد و یا اینکه 
شما با کدام یک از مشتری ها به هدفتان از ارسال ایمیل رسیده اید؟ 
و مشابه این ها را آیا می توانید به راحتی از یک لیست بزرگ استخراج 
کنید ؟این دقیقاً جایی است که بس��یاری از ما به دنبال یافتن راهی 
برای نزدیک تر شدن به لیست مش��تریان خود و ارائه ارزش واقعی، 
تولید تعامل، گفت وگو و تبدیل می باش��یم. بدون شک بهترین راه 
برای رسیدن به چنین نتایجی این است که مشتریان را بخش بندی 
کنیم. Segmentation یا تقس��یم بندی ب��ه معنای واقعی یعنی 
گروه بندی. زمانی که ش��ما لیست خود را به دس��ته های کوچکتر 
تقسیم می کنید که هر دسته یک موضوع مشترک را دنبال می کند، 
مخاطبان خود را بیشتر علاقه مند به دنبال کردن خود می کنید.چرا 
بخش بندی برای موفقیت شما تا این حد ضروری است ؟ تصور کنید 
ش��ما در اتاقی راه می روید که در آن تعداد زیادی افراد حضور دارند 
که همه مش��تریان 

بالقوه شما هستند. به شما این ش��انس داده شده است که تمام این 
افراد در یک گروه بزرگ قرار نگیرن��د و بتوانید آن ها را به گروه های 
کوچکتر با ویژگی های مشترک تقسیم کنید. مثلًا در ساده ترین نگاه 
شما می توانید با توجه به نوع گویش و یا زبان آن ها را به گروه های 
کوچکتری تقس��یم کنید و یا با توجه به نوع ورزشی که می پسندند 
تقسیم بندی دیگری انجام دهید. قطعاً زمانی که با یک گروه ورزشی 
درمورد فوتبال صحبت می کنید، آن ها تمایل ندارند به طور ناگهانی 
در مورد آش��پزی و یا رس��توران صحبت کنید و ش��ما هم این کار 
نامتعارف را انجام نخواهید داد.اما اکثر ما در ارسال ایمیل های انبوه 
درست همین کار را انجام می دهیم. یک ایمیل را به لیست بزرگی از 
مشتریان خود ارسال می کنیم. ما در واقع آن چه برای خودمان مهم 

است را بیان می کنیم نه آنچه که برای مشتری اهمیت دارد.
لیست ایمیل خودر ا گروه بندی کنید تا سود بیشتری کسب 

کنید :
هنگامی که شما مشتریان خود را به گروه و بخش های خاص تقسیم 
می کنید، در واقع ارتباطات و مکالمات خود را با مشتریان هدفمند 
کرده و حول موضوعاتی که برای مش��تری بدرد بخور باشد فعالیت 
می کنید و دقیقا می دانید وقت و س��رمایه خود را کجا صرف کنید.

تحقیقات نشان می دهد که ارسال ایمیل های هدفمند به لیست های 
بخش بندی شده نسبت به ارسال کلی، ۸ درصد نرخ کلیک را افزایش 

برابر سود دریافتی می دهد. این ایمیل تا 1۸ 
را نس��بت ب��ه 

ایمی��ل های 
broadcast افزایش م��ی دهند.اگر در 

آغاز  تقسیم بندی لیست ایمیل خود هستید در اینجا نکاتی هستند 
که نیاز است آن ها را بدانید :

•مخاطب کجای چرخه فروش شما ایستاده است : اطلاعاتی را 
که دارید جستجو کنید، لیست خود را به گروه هایی با ویژگی منطقی 
تقس��یم بندی کنید. آن ها چه چیزی از شما خواس��تند یا به کدام 
سوال ش��ما جواب داده اند، روی کدام لینک های شما بیشتر کلیک 
کرده اند و در کل در کجای چرخه فروش ش��ما قرار دارند ؟ مشتری 

هستند و یا سرنخ ؟
  آگاهی : توجه داشته باش��ید باید سرنخ های شما از محصولات و 
خدمات آینده شما با خبر شوند. آن ها باید بدانند چه زمانی نیازشان 

را برطرف خواهید کرد تا به سرعت تبدیل به مشتری شوند.
  بررسی : توجه داشته باشید سرنخ ها محصولات و خدمات شما 
را دنبال می کنند . آن ها بررس��ی می کنند که آیا ش��ما بهترین جا 
برای رفع نیازشان هستید یا نه. پس کیفیت را فقط مختص مشتریان 

ندانید، برای سرنخ ها آفر های ویژه ای را همیشه در نظر بگیرید.
  خرید : حال س��رنخ ها آماده تبدیل ش��دن به مشتری و خرید از 

شما هستند.

   چند ترفند زیرکانه بکار ببرید 

  روش های مختلف��ی را برای ثبت ن��ام در خبرنامه و 
جمع آوری ایمیل در اختیار مشتری قرار دهید، وبلاگ 

، وب سایت...
  یک لیست از کلمات کلیدی و عباراتی که می خواهید 

جستجو شوند، را تهیه کنید.
  امکان دانلود رایگان برای مجموعه هایی 

مانند کتاب، ویدئو و قالب را فراهم کنید.
  پیشنهادات ویژه و هدایایی خاص حول 
موضوعاتی مش��خص برای افزایش علاقه 

مخاطب ایجاد کنید.
  قرار دادن یک فرم ثبت نام در کنار مقاله ای 

خاص و امکان دانلود و یا ارسال آن به شرط ثبت نام.
  قرار دادن فرم ثبت نام پس از مشاهده خلاصه ای از مقاله و خواندن 

ادامه مطلب به شرط ثبت نام.
  قرار دادن نوار ابزار ثبت نام به طور دائم در بالا یا پایین وب سایت 
و یا ایجاد پاپ آپ عضویتی که برای هر فرد فقط یک بار نمایش داده 
ش��ود. ش��ما می توانید در پاپ آپ خود این جمله را قرار دهید “ آیا 
اولین بار است که از سایت ما بازدید می کنید ؟ شما می توانید برای 

دریافت مقالات بیشتر همین جا ثبت نام کنید »

مدیران بازاریابی این مطلب را از دست ندهند 

ایمیل مارکتینگ و یک تصور اشتباه 



تازه های موبایل و تبلت  

7

روزنام��ه خ��ری، فرهنگ��ی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

سه شنبه   22 مهر  1393 

شماره 2209 | 12  صفحه

دان�����ش

آخرین خبرها |
 اپل 

در چالش ورشکستگی 
ش��رکتی که قرار بود تامین کننده شیشه های یاقوت کبود یا س��افایر اپل باشد، اعلام 
ورشکستگی کرد. برای مدت های طولانی شایعاتی وجود داشت که اپل از شیشه های 
سافایر در تولید هر چه محکم تر صفحه نمایش های آیفون 6 بهره خواهد برد. این خبر 
 GT بعدها با معرفی آیفون 6 رد ش��د. حالا یک ماه پس از آغاز فروش آیفون 6، شرکت
Advanced پرونده ای برای نجات از ورشکس��تگی ایجاد کرده است. تام گوتیرز در 
اطلاعیه ای تصریح کرده ک��ه این اتفاق به معنای خروج GT از ب��ازار نخواهد بود. این 
شرکت امیدوار است با جذب سرمایه های مالی به فرآیند ساخت این کارخانه بازگردد. 
با توجه به اینکه اپل واچ نیز به س��افایر مجهز خواهد بود، جای این سوال وجود دارد که 

آیا مشکلات مالی شرکت GT می تواند بر تولید این ساعت ها نیز تأثیر داشته باشد؟

همین زمان در سال گذشته، سامسونگ از رکورد سود عملیاتی 9.6 میلیارد دلاری خود 
به واسطه سرعت بسیار بالای فروش اسمارت فون های گلکسی در بازار لذت می برد.اما 
حالا؟ سامسونگ  اعلام کرد که سود عملیاتی این شرکت در سه ماهه گذشته به 3.6 تا 
چهار میلیارد دلار کاهش پیدا کرده اس��ت. این کاهش حدود 60 درصد کمتر از میزان 

سود عملیاتی سال گذشته این شرکت برآورد می شود. 
بدین ترتیب؛ کاهش س��ود برای چهارمین سه ماهه متوالی اس��ت که گریبان گیر این 
غول کره ای شده است. سامس��ونگ امیدوار است که ساخت این کارخانه بتواند قیمت 
اسمارت فون هایی چون گلکس��ی آلفا را به حدی پایین آورد که قدرت رقابت خود در 

بازار را افزایش دهد.

15 اکتبر گوگل »ممکن است« مراسمی را برگزار و طی آن نسخه نهایی اندروید L، اندروید Wear 2.0، نکسوس 9 و اندروید TV را رونمایی کند.

کا هش
سود سامسونگ

اینتربرند، امروز جدیدترین لیست از »بهترین برندهای جهانی« را برای سال 2014 منتشر کرد و بار دیگر شرکت های 
بزرگ دنیای تکنولوژی، بالاترین جایگاه را در این لیس�ت به خود اختصاص داده اند. در این لیست که شامل 100 
شرکت می شود، اپل با ارزشی 118.9 میلیارد دلاری در بالاترین مکان قرار دارد و پس از آن گوگل با ارزشی 107 
میلیارد دلاری به دنبال اپل حرکت می کند. در این لیست بزرگ، 13 شرکت در حوزه تکنولوژی فعال هستند و پنج 
 مورد از آنها توانس�ته اند خود را در لیست 10 ش�رکت برتر قرار دهند. علاوه بر اپل و گوگل، شرکت های آی بی ام 
و مایکروسافت مکان های چهارم و پنجم این لیست را تصاحب کرده اند و شرکت سامسونگ نیز در جایگاه هفتم قرار 

دارد.کوکا کولا؛ اما همچنان جایگاه سوم را در اختیار دارد که پس از 13 سال تصاحب رتبه اول در لیست اینتربرند، 
گوگل و اپل سال گذشته توانستند آن را به جایگاه پایین تر از خود بکشانند.شرکت های مشهور حوزه اینترتینمت چون 
 Louis Vuitton و مرسدس بنز و برندهای لوکسی چون BMW شرکت های خودروسازی چون ،MTV دیزنی و 
و Cartier نتوانسته اند در این رقابت از پس شرکت های بزرگ دنیای تکنولوژی برآیند. اینتربرند، سه فاکتور را برای 
رده بندی این شرکت ها در نظر داشته است؛ عملکرد مالی مربوط به شرکت ها و خدمات آنها، قدرت تأثیرگذاری در 

انتخاب خریدار و توانایی شرکت ها در نسبت قیمتی پریمیوم به محصولات خود یا بهبود درآمدها.

HTC شاه شاهان سلفی از مکان یاب هوشمند، یک همراه ایمن برای کودکان شارپ هم تبلت جدید ارایه داد 

اچ تی سی، اسمارت فونی به نام Desire Eye را برای بازار آورده اس��ت. یک اسمارت فون بالارده که شرکت 
سازنده اش قصد دارد آن را به عنوان »شاه شاهان ثبت سلفی« در بازار جا بیندازد. در حالی که بیشتر اسمارت 
فون ها دوربین های بی نهایت قدرتمندی در پشت خود دارند، Desire Eye همان دوربین عقب را در جلوی 
خود نیز دارد. دوربین های تعبیه شده در آن دارای سنسورهایی 13 مگاپیکسلی هستند که هم اینک بالاترین 
میزان رزولوشن برای دوربین جلو در بازار محسوب می شود. این دوربین ها دارای قابلیت های چون اتوفوکوس، 
 Desire Eye 1080 هستند. بنابراین بر روی کاغذ می توانp دوتایی در جلو و عقب و ثبت ویدیوهای LED
را قدرتمندترین دوربین ثبت سلفی در بازار تصور کرد. البته باید توجه داشت که دوربین های جلو و عقب در 
جزییات فنی اندکی متفاوت هستند. دوربین عقب دارای لنزی 28 میلی متری با دیافراگم f/2.0 است، در حالی 

که دوربین جلو را لنز عریض تر 20 میلی متری با دیافراگم f/2.2 همراهی می کند.

 با وسیله »Smart Locator« اگر کودک احساس نا امنی کرد، با فشردن دکمه والدین خود را خبر 
می کند. این گجت با قیمت 129.99 دلار به فروش می رسد که حق اشتراک مادام العمر دارد. وسیله ای 
برای چک کردن مکان فرزند. با این وسیله اگر کودک احساس نا امنی کرد با فشردن دکمه والدین خود 
را خبر می کند. همچنین یک گجت دیگر به نام : »Personal Alarm« وس��یله ای هش��داردهنده 
در مقابل حملات ناگهانی و اتفاقات ناگوار برای کودکان اس��ت. قیمت: 1۴.99 دلار در سایت آمازون. 
وسیله ای هشداردهنده در مقابل حملات ناگهانی و اتفاقات ناگوار برای کودک. همچنین دارای چراغ 
قوه LED برای روشن کردن مکان های تاریک است. با این وس��یله اگر کودک در موقعیت نامناسبی 
گیر کرد با هش��دار والدینش آگاه می ش��وند. علاوه بر این چراغ قوه آن هم وسیله ای برای جلوگری از 

ترس کودک است.

شارپ اعلام کرد که تبلت جدیدی را برای سال 2015 وارد بازار خواهد کرد که دارای تکنولوژی های جدیدی 
در تولید صفحه نمایش اس��ت. در این تبلت، تلفیقی از دو تکنولوژی MEMS ش��رکت کوالکام و تکنولوژی 
IGZO اختصاصی شارپ سبب شده که علاوه بر سرعت بالای پیکسل های صفحه نمایش، ضخامت بسیار کم 
و همچنین مصرف پایین انرژی را نیز به این تبلت بیفزاید.تکنولوژی IGZO شرکت شارپ از مواد متفاوتی 
نسبت به LCD های معمول بهره می برد. این مدل صفحه نمایش ها تاکنون در تلویزیون ها و اسمارت فون های 
بالارده آزمایش های بسیار خوبی را از خود پس داده اند. از سوی دیگر تکنولوژی MEMS خیز شرکت کوالکام 
به دنیای صفحه نمایش محسوب می شود. این تکنولوژی بسیار جدید است و تاکنون تنها در اسمارت واچ های 
Toq این شرکت دیده شده است. گفته شده که هم نشینی تکنولوژی های مذکور می تواند کیفیت تولید رنگ 

در صفحه نمایش ها را نیز افزایش و از طرفی میزان مصرف انرژی را کاهش دهد.

» بهترین برندهای جهانی« در سال 2014 

نتیجه تست بنچمارک Geekbench نشان می دهد که نکس�وس 6 در مقایسه با اسمارت فون های حال 
حاضر بازار »قدرتمندترین« به شمار می رود. ماه اکتبر از راه رسیده و اگر مراسم اپل برای معرفی آیپدهای 
جدید را ندید بگیریم، این ماه به معنای واقعی کلمه متعلق به گوگل و س�ری نکسوس این شرکت خواهد 
بود. همان طور که پیش تر نیز بارها در اخبار ش�نیده ش�ده، اس�مارت فون و تبلت جدید سری نکسوس 
در حال تولید هس�تند و با معرفی در همین ماه، به زودی راهی بازارهای فروش خواهند ش�د.  بنچمارک 
Geekbench مهمان یکی از این دستگاه ها، نکسوس ایکس بوده اس�ت. این اسمارت فون که با نام رمز 
شامو و همچنین نکسوس 6 نیز شناخته می شود، قرار است نقش پرچم داری سری نکسوس را به بهترین 

شکل ممکن به انجام برساند. 

پنج راز مخفی، درباره دکمه های گوشی اندروید شما

چگونه از صفحه نمایش گوشی عکس بگیریم ؟
هیچ اهمیتی ندارد که چقدر گوشی اندروید خود را دوست دارید، 
اما همیشه این احتمال هست که گوشی شما قابلیت هایی داشته 
باشد که ش��ما از آنها آگاه نباشید؛ مثلا   چقدر از دکمه های گوشی 

اندروید خود  می دانید؟
آیا می دانس��تید این دکمه ها پنج کارایی اساس��ی دارند که همه 
از آنها ب��ا خبر نیس��تند؟! به گ��زارش »تابناک«، ای��ن روز ها که 
بیشتر گوش��ی های هوش��مند اندروید از صفحه نمایش هایی به 
اصطلاح »لبه تا لبه« یا Edge-to-Edge برخوردارند، دکمه ها 
عقب نشینی کرده اند؛ اما هنوز چند تایی از این دکمه ها را می توان 

در هوشمند های اندروید یافت.
مسلما قرار نیست به دوران گوشی های BlackBerry بازگردیم و 
یک صفحه کلید Qwerty در پایین صفحه نمایش را تصور کنیم، 
ولی دکمه ها بخشی جدایی ناپذیر از گوشی های هوشمند هستند  
و این بس��یار عالی اس��ت؛ زیرا دکمه های گوشی ش��ما می توانند 

 برخی کارها را انجام دهند که در جای خود بسیار کاربردی 
است.

هر گوش��ی اندروید، دکمه های Power و تنظیم صدا 
را به شکل فیزیکی داراس��ت و افزون بر آن، دکمه های 
اصل��ی اندروید معمولا ب��ه ش��کل Capacitive یا 
خازنی در پایین گوشی قرار گرفته اند. این دکمه ها از 
 فن آوری متفاوتی با صفحه نمایش گوشی استفاده 

می کنند. 
در مجموع این ش��ش دکمه، به هم��راه یکدیگر 
می توانند قابلیت هایی را در گوش��ی شما فعال 
کنند که شاید از وجود آنها هم خبر نداشتید. 
ما دراینج��ا پن��ج راز مخفی در پش��ت این 
دکمه های به ظاهر س��اده، برای شما آشکار 

می سازیم.

Nexus 6 / بررسی گوشی های موبایل

Geekbench رتبه اول نکسوس 6 در بنچمارک

1– عکاسی از صفحه نمایش گوشی

بدون  هیچ ابزار یا App جانبی می توانید  آنچه  روی صفحه نمایش ش��ما دیده می شود، عکاسی 
کنید یا به اصطلاح Screenshot بگیرید. ترکیبی از دکمه ها از صفحه نمایش ش��ما عکاسی و 
آن را در گالری ذخیره می کند. برای این کار کافی اس��ت،  دکمه های Power و صدای پایین را 

همزمان فشار داده و برای یک یا دو ثانیه نگه دارید.

2– انجام یک Reboot یا راه اندازی دوباره گوشی

مراقب باشید؛  زمانی که از صفحه نمایش خود Screenshot می گیرید، دکمه ها را بیش از حد نگه 
ندارید. تنها تفاوت بین گرفتن عکس از صفحه نمایش گوشی و Reboot کردن آن، زمان است. 
همین ترکیب برای راه اندازی دوباره گوش��ی اندروید به کار می رود، تنها لازم است که دکمه های 

Power و صدای پایین را برای مدت زمان حدود 10 ثانیه نگه دارید. 

Google Now ۴ � دسترسی سریع به

آیا از Google Now اس��تفاده می کنید؟ اگر نمی کنید، حرف ما این است که هرگز این اشتباه 
را نکنید! مگر می شود گوشی اندروید داش��ت و از Google Now با همه قابلیت های جالب آن 
صرف نظر کرد؟ اگر کمی با این ابزار س��ر و کله بزنید، متوجه می ش��وید که تا چه میزان می تواند 
کارهای روزمره شما را با گوشی، سهولت بخشیده و سر و سامان دهد. به هر حال این منشی مجازی 
گوگل، نسخه پیشرفته تر Siri در iOS است.  اما برای دسترسی سریع به این منشی مجازی خوب، 
یک راه سریع هم وجود دارد. برای دسترسی به این ابزار دکمه Home را فشار داده و نگه دارید و 
 Google بدون برداشتن انگشت خود، آن را به سمت آیکون popup پس از نمایش آیکون های

بکشید و   رها کنید. 

۵– استفاده از دکمه Home به عنوان میانر

 Home را فش��ار می دهید، به صفحه Home بگذارید تصور کنیم  ش��ما نمی خواهید وقتی دکمه
بروید؛ برای نمونه، شاید شما از گوشی خود تنها به عنوان وسیله تماس استفاده می کنید �  فکرش را 
بکنید! � و نیاز دارید از دکمه Home برای رفتن به بخش تماس بهره بگیرید ، یا آن که به س��ادگی 
با دکمه Home مرورگر خود را باز کنید. خوش��بختانه این امکان نیز هست که با دو بار ضربه پشت 

س��ر هم  روی دکمه Home یکی از هش��ت کارکرد اصلی را که از پیش تعریف ش��ده،  اجرا کنید. 
 برای این کار دوباره به تنظیمات گوش��ی رفته و در   همان بخش Accessibility گزینه مربوط به 
Double tap home launch را تعیین کنید. این ها تنها چند نمونه از ترفند هایی بود که با  این 
دکمه های ساده می توان به کار برد. اندروید پر از این ترفند ها و نکته های مخفی است. شما چه ترفند 

و نکته مخفی در این سیستم عامل محبوب سراغ دارید؟

3 � قطع سریع تماس

شما به سادگی می توانید یک تماس را با فشار دادن دکمه Power پایان دهید، یا آن را بدون جواب 
دادن رد کنید. این کار از آنچه که فکر می کنید، بیش��تر به درد می خورد. تصور کنید در یک جلسه 
مهم هستید و فراموش کرده اید تا گوشی هوشمندتان را که در جیب شماست، در حال ساکت قرار 
دهید. در این هنگام اگر کسی با شما تماس بگیرد، تنها کافی است، دست در جیب خود ببرید و دکمه 
Power را فش��ار دهید؛ اما پیش از این کار، باید تنظیمات مربوطه را در گوشی خود فعال کنید. به 
 Power button ends call گزینه Accessibility تنظیمات گوش��ی خود بروید و در بخش

را علامت بزنید. 

نمره عالی در صفحه نمایش: 
 این اس��مارت فون، دارای صفحه نمایش��ی 5.9 اینچ با رزولوش��ن 2560x1۴۴0 پیکسل اس��ت که اگر چه در تست 
Geekbench اشاره ای به این رزولوشن نشده اس��ت، ولی به دلیل نمره نزدیک G3 با این اس��مارت فون می توان به 
QHD بودن صفحه نمایش آن رای داد. علاوه بر این، طبق این بنچمارک نکس��وس ایکس دارای یک چیپست اسنپ 

دراگون 805، رم سه گیگابایت و همچنین اندروید L است.

 بالاترین رتبه اسمارت فون ها: 
حال شامو QHD باش��د یا خیر، نمرات ثبت شده توس��ط این اسمارت فون، حیرت انگیز اس��ت و به راحتی خود را در 
بالاترین رتبه اسمارت فون های حال حاضر بازار قرار داده است. البته در بنچمارک تک هسته ای این آیفون 6 و 5s است، 
همچنان بالاترین رتبه را به خود اختصاص داده اند، ولی در بنچمارک چند هسته ای توانسته خود را بالاتر از رقبا در صدر 
جدول جای دهد. گفته شده که نمره گلکسی نوت ۴ نیز نزدیکی بسیار زیادی به نمره کسب شده توسط نکسوس 6 دارد.
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

بمناسبت شصتمین سال حضور فراری در آمریکا، تعداد ۱۰ دستگاه F۶۰America آماده فروش شده است.آخرین خبرها |

آیینه اینترنتی برای 
خودرو

چراغ قوه ای آبی 

گزارش تصویری  

یک پارادوکس بزرگ در مورد چراغ قوه ها وجود دارد... اینکه دقیقاً زمانی که ش��ما 
به آن ها نیاز پیدا می کنید باتری آن ها از کار افتاده اس��ت. اما امروز چراغ قوه ای به 
شما معرفی می شود که برای روش��ن کردن آن تنها کافی است مقداری آب به آن 
بنوشانید!آخرین نسل از چراغ قوه های Blackout Buddy شرکت ایتان دارای 
یک باتری منیزیم اکسید اس��ت که در حضور آب می تواند سه چراغ LED خود را 
روشن نگاه دارد. کافی اس��ت اندکی آب به مخزن آن تزریق کنید و چراغ قوه تا 72 
ساعت به شکل مداوم برای شما تولید نور خواهد داشت.این دستگاه هم اندازه با یک 
فندک است، پس به راحتی قابل حمل خواهد بود و حتی ادعا شده که در زیر آب نیز 

به فعالیت خود ادامه خواهد داد.

یکی از شرکت های پیشرو در تولید سیس��تم های صوتی و ره یاب GPS اتومبیل، 
شرکت ژاپنی پایونیر اس��ت که با معرفی آیینه هوشمند خود ش��مار را از استفاده 
 همزمان چندین وس��یله مانند گوش��ی همراه و GPS به هنگام رانندگی خلاص 
می کند. این آیینه که قابلیت نصب روی تمامی اتومبیل ها را داراس��ت ویژگی های 
جالبی دارد. صفحه نمایش لمسی 5 اینچی، قابلیت سیم کارت خور بودن با پشتیبانی 
از شبکه 4G ، ره یاب ماهواره ای، فرمان صوتی و دسترسی به اطلاعات ترافیک را دارا 
می باشد.  همچنین دوربینی که در پشت آیینه تعبیه شده می تواند از طریق اینترنت 
با سرویس های ویژه گوگل ارتباط بر قرار نماید و برای انتخاب مسیر مناسب و وضعیت 

ترافیک راننده را مطلع کند. 

ـــــــــــــــــــــــــــشنده !9آب میوه ای که قندشان از نوشابه هم بیشتر است ُـ آبمیوه های ک
مکث : 

دیلی تلگراف در مطلبی 10 میوه را که همگی در 
یخچال های سوپرمارکت ها یافت می شوند فهرست 

کرده که مقدار شکر در آنها بیشتر از مقدار شکر یافت شده 
در نوشابه های کوکاکولا است. دکتر سندرا وایت مسوول 
بهداشت عمومی و بهداشت دندان انگلستان، می گوید 
که والدین زی��ادی به نوزادان و ک��ودکان نوپای خویش 
آب میوه می دهند، بدون اینکه به این نکته توجه کنند که 
این آب میوه ها سرشار از شکر هستند. این گزارش نشان 
می دهد که دو سوم کودکان تا سه سالگی دچار پوسیدگی 

دندان می شوند.

آب و شیر برای کودکان سه ساله 
تا سن سه س��الگی کودک، تنها آب و شیر به او 
داده ش��ود و از به کار بردن نوشیدنی های بطری 

یا آشامیدن فنجان های نوشیدنی هایی که شامل شکر 
می شوند، برای کودکان اجتناب شوند. در حال حاضر 

آب میوه ها در بس��یاری از کشورها 
ب��زرگ تری��ن دلی��ل 

سطوح شوکه کننده 
در فساد دندان های 
کودکان محس��وب 

می شود.

کدام آب میوه ها شکر زیاد دارند 
در ادامه 10 آب میوه ای که شامل بیشتر از 10.6 
گرم شکر در 100 میلی لیتر آب میوه است و در 

بازار اروپا یافت می شوند، فهرست شده اند. 
این مقدار ش��کر 10.6 گرم در هر 100 میلی لیتر در 
نوشابه کوکاکولای پر از ش��کر یافت شده است. این 
تنها یک فهرست نمونه است. تعداد بسیاری از انواع 
آب میوه به خصوص نوش��یدنی های گرمسیری مثل 
کنساتره آب سیب و آب انگور وجود دارند که سطح 
قند در آنها بیش��تر از 10.6 گ��رم در 100 میلی لیتر 

مابع است.

میلی لیتر قند در 100 میوه 12.2 گرم آب انبه و چند 

آب سیب و تمشک 
کنسانتره 11.12 
گرم قند در 100 

میلی لیتر 

100 میلی لیتر گرم قند در استوایی 10.9 آب میوه 

آب انگور قرمز 
16.3 گرم 

قند در 100 
میلی لیتر

آب انبه و پاپایا 
14.1 گرم 

قند در 100 
میلی لیتر

میلی لیترگرم در 100 تمشک 13.9 آب انبه و 

آب سیب و 

انبه 12.6 گرم 
قند در 100 

آب سیب میلی لیتر 
11.4 گرم 

قند در 100 
میلی لیتر 

نوشیدنی هویج 
11.5 گرم 

قند در 100 
میلی لیتر 

Lego با اسباب بازی های Doom بازسازی

Iain Heath، هنرمند ساخت مدل با اسباب بازی های Lego، در آخرین پروژه ی خود، بازی Doom را با اسباب بازی های Lego، بازسازی کرد.اگر جزو علاقه مندان به بازی های کامپیوتری باشید، مسلماً با نام Doom آشنا هستید.آقای Heath بیش از سه ماه بر روی این پروژه کار کرده و توانسته تمامی جزییات 
این بازی با اسباب بازی های Lego نمایش دهد و این پروژه را به علاقه مندان به بازی Doom تقدیم کرده است.

HDMI 2 یک تلویزیون با  
لوازم  تولید  در  پاناسونیک  که  ای  تجربه  قرن  به یک  نزدیک 
به  تبدیل  را  تبار  آسیایی  کننده  تولید  این  دارد،  الکترونیکی 

یکی از پر تجربه ترین تولید کنندگان تلویزیون کرده است. 
پاناسونیک که تا پیش از این با تکرار تلویزیون های پلاسمای 
خوش ساخت خود توانست پی در پی دست به خلق قاب هایی 
به  دست  بار  این  بزند،  سیاه  رنگ  نمایش  عرصه  بهترین  با 

معرفی سه نمونه از تلویزیون های 4K خود کرده است.
نظر  به  ساخت  خوش  پاناسونیک  وارد  تازه  تلویزیون های 
برای  قدرتمندی  رقبای  می توانند  حال  عین  در  و  می رسند 

فعلی  محصولات 
 باشند. این تازه وارد ها

 ¥  200.000 بین  که 
قیمت   ¥  300.000 تا 

سری  از   AX700 نام  با  دارند 
شناخته   VIERA ویرا  تلویزیون های 

می شوند.
اندازه 40، 48 و 55  تازه که در سه  تلویزیون  این سه 

از  که  دارند  تازه  بسیار  امکاناتی  و  می شوند  تولید  اینچی 
مهم ترین آن ها می توان به HDMI 2.0 اشاره کرد. 

پهنای باند گسترده این نوع تازه از HDMI به این معنا است 
که شما به سادگی می توانید با اضافه کردن یک تیونر 4K و 
تصویر  تازه  نسل  تماشای  به  نوع  این  از  ای  کننده  پخش  یا 
بنشینید.این سه تلویزیون ژاپنی تبار که فروش آن ها از 17 
اکتبر در ژاپن شروع خواهد شد عرصه تازه ای برای تصویر به 
سبک پاناسونیک خواهند بود و به وسیله موتور پردازش تصویر 
انحصاری  4K Fine Remaster قادر است تا کیفیت تصاویر 

را تا سطح 4K ارتقاء دهد.

 یک آشپزی هوشمند 
حداقل  یا  نخستین  جزء  می توان  را   SmartyPans تابه 
کنترل  و  جزئیات  که  کرد  معرفی  هوشمند  تابه های  بهترین 
فوق العاده ای را در هنگام پخت و پز برای آشپز مهیا می کند.

راهول باکسی از مخترعین و اهالی سیلیکون ولی قصد دارد این 
معادله را با ورود یک تابه هوشمند اندکی تغییر دهد. تابه باکسی 
نام SmartyPans به خود گرفته و دارای امکاناتی است که 

را  آن  می توان 
تابه سه سنسور  این  تابه هوشمند لقب داد. در  به قطع یک 
مختلف گرماسنج، رطوبت سنج و وزن سنج قرار داده شده تا 
جزئیات کاملی از مواد و غذای درون خود را به آشپز اطلاع 

دهد. 
تمامی این اطلاعات به وسیله بلوتوث موجود در تابه و ارسال 
آن به غذا ممکن خواهد بود. در این اپلیکیشن دستور پخت 
انواع غذا تحت عنوان Recipe Mode قرار داده شده تا آشپز 
بتواند بر اساس آن به پخت غذای خود اقدام کند و با اضافه 
کردن هر ماده غذایی به ادامه آشپزی کاربر نیز کمک کند. 
دارد  وجود   Metric Mode نام  به  دیگر  حالتی  همچنین 
بر  پیشنهادهایی  و  به پخت غذا  که می تواند جزییات مربوط 
اساس آنها را به شکل آنی به فرد و از طریق اپلیکیشن منتقل 
استفاده  قابل  ماه  تا یک  بار شارژ  با یک  تابه  این  کند.باتری 
درون  سنسورهای  است،  مقاوم  آب  نفوذ  برابر  در  تابه  است، 
آن می توانند تا دمای 1200 درجه فارنهایت را تحمل کنند، 
حدود 1000 دستور غذای مختلف در اپلیکیشن آن گنجانده 
شده، میزان کالری را به شکل آنی به کاربر منتقل می کند و 
... این ویژگی ها در کنار یکدیگر می تواند یک پخت و پز بسیار 
دقیق را برای آشپز فراهم کند. برای مشاهده جزییات بیشتر 

 SmartyPans می توانید به صفحه ایندیگوگو
مراجعه کنید.

  

  موتور سواری با سرعت 
فراوانی  سابقه  موتور  ساخت  در  که  کاوازاکی  کمپانی 

خود  مدل  قوی ترین   و  جدیدترین  از  دارد 
مدل  کاوازکی  موتور  کرد.  رونمایی 

جدید  سری   Ninja H2R
می باشد  نینجا  های  موتور 
و  متفاوت  طراحی  با  که 
شد.  تولید  جدید  تکنولوژی 
خود  گفته  به  موتور  این 

برترین  کاوازاکی  کمپانی 
تولید این کمپانی بوده چون 

زیادی  بسیار  تفاوت های 
ایجاد  آن  طراحی  در 
این  است.   کرده 
چهار  دارای  موتور 
این  می باشد.  سیلندر 

سوپر   998cc موتور 

 ZX-14R با  یعنی  دارد  توان  بخار  اسب   300 و  است  شارژ 
فیبر  باله  می گوید  کاوازاکی  دارد.  تنگاتنگی  رقابت  بسیار 
می باشد  هواپیما  مخصوص  که  رفته  بکار  پایین  و  بالا  کربن 
همچنین تغذیه سوپر شارژ نیروی بسیار زیادی برای افزایش 
توان موتور بخشیده است.  در طراحی بکار رفته مخزن نینجا 
مشکی و چهار چوب آن سبز می باشد. لاستیک های بکار رفته 
در این موتور بسیار چشم گیر است به طوری که 
سایز  و   600/120 جلو  لاستیک  سایز 
 650/190 عقب  لاستیک 
این  به  کاوازاکی  می باشد. 
افتخار  بسیار  خود  تولید 
 Ninja کرده و اعلام کرده که
عمومی  خیابان های  برای   H2R

طراحی نشده است.

هوشمند کتلت سرخ کنید
یک زندگی با وسایل فناورانه
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نمایشگاه تخصصی صنایع غذایی اصفهان، روی پله دوازدهم  تولیدات فولادمبارکه تامین کننده نیاز اساسی صنعت است
دوازدهمین نمایشگاه تخصصی صنایع غذایی اصفهان 22 مهرماه 
آغاز به کار خواه��د کرد. این نمایش��گاه تا 25 مهر ب��ا حضور 83 
مشارکت کننده برپا خواهد شد و نمونه محصولات و خدمات فعالان 
صنایع غذایی از استان های اصفهان، تهران، آذربایجان غربی، فارس، 
همدان، خراسان رضوی، مازندران، لرستان، چهارمحال و بختیاری 
و البرز را در دو سالن نمایشگاهی و در فضایی بالغ بر 5000 مترمربع 
به نمایش می گ��ذارد. حضور برندهای ش��اخص صنایع غذایی و 
اختصاص فضایی از سالن ها به سمپلینگ )ارایه نمونه محصولات به 
مصرف کنندگان و مخاطبان( از ویژگی های این دوره از نمایشگاه 

است. انواع صنایع غذایی و نوشیدنی، فرآورده های شیر و لبنی، انواع 
نوشیدنی، خشکبار و محصولات کشاورزی، فرآورده های قندی، 
فرآورده های گوشتی، فرآورده های آماده و نیمه آماده، چاشنی و 
افزودنی ها، روغن و فرآورده های دانه های روغنی و ماشین آلات 
و تجهیزات، زیرگروه ها و زمینه های مشارکت در این نمایشگاه را 
تشکیل می دهد.  این نمایش��گاه طی ساعات بازدید 15الی21 در 
محل برگزاری نمایش��گاه های بین المللی استان اصفهان واقع در 
پل شهرستان دایر است. مراسم افتتاح نمایشگاه ساعت 15روز سه 

شنبه 22 مهرماه برگزار می شود.

رییس هیات مدیره فولاد مبارکه اصفهان گفت: تولیدات شرکت 
فولاد مبارکه در زمره نیازهای اساسی صنایع دیگر قرار دارد و 
هیچ گاه قابل حذف نیست. محمد رضا آیت اللهی در بازدید از 
این شرکت، افزود: باید تلاش کرد با توسعه بیشتر فولاد مبارکه 
به عنوان یک شرکت بی رقیب، نیاز کشور و حتی منطقه به انواع 
ورق های فولادی رفع شود. وی افزود: همچنین از منظر صادرات 
غیر نفتی باید تلاش کرد تا صدور تولیدات فولاد مبارکه ارزآوری 
مناسبی برای کشور داش��ته باشد که به یقین تنوع محصولات 
کاربردی این شرکت در صنایع خودروسازی، بسته بندی مواد 

غذایی، لوله سازی و لوازم خانگی، این ظرفیت را مهیا کرده است. 
وی درباره نقش فولاد مبارکه در توسعه ملی کشور، بیان داشت: 
انتقال دانش فنی، اش��تغال زایی و توسعه ملی از دستاوردهای 

بزرگ این شرکت است. 
وی با بیان اینکه ف��ولاد مبارکه تاثیر زی��ادی برصنعت فولاد 
کش��ور دارد، اضافه کرد: صنایع وابسته به شرکت فولادمبارکه 
بطور مس��تقیم از آن متاثرند تا جایی که با کوچکترین توقف 
در فولاد مبارکه ش��اهد خواهیم بود که صنایع وابس��ته دچار 

مشکل می شوند. 

آیا پولی که به قصد قرعه کشی، در حساب بانک می گذارند، خمس 
دارد؟

حضرت آیت الله خامنه ای: چنانچه از درآمد کسب تهیه شده 
باشد و یک سال از آن گذشته باشد، خمس دارد. 

امروز، برگزاری همایش 
اقتصاد بدون ربا 

موافقت همراه اول با رفع 
انحصار 

ادامه رشد اقتصادی ایران با 
وجود تحریم ها

اولین همایش اقتصاد بدون ربا با حضور ایرج 
توتونچیان، حجت الاس��لام مصباحی مقدم و 
حسن سبحانی  22 مهر ماه در دانشگاه تهران 

برگزار می شود.
این همایش به همت گ��روه »اقتصاد پاک« و 
با همکاری بسیج دانش��جویی دانشگاه تهران 
از س��اعت 15 الی 18 روز 22 مهرماه در تالار 
جوزی دانشکده اقتصاد دانشگاه تهران برگزار 
خواهد شد. توتونچیان، استاد دانشگاه الزهرا، 
عضو تی��م نگارنده قانون بانک��درای بدون ربا 
در س��ال 62 و برن��ده کتاب س��ال جمهوری 
اس��لامی برای کت��اب »پ��ول و بانک��داری 
اسلامی و مقایسه آن با نظام سرمایه داری« و 
همچنین حجت السلام والمسلمین غلامرضا 
مصباحی مقدم، اقتصاددان و عضو کمیسیون 
برنامه و بودجه مجلس ش��ورای اس��لامی، از 

سخنرانان این همایش هستند.

دبیر کانون کشوری دفاتر پیش خوان دولت گفت: 
همراه اول ممنوعیت ارایه توامان خدمات دیگر 
اپراتورها در دفاتر پیش خوان دولت را برداشت.

علی ف��لاح حقیق��ی ، از انعقاد تواف��ق نامه بین 
کانون دفاتر پیش��خوان و هم��راه اول خبر داد و 
اظهار داشت: این جلسه با حضور اعضای هیات 
مدیره کانون و هلدینگ دفاتر پیشخوان دولت و 

مدیرعامل همراه اول برگزار شد.
وی اف��زود: در این جلس��ه راهکارهای توس��عه 
خدمات در شبکه دفاتر بررسی شد و با توجه به 
پیگیری های انجام ش��ده مدیرعامل همراه اول 
اعلام کرد ک��ه  از نظر این اپرات��ور منع فعالیت 
سایر اپراتورها در ش��بکه دفاتر پیشخوان دولت 

برداشته شده است.
وی توضیح داد: در گذشته همراه اول دفاتر ارایه 
دهنده خدمات خ��ود را از ارایه خدمات س��ایر 
اپراتورها منع می کرد و اج��ازه ارایه خدمات هر 

سه اپراتور را به دفاتر نمی داد.

رییس کل بانک مرکزی در واش��نگتن گفت: 
حتی با وجود تحریم ها، رش��د اقتصادی ایران 
ادامه می یابد و امسال ش��اهد رشد اقتصادی 

3 درصد و نرخ تورم 1۷ درصد خواهیم بود.
ولی الله س��یف در مصاحبه با بلومبرگ گفت، 
حتی اگر تحریم ها ادامه یابد، اقتصاد ایران به 

رشد خود ادامه خواهد داد.
وی که برای شرکت در اجلاس پاییزه صندوق 
بین المللی پول و بانک جهانی به واشنگتن سفر 
کرده است، ادامه داد، پیش بینی می شود که 
رشد اقتصادی ایران در سال جاری به 3 درصد 
برسد.وی خاطرنشان کرد، وضعیت اقتصادی 

ایران رو به بهبود است.
س��یف گفت:برنامه اقتصادی که م��ا در حال 
حاضر داریم بر این حقیقت اس��توار است که 
تحریم ها ادام��ه خواهد یافت و ف��رض بر این 

موضوع گذاشته شده است. 

ایران رسماً قیمت نفت خود 
را کاهش داد

برگزاری  نمایشگاه ملی 
فناوری زیرساخت کشاورزی 

مدیر امور بین الملل ش��رکت مل��ی نفت گفته 
اس��ت ایران متناس��ب با کاه��ش قیمت نفت 
عربستان در بازار آسیا قیمت نفت خام صادراتی 
خ��ود را کاه��ش داده اس��ت، اما ای��ن کاهش 
 قیمت ب��ه معنای جن��گ قیمتی با عربس��تان 

نیست.
پس از گزارش رویترز و بلومبرگ که به نقل از 
منابع آگاه در ش��رکت ملی نفت ایران نوشتند 
ایران نفت خ��ود را در م��اه نوامبر در آس��یا با 
بالاترین تخفیف در طی حدود 6 سال گذشته 
و با کاهش معادل کاهش قیمت نفت عربستان 
عرضه خواهد کرد، سید محسن قمصری، مدیر 
ام��ور بین الملل ش��رکت ملی نفت و مس��وول 
فروش نف��ت ایران گفت: ایران قیمت رس��می 

نفت خود را کاهش داده است .
قمصری گفت: قیمت رسمی نفت عربستان در 
ماه جاری در همه بازارها نسبت به ماه گذشته 

کاهش یافته است.

هفتمین نمایش��گاه تخصصی نهاده ها )کود، 
س��م، بذر(، تجهی��زات آبی��اری و گلخانه و 
ماشین های کشاورزی شناخته شده از 22 تا 
25 مهر ماه سال جاری در محل نمایشگاه های 
بین المللی استان البرز در کرج برگزار می شود.

این نمایشگاه امسال با شعار افزایش ضریب 
بهره گی��ری از آب کش��اورزی، حفظ محیط 
زیست و با هدف افزایش بهره وری محصولات 
کش��اورزی، صرفه جویی در مص��رف آب از 
کشاورزان عمده، نمونه و پیشرو، کارشناسان 
و متخصصان کشاورزی از سراسر کشور برگزار 
می شود.در برپایی این نمایشگاه غرفه داران از 
2۷ استان کشور برای رقابتی سالم و سازنده 
در ای��ن نمایش��گاه حضور می یابن��د.در این 
نمایشگاه در فضایی افزون بر 6000 مترمربع، 
100 ش��رکت به معرفی محصولات خود در 
زمینه  سامانه های مختلف آبیاری می پردازند.

اقتصاد و 
صن�عت

معاون امور دام وزیر جهاد کش��اورزی با بیان اینکه دامداران 
باید س��هامداران اصلی کارخانه های فرآوری تولیدات دامی 
باش��ند، گفت: چرخه تولی��دات دامی از ای��ن طریق تکمیل 
خواهد شد.حس��ن رکنی در جمع نمایندگان تش��کل های 
تولیدات دامی اس��تان اصفه��ان، اظهار داش��ت: هم اکنون 
واحدهای تولیدی لبنی به دام��داران بدهکارند. وی با بیان 
 اینکه این موضوع با بررس��ی های کارشناس��ی مس��وولان 
ذی ربط قابل حل است، افزود: مشکلات کارخانه های لبنی 
باید به صورت جداگانه بررسی و حل ش��ود. رکنی خواستار 

رعایت قیمت مصوب ش��یر به ازی هر لیت��ر یک هزار و ۴۴0 
تومان شد و اضافه کرد: بخشی از مشکلات دامداران با تثبیت 
قیمت شیر خام حل شده و کارخانجات باید با رعایت انصاف 
شیر دامداران را به همان قیمت تصویب شده خریداری کرده 
و مشکلات کارخانه ها نیز باید به طور جداگانه بررسی و حل 
شود. وی همچنین یکی از معضلات زنبورداران کشور را انجام 
آزمایش برای تشخیص عس��ل اصلی عنوان کرد و گفت: هم 
اکنون حدود یک میلیارد تومان اعتبار برای احداث آزمایشگاه 

تخصصی تشخیص عسل اصلی تخصیص یافته است. 

     ی��ک م��درس بازاریاب��ی گف��ت: متاس��فانه بس��یاری از 
 ش��رکت های ایرانی در بازار همچنان چش��م بسته حرکت 
می کنند و کوتاه بودن عمر برخی از برندها به این دلیل است.

رضا ابیاک در همای��ش طراحی مدل بازاریاب��ی و فروش، با 
اشاره به اینکه شرکت های ایرانی برای موفقیت در بازار باید 
مسیر صحیح بازاریابی را طی کنند. تصریح کرد: تحقیق بازار، 
تحلیل آمار، طراح��ی محصول و ایده های بازاریابی مس��یر 
موفقیت یک محصول است. وی ایجاد واحد تحقیق و توسعه 
در واحدهای تولیدی را یک امر لازم و ضروری دانست و گفت: 

تولید محصول پرفروش نیازمند شناسایی نیازها و تحقیق بر 
روی آن است. 

ابیاک تحلیل رفتار مصرف کنندگان را یکی از موضوعات مهم 
و موثر در مارکتینگ یک ش��رکت برشمرد و افزود: متاسفانه 
بسیاری از ش��رکت های ایرانی در بازار همچنان چشم بسته 
حرکت می کنند و کوتاه بودن عمر برخی از برندها به همین 
دلیل اس��ت. وی تاکید ک��رد: باید مصرف کننده را درس��ت 
بشناسیم و بر اس��اس خواس��ته مصرف کننده برنامه ریزی 

کنیم. 

وزیر اقتصاد کشورمان در حاشیه اجلاس بانک جهانی ضمن 
دیدار و گفت وگو با رییس بانک توس��عه اس��لامی، خواستار 
تس��ریع مراحل تصویب پروژه های جدید وهمکاری بیشتر 

این بانک با بخش خصوصی ایران شد.
علی طی��ب نیا که برای ش��رکت در اجلاس بان��ک جهانی و 
صندوق بین المللی پول در واش��نگتن به س��ر می برد، پس 
از شرکت در اجلاس س��الانه صندوق بین المللی پول که با 
حضور وزرا و روس��ای بانک مرکزی و مقام��ات اقتصادی در 
محل این نهاد تشکیل ش��د، با احمد محمدعلی رییس بانک 

توسعه اسلامی دیدار و گفت وگو کرد.وزیر اقتصاد کشورمان 
طی سخنانی در جریان این دیدار که تعدادی از مقامات ارشد 
بانک توسعه اسلامی نیز در آن حضور داشتند، ضمن تشکر 
از اقدامات بانک توسعه اس��لامی، خواستار سرعت بخشیدن 
به مراحل تصوی��ب پروژه های جدی��د و همچنین همکاری 
بیشتر بانک توسعه اس��لامی با بخش خصوصی ایران شد.در 
این دیدار همچنین مقرر شد، طی ماه آینده، هیاتی از طرف 
بانک توسعه اسلامی برای بررسی آخرین وضعیت پروژه های 

در دست اجرا به ایران سفر کند.

رییس اتحادیه منابع طبیعی و آبخیزداری اس��تان اصفهان 
گفت: باید شیر ارگانیک را نیز وارد چرخه شیر ایران کنیم و 
باید در این راستا جهاد کش��اورزی همکاری کند.به گزارش 
اصفهان زیبا به نقل از فارس،محمد جعفری فشارکی با اشاره 
به اینکه دام مرتعی را زیرپوش��ش داریم، اظهار کرد: در حال 
حاضر 2/5 میلی��ون راس دام در اصفهان داری��م و در مراتع 

مختلف ییلاق و قشلاق دارند.
وی با بیان اینکه امسال به دلیل خشکس��الی منابع طبیعی 
تحت الشعاع قرار گرفتند، افزود: کمبود رطوبت نسبی هوا به 

دلیل خشکی زاینده رود نیز در سال جاری ایجاد مشکل کرده 
بود.رییس اتحادیه منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان 
تصریح کرد: به دلیل خشکسالی گیاهان یا از بین رفته اند و یا 
زود برداشت شده اند که این موارد سبب مشکلاتی در تامین 

غذای دام ها شده است.
وی به ورود دام ها به ص��ورت قاچاق به اصفهان اش��اره کرد 
و گفت: ورود این دام ها س��بب اش��اعه برخی از بیماری ها به 
دام های موجود در اصفهان شده که این مساله مهم نیز باید 

مورد کنترل و رسیدگی قرار گیرد.

دیدار  وزیراقتصاد با رییس بانک توسعه اسلامی 

شیر ارگانیک باید وارد چرخه شیر ایران شود

دامداران باید سهامداران کارخانجات فرآوری تولیدات دامی باشند

کوتاه بودن عمر برخی برندها ناشی از حرکت چشم بسته آنها است

احـکام اقتصادی

سبک زنـدگی

باشگاه میلیاردرها

فعالیت های تولیدی مذکور در قرآن و 
تبلور عملی اقتصاد مقاومتی 

سیدمهدی سلطانی: در قرآن کریم به طور مطلق به برخی فعالیت های 
تولیدی به طور مستقیم اشاره شده و از اهمیت  اقتصادی آن ها و نیز تاثیر 
پایدار این فعالیت ها در اقتصاد مقاومتی و تبلور عملی آن پرده برداشته و 

تاکید گردیده است. این فعالیت ها عبارتند از: 
1- کشاورزی و مشاغل تولیدی وابسته به آن؛ که گسترش صحیح آن خود 
بر اهمیت اقتصاد مقاومتی با تکیه ب��ر تولیدات داخلی مرغوب و مطلوب 
در این بخش اش��اره دارد )نک: قرآن کریم، سوره انعام/1۴1، یوسف/۴۷ 

و یس /35)
2- دامپروری و فعالیت های مطلوب دامی )نک: قرآن کریم، طه/5۴(.

3-  صیادی وفعالیت های مرتبط با آن )نک: قرآن کریم، سوره نحل /1۴، 
کهف/۷9، انبیاء /82(

4-  صنعت و معماری )نک: قرآن کریم، انبیاء/80، سبأ/13و11(. 
5- کشتیرانی )نک: قرآن کریم، سوره فاطر/12، جاثیه/12(
6- مسکن و شهرسازی )نک: قرآن کریم، سوره یونس/8۷(

7- ذوب فلزات )سبا/12(
بنابراین تبلور اقتصاد مقاومتی با رویکردهای دینی و مبتنی بر ارزش های 
اسلامی و نیز با تکیه بر اقتدار ملی و انس��جام درونی و تمسک عملی به 
فرهنگ عظیم قرآنی و رویکردهای اجرایی مطلوب این مشاغل در جامعه 

اسلامی کاملًا امکان پذیر و بسیار ایده آل و کارآمد است. 

ای��ام عی��د در بس��یاری از کش��ورها همچون 
 ایران، یادآور ش��یرین ش��دن کام است به طعم 
ش��یرینی های مخصوص هر منطقه. در کشور 
ما معمولا در روزهای عید مردم سعی می کنند 
حتما برای پذیرایی از میهمانان و یا برای مصرف 
شخصی شیرینی تهیه کنند . اگر چه شیرینی 
فروشان اذعان می کنند که در روزهای عادی فروش آنچنانی ندارند 
،اما وجود عیدهای مختلف  در کشور ما و افزایش تقاضای مردم برای 
خرید انواع شیرینی در این ایام ، جبران کننده فروش کم قنادان در 
طول سال است. در سال های گذشته مردم بسیار بیشتر از اکنون 
برای خرید شیرینی اشتیاق از خود نشان می دادند ؛اما در حال حاضر 
افزایش قیمت شیرینی از یک سو و دسترسی آسان مردم به اینترنت 
و آموزش طریقه پخت انواع شیرینی باعث شده است که قنادی ها با 
کاهش فروش در روزهای عادی سال روبرو باشند و کامشان چندان 

از درآمدشان شیرین نباشد.

   کام شیرینی فروش ها چندان از در آمدشان شیرین 
نیست

در حدود سه سال پیش قیمت شیرینی در کشور ما با یک افزایش 
قیمت جهشی روبرو شد  و پس از آن نیز با ش��روع هر سال جدید 
قیمت ش��یرینی حدود 20 درصد افزایش یاف��ت. به گفته رییس 
اتحادیه کشوری قنادان و شیرینی، افزایش قیمت ناگهانی شیرینی 
در سالهای گذشته ناش��ی از گرانی مواد اولیه تهیه شیرینی و عدم 
حمایت دولت از فعالان این صنف  به وجود آمد.محمد نصرتی عنوان 
کرد : جهش یکباره قیمت شیرینی ، افزایش تورم و کمبود نقدینگی 
در دست مردم باعث شده تا مردم بیش��تر به فکر تهیه مواد غذایی 
لازم و ضروری باشند و کمتر به فکر خرید شیرینی باشند ،مگر در ایام 
عید که طبق رسوم کشور ما مردم گرایش زیادی به تهیه شیرینی 

دارند. وی ادامه داد: قیمت شیرینی در استان های مختلف کشور 
با یکدیگر تف��اوت دارد ؛اما معمولا در اس��تان های بزرگ همچون 
اصفهان هرساله قیمت گذاری انواع شیرینی ، مطابق با قیمت های 
اتحادیه شیرینی استان تهران صورت می گیرد. رییس اتحادیه تولید 
و فروش گز و شیرینی استان اصفهان نیز ضمن تبریک به شهروندان 
اصفهانی بمناسبت فرا رسیدن عید غدیر خم گفت: قیمت شیرینی 
در استان اصفهان مطابق با قیمت گذاری اتحادیه کشوری شیرینی 
انجام می شود . مهدی رهگذر اذعان داشت: اغلب مردم نسبت به 
قیمت ش��یرینی اعتراض دارند و بیان می کنند که به علت گرانی 
قیمت شیرینی قادر به خرید آن در روزهای عادی سال نیستند و در 

ایام عید هم ناگزیر از خرید شیرینی هستند .

   فروش ش�یرینی در روزهای عادی ب�ا کاهش فروش 
مواجه است

مهدی رهگذر ادامه داد: افزایش تورم باعث شده تا مردم بیشتر به 
خرید ارزاق اصلی و ضروری بپردازند.رییس اتحادیه تولید و فروش 
گز و شیرینی استان اصفهان خاطر نشان کرد: در حال حاضر قنادان 
اصفهانی شیرینی را با سود اندکی به فروش می رسانند و برای تهیه  
مواد اولیه شیرینی همچون آرد و روغن هیچ یارانه ای از سوی دولت 
دریافت نمی کنند و هیچگونه حمایتی نمی شوند و واحدهای تولید 
کننده شیرینی خودشان باید مواد مورد نیاز خود را به صورت آزاد 

تهیه کنند و در نتیجه تولید انواع شیرینی گران تمام می شود.
رهگذر تاکید کرد: شهروندان عزیز اصفهانی بدانند افزایش قیمت 
شیرینی  ناش��ی از گرانی مواد اولیه و افزایش دستمزد کارگر است 
و اینطور نیست که واحدهای ش��یرینی پزی به طور دلخواه قیمت 
ش��یرینی را افزایش دهن��د. وی اظهار داش��ت: قیمت ش��یرینی 
 در عیدهای مختلفی که در طول س��ال وج��ود دارد افزایش پیدا 
نمی کندو مانند دیگر مواد غذایی و کالاهای دیگر با شروع هر سال 
توسط اتحادیه کمی افزایش قیمت برای آن در نظر گرفته می شود 
و در طول سال سعی می کنیم حتی با فرا رسیدن ماه مبارک رمضان 
هم قیمت ها را ثابت نگه داریم.  رییس اتحادیه تولید و فروش گز و 
شیرینی استان اصفهان در پایان صحبت های خود از مردم خواست 
در صورت مش��اهده تخلف در واحدهای تولید و فروش ش��یرینی 
مراتب را حتماً ب��ا اتحادیه در میان بگذارند ت��ا پیگیری های لازم 

توسط بازرسان صورت بگیرد.

قیمت شیرینی مطابق با قیمت گذاری اتحادیه کشوری : 

قنادان اصفهانی شیرینی را با سود اندکی به فروش می رسانند

مهناز
احمدی

10 ترفند برای نتیجه بخش بودن جلسات
ترجمه: امیرحسین واعظ- جلسات کاری می توانند وقت گیر باشند 
و اگر نتیجه ای از آن جلسات گرفته نشود، خسته کننده نیز هستند. نه 
تنها شرکت ها زمان و پول را با برقراری این جلسات از بین می برند بلکه 
 جلساتی که نتیجه بخش نباش��ند برای ش��رکت کنندگان در آن لوث 
می ش��ود. می توانید با اس��تفاده از این 10 ترفند بیش��ترین نتیجه را از 

جلسات خود بگیرید.
1. بدانید که از آن جلس��ه چه می خواهید. مهم است که بدانید جلسه را 
برای چه موضوعی تشکیل داده اید. اهداف و کارهایی که باید انجام شود 

را یادداشت نمایید.
2. طرح و نقشه داشته باشید. زمانی که فهمیدید چه کاری می خواهید 

انجام دهید باید برنامه ای برای انجام آن تهیه کنید. 
3. خلاصه یک صفحه ای از برنامه جلسه ، پیش از شروع آن تهیه کنید. 

قبل از شروع جلسه، موارد و نکات با اهمیت را یادداشت کنید.
۴. حتماً در حین جلسه بر روی موضوع آن تمرکز داشته باشید. در جلسات 
شلوغ، تمرکز بر روی بحث سخت است. اگر بحث منحرف شد مودبانه آن 

را به مسیر اصلی بازگردانید.
5. سوال های درست بپرسید. اگر می بینید سوال هایی که از کارمندان 
یا همکاران خود در مورد بحث می پرسید روش��ن نیست، با توضیحات 

بیشتر آن را کامل کنید.
6. دیگران را تشویق به مشارکت نمایید. اجازه ندهید کنترل جلسه تنها 
در اختیار عده محدودی باشد. دیگران را هم در بحث شرکت دهید و جو 

مثبتی ایجاد کنید.
7. برنامه زمانی تعیین کنید. مطمئن شوید که برای هر کار خاصی، برنامه 

زمانی مشخصی دارید.
8. جلس��ه را بی نتیجه رها نکنید. این طور  نباش��د که ب��ا پایان یافتن 
صحبتتان، جلسه را ترک کنید. ممکن است عده ای قسمت هایی از بحث 

شما را درست درک نکرده باشند.
9. از اشتباهات خود درس بگیرید. یاد بگیرید که چگونه می توان با مرور 
جلسات پیشین، جلسات کاری شرکت را بهبود دهید. ببینید چه موارد 

اشتباهی قبلًا رخ داده است.
10. تغییر ایجاد کنید. نگذارید که جلس��ات یکنواخت برگزار شود. این 
کار باعث می شود شرکت کنندگان در جلسه خسته نشوند و مشارکت 

بیشتری داشته باشند. از پیشنهادهای آنها استقبال کنید.
www.entrepreneur.com

توسعه صادرات غیرنفتی اولویت کشور
معاون اول رییس جمهور در مراسم روز جهانی استاندارد عنوان کرد توسعه 
صادرات غیرنفتی اولویت کشور است. معاون اول رییس جمهوری با بیان 
اینکه استاندارد کردن در پیشرفت صنعت و اقتصاد نقش به سزایی دارد، 
گفت: س��رمایه گذاری در راه بهبود کیفیت کالاهای تولیدی برای پاسخ 
گویی به نیازهای مصرف کنندگان داخلی و راه یابی کالا به بازارهای جهانی 

و کاهش واردات، مهم ترین اصل در توسعه اقتصادی است.
اسحاق جهانگیری افزود: اس��تانداردها هم اکنون جزء جدایی ناپذیر از 
زندگی و جوامع بشری است، به طوری که روش های علمی را جایگزین 

شیوه های سنتی کرده است.

پیش بینی سیف از رشد 
اقتصادی ایران 

رییس کل بانک مرکزی از پیش بینی رش��د اقتصادی 
3 درص��دی و هدفگ��ذاری ت��ورم 1۷ درص��دی برای 
س��ال جاری خبر داد و تاکید کرد اقتص��اد ایران حتی 
 با وجود حف��ظ تحریم ها به رش��د خود ادام��ه خواهد 

داد.
ولی الله سیف که برای شرکت در اجلاس پاییزه صندوق 
بین المللی پول و بانک جهانی به واش��نگتن سفر کرده 
اس��ت در گفت وگو با بلومب��رگ اظهار داش��ت اقتصاد 
ایران حتی با وجود حفظ تحریم ها به رش��د خود ادامه 

خواهد داد.
وی افزود: پیش بینی می ش��ود رشد اقتصادی ایران در 
سال جاری به 3 درصد برس��د.رییس کل بانک مرکزی 
ایران تاکید ک��رد وضعیت اقتصادی ای��ران رو به بهبود 
دارد.س��یف در مورد برنامه های اقتصادی دولت ایران 
گفت:  برنام��ه هایی که ما هم اکنون داری��م بر پایه این 
حقیقت قرار دارند که تحریم ها ادام��ه می یابد و و این 
 مساله مفروض گرفته شده است. طبیعتا اگر تحریم ها

 برداشته شود ما نتایج بهتری بدست خواهیم آورد.
به گفته س��یف بانک مرکزی ایران ت��ورم 1۷ درصدی 
را برای امس��ال و تورم 1۴ درصدی را برای سال آینده 

هدفگذاری کرده است. 
ای��ن بانک انتظ��ار دارد تا س��ال 2016 ن��رخ تورم تک 

رقمی شود.
رییس کل بانک مرک��زی ایران از اظهار نظ��ر در مورد 
 برنامه هس��ته ای ایران خ��ودداری کرد و گف��ت: این، 
مساله ای مربوط به دیپلمات هاست. بانکداران همواره 
برای بدترین ش��رایط برنامه ریزی می کنند و نسبت به 

بهترین شرایط امیدوارند.

خبــر اول

خبــر



سالیانه 4هزار نفر دیالیزی می شوند
افزایش تعداد بیماران دیالیزی در هرسال حدود چهارهزار نفر است؛ 
یعنی سالانه ۵/۸ درصد بر تعداد بیماران دیالیزی افزوده می شود و 
متاسفانه س��الانه حدود۱۰ درصد بیماران دیالیزی از دنیا می روند. 
تعداد بیماران دیالیزی درکشور ۲۳ هزار و ۲۰۰ نفر است که سالانه 

بین دو هزار و ۷۰۰ تا سه هزار پیوند کلیه درکشور انجام می شود.
مطابق آمار ارایه شده توسط وزارت بهداشت، تعداد افراد در لیست 
انتظار پیون��د اعضا درکش��ور، ۲۵ هزار مورد اس��ت که متاس��فانه 
 روزانه هفت تا ۱۰ نفر از بیماران در لیس��ت انتظار پیوند اعضا فوت 

می کنند.
درکشور تعداد پیوند کلیه از دهنده زنده رو به کاهش و تعداد پیوند 
کلیه از مرگ مغزی رو به افزایش است، تعداد پیوند کلیه انجام شده از 

مرگ مغزی در سال گذشته، ۱۱۷۱ مورد بوده است. 
سالانه تعداد مرگ مغزی ناش��ی از حوادث ترافیکی و تصادفات در 
کشورپنج، هشت هزار نفر اس��ت که از این تعداد باید دو هزار و۵۰۰ 
 تا چهار هزار مورد، به اهدا عضو می رس��یدند، ول��ی تنها ۶۶۵ مورد 

عضو اهدا کردند.
همچنین تعداد پیوند کلیه از زنده حدود هزار و ۵۰۰ مورد بوده است 
که نشان دهنده این موضوع است که هنوز تعداد اهدای کلیه از مرگ 
مغزی در حدی نیست که کل نیاز کش��ور به کلیه پیوندی را تامین 
کند و هنوز به اهدای کلیه از افراد زنده نیاز داریم، ولی خوشبختانه با 
افزیش آگاهی مردم و جلوگیری از به هدر رفتن اعضای افراد مرگ 

مغزی نیاز به اهدای کلیه از زنده رو به کاهش است.  
در این مورد نیز توصیه می ش��ود که افراد فامیل به بیماران نیازمند 
کلیه اهدا کنند تا هم کیفیت کلیه اهدایی و دوام آن بالا تر رود و هم 
نیاز به اس��تفاده از کلیه افراد غریبه و مسایل مربوط به آن محدود تر 

شود. 
در حال حاضر، شاخص اهدای عضو )PMP( در کشور۸. ۷ است که 
حداقلPMP قابل قبول درجهان حدود ۲۰ است، ولی درکشور ما 
براساس تعداد بالای تصادفات باید ش��اخص اهدا عضو به حداقل به 

۸/۳۰ برسد.

در اسفند ماه س��ال ۱۳۴۷ کلنگ مرکز مبارزه 
با س��رطان اصفهان به نام امید در قطعه زمینی 
به مساحت ۶۰۰ متر مربع در اصفهان با هزینه 
نیکوکاران به زمین زده شد و در سال های ۱۳۵۰ 
تا ۱۳۵۳ به تدریج مورد بهره برداری قرار گرفت.

این بیمارستان امروز با داش��تن۴۰ سال سن، 
فرس��وده و از کار افتاده ش��ده، ولی نه تنها باز نشسته نشده که 
به سبب رش��د روز افزون آمار بیماران سرطانی، به خصوص در 
اصفهان به واس��طه قرار گرفتن در معرض صنایع و آلودگی هوا، 

آب و خاک  پذیرش بیمارن افزایش یافته است.
بیمارستان سید الش��هدا )ع( اصفهان در حال حاضر تنها مرکز 
دولتی درمان و پذیرش بیماران سرطانی در اصفهان و مرکز کشور 
است  که متاس��فانه ظرفیت بخش ویژه این بیمارستان ۱۱ نفر، 
بخش بانوان۲۳ نفر، بخش آقایان ۲۳ نفر، بخش کودکان ۲۴ نفر، 

بخش جراحی ۱۱ نفر و بخش اورژانس شش نفر است.
 باید پذیرفت، با رش��د تعداد مراجع��ان به این م��کان درمانی، 
ظرفیت های فیزیکی این مجموعه پاس��خگوی نیاز متقاضیان 
نیست. اورژانس تنها مرکز درمان بیماران سرطانی استان اصفهان 

با تمام افتخاراتش تنها شش تخت دارد.
 این درحالیست که نوین درمان های سرطانی با استفاده از سلول های

 بنیادی در این مکان و با امکانات فرس��وده، درحال انجام است 
وکادر مجرب این بیمارستان در وانفسای کمبود فضا وتجهیزات 
به فعالیت خود ادامه می دهند. امروزضعف س��اختار فیزیکی، 
شرایط نامناسب نگهداری از این بیماران و همچنین کمبود فضا 

بسیاری از بیماران را با مشکل مواجه کرده است.

    تخت اضافه و باقی قضایا
اورژانس تنها شش تخت دارد؛ بنابراین با توجه به حضور بیماران 
سایراستان ها اس��تفاده از تخت های اضافه، تنها راه حل به نظر 
می رسد. راه حلی که نه تنها فضا راتنگ می کند، بلکه به سبب 
وضعیت وخیم تعدادی از بیماران، وضعیت روحی سایر بیماران 

را نیز دچار ضعف می کند.
مطابق آمار، روزانه حدود۱۰۰ بیمار سرطانی به پذیرش اورژانس 
مراجعه م��ی کنند که با وج��ود محدودیت ه��ای فیزیکی این 
بیمارستان و کمبود تخت، تنها برای ۳۰ نفر از آنها امکان پذیرش 
فراهم می شود. صف انتظار این بیمارستان طولانی است و این 
درحالیست که برای بیمار سرطانی، ثانیه ها ارزشمند و غیر قابل 

بازگشت است.
 دراین مرکز به ازای هر۱۱ مریض، یک پرس��تار وج��ود دارد و 
می توان متصور شد که شیفت های کاری پرستاران تا چه اندازه 
طاقت فرسا و فشرده است. پرستاری که مجبور است، فضای تلخ 
بیمارستان را به واسطه احوال ناخوش خاص بیماران بپذیرد؛ با 
کمبودها کنار بیاید و س��رانجام با تنی فرسوده و روحی خسته 

ساعات فشرده کاری را نیز تحمل کند.

   ماجرای هتلینگ
طرح تحول آمد ت��ا هتلینگ بیمارس��تان ه��ای دولتی بهبود 
 یابدت��ا بیماران ب��رای کاه��ش رنج بیم��اری مجبور نباش��ند 
به بخش خصوصی ب��ا هزینه ه��ای کلان��ش روی بیاورند، اما 
انگار این بیمارستان س��همی از هتلینگ نداش��ته یا به واسطه 
فرسودگی بیش از حد، چشم امید مسوولان به بیمارستانی نیمه 
کاره کنار آن دوخته ش��ده تا با تجهیزش بتوانند رنج بیماران را 
بکاهند. بیمارس��تان امام رضا)ع( که مانندسایر طرح های نیمه 
کاره اصفهان به تدریج فرس��وده ش��ده، اما هن��وز در گیر و دار 
تجهیزات و بودجه است. رییس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 
می گوید:»۱۷سال از زمان کلنگ زنی بیمارستان امام رضا)ع( 
می گذرد. در طول این سال ها، به دلیل مشکلات کسری بودجه 
که وزرات بهداشت داش��ته، اتمام طرح با مش��کل مواجه شده 
 اس��ت.« اما بیمارس��تان امام رضا)ع( همانند بیمارستان امید 
خیرساز اس��ت؛ یعنی از همان ابتدا خیران حوزه درمان ساخت 

فضای فیزیکی را پذیرفتند.
حسین رضازاده، مدیرعامل مجمع خیرین درماني اصفهان معتقد 
است، کمبود منابع مالي و برخي چندگانگي ها درتصمیم گیري 
دراین سال ها علت اصلي تاخیر درگشایش ساختمان جدید است. 
به گفته او، با توجه به افت وخیزهایي که درسیستم اداري بود و 
اختلاف سلیقه                هایي که در دفترفني دانشگاه در ادوار مدیریتي 
مختلف وجود داشت، مسایلي در اجرا و ساخت طرح پیش آمد که 
کار را  به تاخیر انداخت، ولي به هرجهت خیرین کاری را که قبول 

کرده بودند، در رابطه با احداث ساختمان فیزیکي انجام دادند.
رضازاده تاکید می کند که ساختمان مدت هاست که آماده شده، 
ولي تجهیزات و نیازهایي که بخش ه��اي مختلف برای درمان 

بیماران سرطانی دارند، گویا با مشکل بودجه مواجه شده است.

   وعده ای برای دهه فجر
رییس دانش��گاه علوم پزش��کي اصفه��ان تاکید م��ی کند که 
خرده کاري هاي ساختمان درحال اتمام هست  وحتی زیرزمین 
 درحال استفاده اس��ت و ظرف چند هفته آینده آبگرم درلوله ها

جریان می یابد، تا بت��وان بخش هاي بس��تري را قبل ازافتتاح 
رسمي، کامل مورد استفاده قرار بدهیم.

به گفت��ه اصغ��ری، وزارتخانه  اعتب��ارلازم را ب��رای تجهیز این 
بیمارس��تان اختصاص داده که درحال تجهیزات درحال خرید 

هست و مشکلي ازاین بابت وجود ندارد.

   بازهم کافی نیست
به گفته دکتر حمید امامی، رییس بیمارستان سید الشهدا )ع(، 
بیمارستان امام رضا )ع( با ظرفیت۱۸۰ تخت و وسعت ۱۵هزار 
مترمربع، درکنار مرکز آموزشی درمانی سیدالشهدا )ع( اصفهان 

احداث شده است. 
این بیمارستان شامل بخش های داخلی مردان و زنان، جراحی، 
 اطفال، اتاق عم��ل، داروخان��ه، رادیولوژی و س��ایر بخش ها و

اتاق های یک تخته و دو تخته، براساس استانداردهای پزشکی 
برای بیماران سرطانی احداث ش��ده و اکنون آماده بهره برداری 
است؛ اما آمار سرطان می تازد. مدیرمسوول برنامه های کنترل 
سرطان دانشگاه علوم پزشکی اصفهان اعلام می کند که روزانه ۳۵ 
تا ۵۰ نفر به جمع بیماران سرطانی در استان اصفهان می پیوندند.

مریم طباطباییان می گوید:» س��الانه بیش از پن��ج هزار نفر به 
آمار۷۰ هزار نفری بیماران سرطانی در اصفهان اضافه می شوند.« 
 این آمار را با ظرفیت تخت های بیمارس��تانی که قرار اس��ت به 
 بهره برداری برس��د، مقایس��ه کنید به طور قطع ب��ه کمبودها 
پی خواهید برد. به گفته طباطباییان، با توجه به افزایش ش��مار 
مبتلایان به این بیماري درسال هاي اخیر، حتي افتتاح ساختمان 

جدید نیز به تنهایي پاسخ گوي نیاز مراجعان نخواهد بود.

   بازهم خوش به حال بخش خصوصی
درتمام این سال ها که کمبود وجود داش��ت، بیماران به بخش 
خصوصی پناهنده می شدند، برای رادیو تراپی و شیمی درمانی. 
شیمی درمانی درمطب که هر تزریقش حدود ۱۵۰ هزار تومان 

هزینه دارد و کجاست طرح تحولی که بیماران را دریابد.
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شغل هایی که سندش به نام اتباع بیگانه است یک��ي از عواملي که س��بب ش��ده اس��ت کارفرماها اش��تیاق 
وافري براي ب��ه کارگیري نیروي کار افغاني داش��ته باش��ند، 
 پرداخت حقوق ک��م و همچنین ندادن مزای��اي دیگر به آنان 

 است.
این در حالي است که از نظر کارفرماها، نیروي کار ایراني همان 
کاري را که افغاني ها با حقوق کم انجام مي دهند با حقوقي بالاتر 
از آنان انجام مي دهد و در ضمن، مزایاي خاص خود را نیز طلب 
مي کند. اما در این بین این سوال همچنان مطرح است که آیا 
با اخراج حدود س��ه میلیون افغان و اتباع دیگر ساکن در ایران 
که فرصت هاي شغلي بس��یاري را از ایرانیان ربوده اند، معضل 

بیکاري در ایران ریشه کن مي شود؟ 
افغان ها و دیگ��ر اتباع خارجي، معمولاً در بخش س��اختمان و 

کوره هاي آجرپزي کار مي کنند و تعدادي از آنها هم در بخش 
کشاورزي به عنوان کارگر روزمزد فعالیت هاي چشمگیر دارند. 
در بخش خدمات ش��هري هم معمولاً پیمانکاران شهرداري از 
کارگران افغان اس��تفاده مي کنند. نکته با اهمیت اینجاس��ت 
 که کارهایي که به ای��ن اتباع داده مي ش��ود، متنوع و متفاوت

 است. 
هرچند در ابتدا کارگران افغاني و دیگر اتباع بیش��تر به عنوان 
افرادي فاقد تخص��ص و مهارت درکارهایي نظیر کش��اورزي ، 
دام��داري، چاه کن��ي و کارهاي س��اختماني مش��غول به کار 

ش��دند و به عنوان کارگران س��اده مطرح بودند، اما با گذشت 
زمان با پرداختن به حرفه هایي از قبیل کاش��ي کاري، نقاشي 
و بنایي ب��ه اس��تادکاران ماهري تبدیل ش��دند و ای��ن روزها 
 دس��تمزدهاي قاب��ل توجه��ي را از کارفرما طل��ب مي کنند.

دس��تمزد هاي قابل توجه این افراد در حالي است که در عمل 
این حقوق ها تفاوتي با دستمزدهاي درخواستي کارگران ایراني 
ندارد و در برخي از مشاغل مثل چاه کني که در بعضي مناطق 
به طور س��نتي در اختیار برخي از شهرس��تاني ها قرار داشته، 
 امروزه تقریبا به طور کام��لا اختصاصي به افغان ها انتقال یافته 

است. 
شاید مجامع بین المللي، کمک هاي زیادي را به ایران به دلیل 
حضورمهاجران انجام دهند، اما تبعات منفي زیاد حضور اتباع 
خارجي بیش از این هاست. نخس��تین اثر این امر فرصت هاي 
ش��غلي اس��ت که جوانان ایراني مي توانند داش��ته باشند؛ اما 

متاسفانه به نیروي خارجي واگذار شده است. 
درحال حاض��ر، حتي مش��اغلي ک��ه اتباع خارجه در دس��ت 
گرفته اند به انحصار آنها درآمده اس��ت و این مي تواند در دراز 

مدت براي کشور خطرساز باشد. 
حضور این افراد درکش��ور، بي تردید باید تعریف ش��ده باشد و 
ش��کي نیس��ت که اگر پای این نیروها در کار نباش��د ایراني ها 

مي توانند این کارها را انجام دهند.

سریال رشد آمار سرطان و کمبود مراکز درمانی دولتی؛

افتتاح بیمارستان امام رضا )ع( نیز سرطان را درمان نمی کند
یادداشـت

لیلی
زواره ای

کودکان را منظم بار بیاوریم

نظ��م و انضب��اط درکاره��ا، آثار زی��ادی همانن��د اس��تفاده بهتر و 
بيش��تر از زندگي و جلوگي��ري از هدر رفتن س��رمایه و اس��تعداد 
ب��راي اش��خاص در خان��واده و جامع��ه دارد. حاکم ک��ردن نظم و 
انضباط درکارها موجب مي ش��ود، هرکاري به ج��ا و به موقع انجام 
پذیرفته، نتيجه بخش و س��ودمند هم باش��د. همچنين کس��ي که 
در زندگ��ي خود منظم اس��ت و کارهایش را براس��اس ی��ک برنامه 
ریزي حس��اب ش��ده انجام مي ده��د، در برخ��ورد با دیگ��ران نيز 
 نظم را رعای��ت کرده، از تلف ش��دن وق��ت و عمر آن��ان جلوگيري 
مي کند، زیرا ب��ا اجراي نظم و س��امان دادن فعاليت هایش، موجب 
خواهد شد که دیگران در مدت زماني که با او هستند، بيشترین بهره 
را برده، عمرشان پر بارتر ش��ود.یكي از مهم ترین و موثرترین دوران 
زندگي آدمي که درآن ش��خصيت پایه ریزي شده و شكل مي گيرد؛ 
دوران کودکي است. امروزه این حقيقت انكارناپذیر به اثبات رسيده 
است که کودکان درسنين پایين فقط به توجه مراقبت جسماني نياز 
ندارند؛ بلكه این توجه و تربيت باید همه ابعاد وجودي آنها شامل رشد 

اجتماعي عاطفي، شخصيتي و هوشي را در برگيرد. 
کودك در روند اجتماعي شدن معمولا والدین و به خصوص مادر خود 
را الگو قرار می دهد  و رفتارش برپایه تقلي��د از دیگران  به خصوص 
والدینش ش��كل می گيرد، نكته نهفته این جاس��ت که ش��يوه هاي 
تربيت��ي والدین و ارتب��اط آن دررش��د اجتماعي کودکانانش��ان به 

خصوص در زمينه منظم بودشان فوق العاده موثر است.

ازدواج سنت حسنه نبوی و مظهر عشق و علاقه، 
 تندرستی و س��لامت اس��ت و افراط جویی های 
بی مورد و زیاده طلبی ها باعث ایجاد مانع بر سر راه 

این سنت حسنه می شود.
همایش عمومی ازدواج و خانواده به منظور ترویج 
فرهنگ ازدواج دربين نسل جوان و اثرات مثبت 
آن درراستای پيشگيری ازآسيب های اجتماعی، 
در سالن اجتماعات بهزیستی استان برگزارشد.معاون پيشگيری 
ازآسيب های اجتماعی هدف ازبرگزاری همایش را ترویج فرهنگ 
 ازدواج عن��وان ک��رد وگفت: همای��ش عموم��ی ازدواج وخانواده 
به منظورترویج فرهنگ ازدواج دربين نسل جوان واثرات مثبت آن 
در راستای پيشگيری ازآس��يب های اجتماعی است، هدف اصلی 
این اس��ت که با تحكيم بر این، فرهنگ ازدواج آس��ان را درجامعه 

نهادینه کنيم.

   رضایت مندی از ازدواج مهم است
 ریيس سازمان بهزیس��تی اس��تان نيزضمن خيرمقدم گویی به 
همه زوجي��ن وجوانان و افراد باتجربه ای که س��ال ه��ا از زندگی 
 مشترکش��ان می گذش��ت، گفت: با آرزوی توفيق برای زوجين و
تم��ام جوانانی ک��ه اندیش��ه ازدواج را درس��ردارند، ای��ن دو فكر 
کنارهم بودنی اس��ت و معنا و مفهوم بس��يار زیبای��ی را درذهن 
متبادرم��ی کن��د، مفه��وم پيوند بين نس��ل ها، نس��ل ج��وان و 
نس��ل س��المند وفرهيخته که سراس��راز تجربه وکمال هستند.
 دکترس��عيد صادقی درادامه مبحث افزود: خداون��د متعال پایه و
اساس یک جامعه سالم را درمحبت بين یک زوج و رحمت خودش 
را در ازدواج می داند، حكمت خداوند ازآفرینش دو جنس با غریزه و 

تمایلاتشان، ایجاد مودت و رحمت بين شان بوده است.
خداوند وعده داده که در ازدواج از فقر نهراسيد و اگر ازدواج با ایمان 
قلبی باش��د و باور و اعتقادهایمان قوی باشند، وعده های خداوند 
عملی شدنی است. وی افزود: درجایی مطالعه می کردم که نوشته 
بود، اگرمی خواس��تند بگویند کشوری توس��عه یافته است، غير 
ازشاخصه های اقتصادی اش، عنوان شده بود، ببينند درسال چه 
تعداد ازدواج ها ثبت شده است و دراین کشور چند خانواده تشكيل 
شده است،10سال بعد گفتند: فقط ملاك ازدواج وتشكيل خانواده 
نيس��ت، باید ببينيم چه تعداد ازاین ازدواج ها ماندگاراست،یعنی 

شاخصه طلاق هم درکنارش وجود دارد.
امروزه یک شاخصه سومی را هم برای این امراضافه کرده اند تحت 
عنوان اینكه ماندگاری ملاك خوبی نيست. اما نكته حایزاهميت که 

قابل یادآوری است، رضایت مندی از ازدواج است که مهم  است.
وی خاطرنش��ان کرد: دراین هفته که هفته ازدواج اس��ت و پيوند 
آس��مانی حضرت علی )ع( و حضرت زهرا)س( ص��ورت پذیرفته 
اس��ت، هدف از برگزاری همایش ازدواج و خانواده این است که به 
جامعه این آگاهی را بدهيم، برای انتخاب آگاهانه، برای ازدواج آسان 

و پایدار همه باید تلاش کنيم، چه خود دختر یا پسری که درآستانه 
ازدواج اند وچه والدین جوانان که سال ها تلاش کردند تا نظاره کنند 
که فرزندانش��ان ازدواج موفقی دارند و زندگی خوب و بانشاطی را 
طی می کنند، برای دستيابی به امر تلاس هر گروه لازم و ضروری 
است و باید ازداشته هایمان لذت ببریم و درکنار همه این مسایل 

آموزش های لازم را هم به والدین بدهيم.

   ازتجربیات افرادی که ازدواج موفق داشته اند استفاده 
کنیم

دکتر صادقی با اش��اره به این مورد که تعامل س��ازنده در زندگی 
تاثيرگذاراست، یادآورش��د: حس معرفت شناسی و با هم بودن را 

درك کنيم و تعامل سازنده درهر زندگی فوق العاده موثراست.
واقعا هدف ازازدواج چيس��ت؟، استاد دانش��گاه، بازاری، کارمند و 
هرچه که باشيم به این بيندیشيم که ساليان زیادی ازازدواج برخی 
افراد ازجمله سالمندان و فرهيختگان گذشته است و باید ازتجربيات 
افرادی که ازدواج موفق داشته اند استفاده کنيم. ازدواج و طلاق دو 
روی سكه هستند و اعتقاد من این است که خيلی از طلاق ها هيچ 
دليل منطقی ندارند و بس��ياری از طلاق ها ریشه درعدم آگاهی و 

نبود آموزش های لازم به نسل جدید دارد.
دخالت های اطرافيان هم درزندگی جوانان موثر بوده و درامرطلاق 
ریشه دارد وگاهی برخی ازطلاق ها به علت دخالت های اطرافيان 
در زندگ��ی زوجين رخ م��ی دهد. آم��وزش های مه��ارت دوران 
عقد،آموزش ه��ای مهارت زندگ��ی خانوادگی درپنج س��ال اول 
زندگی، آموزش های مهارت فرزند پروری و... به والدین و جوانان 
درآستانه ازدواج امری ضروری به نظر می آید و برای پيشگيری از 
طلاق هم آموزش های لازم را بدهيم. وی، درپایان صحبت هایش 
تاکيد کرد: نكته حایزاهميت دیگراینكه فضای مجازی جایگاه قابل 
توجهی درزندگی های امروزی بازکرده اس��ت و باید آموزش های 
لازم را دراستفاده اصولی و بهينه ازاین فضا به فرزندان و خود والدین 
بدهيم که علاوه براس��تفاده ازاین فناوری ها، قادرباشند، زندگی 

 خانوادگی و روابط س��الم را درزندگی حفظ کنند، تا ازآسيب های 
تكنولوژی های روزمره مصون مانده و روابط صميمانه ش��ان را در 

زندگی خانوادگی شان داشته باشند.

   ابراز عش�ق با گفت�ن جملات محبت آمی�ز یک نوع 
مهارت برای زوجین است

وی، همچني��ن درادام��ه این همای��ش با حضورحجت الاس��لام و 
المس��لمين دکتر ارزانی، مراس��م عقد و پيوند نكاح بين دو جوان با 
خواندن خطبه عقد توسط ایشان انجام شد که فضایی سرشار از شادی 
و سرو را برای حاضران به خصوص مادران مسن که آرزوی خوشبختی 
جوانان را می کردند، ایجاد کرد. دکتر صادقی، ضمن تبریک تبریک 
به خانواده دوجوان، خطاب به حاضران عن��وان کرد: وقتی ازدواجی 
صورت می گيرد و عقدی خوانده می شود، ملائكه درآنجا حضور دارند 
و این فضا، فضای پاکی اس��ت که درآن برای توفيق و زندگی موفق 
 جوانان آرزو می کنيم. همچنين ریيس س��ازمان بهزیستی استان،

جمع کثيری ازکانون بازنشستگان آموزش وپرورش، اعضای همياران 
سلامت، پایگاه سلامت مهر،گروه همياران بهزیستی باخوشحالی به 

این دوجوان هدیه اهدا کردند.
دکتر ارزانی با ابرازخرسندی و تسهيل درامر ازدواج جوانان ادامه داد: 
 عقد الهی است و پيمان ناگسستنی، خداوند می فرماید:  ازنشانه ها

این اس��ت که ازجنس خودتان برایتان همسرانی آفریدیم تا باآنها 
آرامش یابيد. آمارطلاق هرروز بالاتر می رود و این امر یک فاجعه 
است و مهریه ای سنگين هم فاجعه بزرگی است که نباید ازآن غفلت 
کنيم. چه کنيم ازدواج آسان تر شود وآمار طلاق پایين بياید؟همه 
می دانيم که خداوند م��ودت و رحمت بين زن و م��رد قرار داده و 
هنگامی  که مرد به زن بگوید تو را دوس��ت دارم از قلب زن بيرون 
نمی رود و این مودت و عشق است. همچنين نشستن مرد درکنار 

همسرش ثوابش بالاتر ازمعتكف شدن درمسجد است.
وی، در ادامه صحبت هایش یادآور شد: ابرازعشق با گفتن  جملات 
محبت آميزیک نوع مهارت برای زوجين است و محبت باید دوطرفه 
باشد.خداوند می فرماید: بين زن و شوهر ميثاق غليظ )پيوند خيلی 
محكم( باشد، برای ماندگار شدن پيوند محكم بين زن و شوهر آنها 
باید با هم مشورت کنند. همچنين کار کردن آقایان درخانه و کمک 
به همسرانشان، درعين حال داشتن ارتباطات عاطفی از مهارت های 

لازم برای زوجين در زندگی مشترك است.
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درهمایش عمومی خانواده و ازدواج عنوان شد؛

پایه و اساس جامعه سالم درمحبت بین زوجین است 
یادداشـت

اکرم 
کیانی

بازنگری در کارانه پرسنل بیمارستانیآمار مصرف دخانیات در دانش آموزان و دانشجویان 
عضو ستادکشوری قانون کنترل دخانيات، باورهای غلط درمورد 
استعمال قليان درخانواده ها را تشریح کرد و گفت: دانش آموزان 
بيش از سيگار س��ایر مواد دخانی که بيشتر قليان است را مصرف 
می کنند. حس��ن آذری پ��ور درگفت وگ��و باف��ارس، در رابطه با 
آمارمصرف دخانيات دربين دانش��جویان گفت: مطالعات جدید 
دررابطه با اینكه ميزان مصرف دخانيات دردانش��جویان درکشور 
مشخص باشد انجام نشده و مطالعه ای که وجود دارد جدید نيست.
در س��ال 78 مطالعه ای در ایران بر روی جمعيت دانش��جویی در 
رابطه باميزان مصرف دخانيات درآنها انجام شد که مشخص شد، 

جامعه دانشجویی مصرف کننده شبيه آمارجمعيت بالای 15 سالی 
هستند که دخانيات استعمال می کنند. درحال حاضر 25 درصد از 
مردان و 4.5 درصد زنان قليان و سيگار مصرف می کنند، این آمار 
مربوط به دخانيات است. اما بيشتر دردنيا و ایران تمرکز فعاليت ها 
بر روی سيگار است. البته شيوع مصرف سيگار در بين دانش آموزان 
کشور خيلی بالا نيست و بيشتر سایر انواع مواد دخانی که بيشتر 
قليان اس��ت را مصرف می کنند. مشكل مصرف بالای قليان فقط 
مختص دانش آموزان و دانشجویان ایران نيست بلكه مشكل کل 

جامعه بوده که درکشورهای خاورميانه مطرح است.

مدیرکل دفترارزیابی، فناوری وتدوین استاندارد وتعرفه سلامت 
وزارت بهداش��ت، ازافزایش کارانه کارکنان غيرپزشک، با اجرای 
کتاب جدید ارزش گذاری نس��بی خدمات س��لامت خبر داد. به 
گزارش مه��ر، دکترعليرضا اوليایی منش گف��ت: با اجرای کتاب 
ارزش گذاری نسبی خدمات سلامت و رشد درآمد بيمارستان ها، 
خود به خود سهم تمام کارکنان ازجمله غيرپزشكان رشد می کند. 
وی با بيان اینكه اجرای کتاب جدید ارزش گذاری نسبی خدمات 
سلامت، علاوه برپزشكان، مزایایی نيز برای کارکنان غيرپزشک 
دارد، اعلام کرد:این کتاب منبع توزیع کارانه برای کل گروه های 

پزشكی است نه فقط پزشكان. به گفته اوليایی منش تا به حال روند 
پرداخت کارانه به گروه های پزشكی به این صورت بوده که بخشی 
ازدرآمد بيمارستان به پزشک وبخش دیگربه کارکنان غيرپزشک 
تعلق می گرفت. این درحالی است که با اجرای کتاب ارزش گذاری 
نسبی خدمات سلامت و رشد درآمد بيمارستان ها، خود به خود 
س��هم کارانه تمام کارکنان ازجمله غيرپزش��كان رشد می کند. 
وی همچنين توضيح داد: در راستای رشد درآمد بيمارستان ها، 
 وزیربهداشت، دس��توربه تش��كيل کارگروهی داد تا سهم کارانه 

گروه های مختلف پزشكی مورد بازنگری قرارگيرد.

شهرداری شهرضا
 

آگهی مناقصه عمومی 

شهرداری شهرضا در نظر دارد از طریق مناقصه عمومی پروژه های ذیل را به پیمانکاران واجد شرایط واگذار نماید 

نوبت دوم

مبلغ سپرده شرکت در مناقصه تا سقف مبلغموقعیت عملیاتردیف

تکمیل ساختمان اداری 1
سازمان اتوبوسرانی 

ضلع جنوبی ترمینال شرق 
شهرضا 

5/000/000/000 ریال 
پنج میلیارد ریال 

250/000/000 ریال 
دویست و پنجاه میلیون ریال 

احداث مجموعه فرهنگی 2
اختصاصی بانوان 

3/000/000/000 ریال خیابان مدینه 
سه میلیارد ریال 

150/000/000 ریال 
صد و پنجاه میلیون ریال 

لذا پیمانکاران دارای صلاحیت فنی و رتبه بندی می توانند از تاریخ درج آگهی تا ساعت 13 روز 
پنجشنبه مورخ 1393/07/24 همه روز به جز ایام تعطیل جهت دریافت اسناد و مدارک به 
شهرداری مراجعه و حداکثر تا پایان وقت اداری روز شنبه مورخ 1393/07/26 جهت تسلیم 

مدارک به دبیرخانه محرمانه شهرداری اقدام نمایند. 
مبالغ سپرده شرکت در مناقصه به صورت ضمانت نامه بانکی و یا واریز وجه نقد به حساب 

3100000052002 شهرداری شهرضا می باشد. 
تاریخ گشایش اسناد: روز یکشنبه مورخ 1393/07/27 در محل شهرداری 

www.shahreza.ir :سازمان عمران شهرداری اصفهان سایت اینترنتی شهرداری

نوبت اول آگهی مناقصه
سازمان عمران شهرداری اصفهان در نظر دارد حفاظت و نگهبانی از 
اماکن مورد نظر سازمان در سطح شهر اصفهان و مجتمع تولیدی صفه 
واقع در گردنه زینل را از طریق مناقصه عمومی به پیمانکار واجد شرایط 

واگذار نماید. 
متقاضیان شرکت در مناقصه می توانندجهت دریافت اسناد از تاریخ 
نشر آگهی لغایت 93/08/01 به سازمان عمران شهرداری اصفهان 
واقع در خیابان 22 بهمن، مجتمع اداری امیرکبیر مراجعه و پیشنهادهای 
خود را تا پایان وقت اداری مورخ 93/08/03 به دبیرخانه سازمان 

تحویل نمایند.
تلفن: 031-32670813

www.Isfahan.ir/sazmanomran :وب سایت

سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان  سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان 

آگهی تجدید مزایده نوبت دوم  نوبت دوم  آگهی تجدید مزایده
س��ازمان نوس��ازی و بهس��ازی ش��هر اصفهان، یک باب مغازه تج��اری واقع در 
خیابان آمادگاه، مجتمع تج��اری گلدیس، طبقه همکف، واحد ش��ماره 38 را از 
طریق مزایده به فروش می رس��اند، متقاضیان می توانند جهت دریافت اسناد و 
مشخصات، از تاریخ نش��ر این آگهی لغایت ده روز پس از نشر آگهی نوبت دوم 
 به دبیرخانه س��ازمان واقع در خیابان ابن س��ینا، مقابل بانک ملی، کوچه کدخدا 

بن بست دوم مراجعه نمایند. 
تلفن تماس: 031-34484892-4

 س��ازمان نوس��ازی و بهس��ازی ش��هر اصفهان به اس��تناد مصوبه هیات مدیره،
 یک واحد مسکونی واقع در خیابان ابن سینا، کوچه کدخدا، کوچه شهید جوادی 
را از طریق مزایده پیش فروش می نماید، متقاضیان می توانند جهت دریافت اسناد 
و مشخصات، از تاریخ نشر این آگهی لغایت ده روز پس از نشر آگهی نوبت دوم 
 به دبیرخانه س��ازمان واقع در خیابان ابن س��ینا، مقابل بانک ملی، کوچه کدخدا 

بن بست دوم مراجعه نمایند. 
تلفن تماس: 031-34484892-4

سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان به استناد مصوبه هیات مدیره املاک موسوم به کاروانسرای نخجوانیها واقع در جنوب شرقی میدان امام )ره( با کاربری هتل و مجتمع اقامتی، را از 
طریق مزایده به فروش می رساند، لذا افراد واجد شرایط می توانند تا ده روز پس از انتشار آگهی نوبت دوم جهت دریافت اسناد مزایده به دبیرخانه سازمان واقع در خیابان ابن سینا، مقابل 

بانک ملی، کوچه کدخدا بن بست دوم مراجعه نمایند.                                          تلفن تماس: 031-34484892-4

آگهی مزایده

 سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان

 نوبت دوم 



ذوبآهنحقرشدصادقيانراميخواهد
ذوب آهن به دلیل عدم پرداخت حق رشد پیام صادقیان از سوی باشگاه 
پرسپولیس از این تیم تهرانی شکایت کرده و در انتظار دریافت این مبلغ 
است. حق رشد مبلغی اس��ت که فیفا بابت پرورش استعدادهای جوان 
به عنوان امتیاز به باشگاه های س��ازنده می  دهد. این مبلغ 20درصد کل 
قرارداد بازیکنان جوان و زیر 23 سال است که باید به باشگاه قبلی تعلق 
بگیرد. از آنجا که این مبلغ در زمان محمد رویانیان به ذوب آهن پرداخت 
نشده، آذری مدیرعامل ذوب آهن به محض حضور در این باشگاه پیگیر این 
مساله شده و حالا در آستانه نتیجه گیری از شکایت خود است. پرسپولیس 
که به آدم و عالم بدهکار اس��ت حالا باید خود را آماده یک قوز بالای قوز 

دیگر هم بکنند.

کفاشيان:

برايجوانان4ميلياردهزينهکردهبوديم
علی کفاشیان در مورد نتایج ضعیف تیم فوتبال جوانان اظهار داشت: واقعاً 
از نتایجی که تیم جوانان کسب کرد، ش��وکه شدیم. برای تیم جوانان در 
دو سال اخیر چهار میلیارد تومان هزینه شده بود و به هیچ عنوان انتظار 
این نتایج ضعیف را از تیم دوستی مهر نداشتیم. وی افزود: وقتی تمامی 
کارهای تدارکاتی انجام می شود و تیم با آمادگی به مسابقات می رود و در 
مقابل یمنی که یک دهم هزینه های ما را انجام نداده شکست می خورد، 

یعنی ایراد فنی است و کادرفنی باید پاسخگو باشد. 
رییس فدراسیون فوتبال کشورمان در خصوص اینکه تیم های نوجوانان 
و امید هم موفق نبودند، خاطرنشان کرد: تیم نوجوانان از گروهش صعود 
کرد و در ضربات پنالتی به کره شمالی باخت که قهرمان آسیا شد. بنابراین 
به تیم نوجوانان نمره قبولی می دهیم اما تی��م جوانان با آمادگی کامل و 
تدارک کافی راهی مسابقات شد که اینگونه مزد زحمات ما را داد و به این 

تیم نمره قبولی نمی دهیم.

پيروزي۸گلهذوبآهن
برابرشهدايارتش

تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان عصر ش��نبه در دیدار تدارکاتي به مصاف 
تیم شهداي ارتش رفت و موفق شد با نتیجه هشت بر صفر حریف خود را 
شکس��ت دهد.  دراین بازی تدارکاتی مرتضی تبریزی دو گل و مصطفی 
شجاعی، پویا سیف پناهی، مهدی رجب زاده، اسماعیل فرهادی، سعید 
بی شتاب و مسعود حس��ن زاده هر کدام یک گل برای ذوب آهن به ثمر 
رساندند. گل محمدي در این دیدار تدارکاتي از دو ترکیب کامل متفاوت 
در دو نیمه استفاده کرد. در هر نیمه این دیدار ذوبي ها موفق به وارد کردن 
۴ گل به دروازه شهداي ارتش شدند. سعید بي شتاب کاپیتان تیم جوانان 

ذوب آهن نیز در این دیدار به میدان رفت که توانست گلزني کند. 

سپاهاناميدهايشرا۷تايیکرد
روز گذشته از س��اعت ۱۵:30 تیم  فوتبال بزرگسال س��پاهان در زمین 
چمن جروکان به مصاف تیم امید س��پاهان رفت و ای��ن دیدار در نهایت 
با برتری ۷ بر 2 بزرگس��الان به پایان رسید.برای تیم بزرگسالان حسین 
پاپی)2 بار(، لوسیانو پریرا)2 بار(، هادی عقیلی، جواهیر سوکای و حسین 
فاضلی گلزنی کردند و در سوی دیگر اس��دی و مرادی گلزنان تیم امید 
سپاهان بودند.گفتنی است تیم فوتبال س��پاهان روز شنبه، 2۶ مهرماه 
در چارچوب رقابت های یک شانزدهم نهایی جام حذفی مهمان گل گهر 

سیرجان خواهد بود.

سودسپاهانازمحروميتهایديدار
جنجالیاستقلالخوزستانوراهآهن

راه آهن و استقلال خوزستان در دیدارهایشان برابر سپاهان چند محروم 
خواهند داش��ت. با اعلام رای کمیته انضباطی در م��ورد دیدار جنجالی 
استقلال خوزستان و راه آهن این سپاهان است که بیشترین سود را برده 
است. سپاهان در هفته دوازدهم و سیزدهم به ترتیب به مصاف راه آهن و 
استقلال خوزستان می رود، تیم هایی که در رای اعلام شده چند بازیکن و 
مربی محروم دارند.در هفته دوازدهم راه آهن در حالی به مصاف سپاهان 
می رود که دو بازیکن خود یعنی محسن ایران نژاد و محمد آبشک را در 
اختیار ندارد همچنین احمدرضا عابدزاده، مربی دروازه بان های راه آهن 
نمی تواند تیمش را همراهی کند.اما در سوی دیگر در بازی هفته سیزدهم 
بین سپاهان و استقلال خوزستان، تیم مهمان مدافع تنومند خود یعنی 
موسی کولیبالی را به دلیل محرومیت در اختیار نخواهد داشت همچنین 
عبدالله ویسی، سرمربی اس��تقلال خوزس��تان نیز در این بازی به دلیل 

محرومیت غایب خواهد بود.

يکايرانیديگردرراهآلمان
بهنام برزای، بازیکن تیم فوتبال راه آهن که 2۱ س��ال س��ن دارد و جزو 
بازیکنان آینده دار فوتبال کشورمان محسوب می شود در آستانه پیوستن 
به یک تیم آلمانی اس��ت. ای��ن بازیکن در حال حاض��ر در تمرینات تیم 
کایزرس��لاترن حضور یافته تا در صورت جلب نظر مربی��ان این تیم، با 
این باشگاه آلمانی قراردادی را امضا کند. کایزرسلاترن که در سال های 
حضور در بوندسلیگا از فریدون زندی بهره می برد و بازیکن پیشین تیم 
ملی کشورمان جزو بازیکنان اصلی این تیم محسوب می شد، اکنون در 
بوندسلیگای دو حضور دارد و با توجه به قرار گرفتنش در رده دوم جدول 
وضعیت خوبی دارد.گفتنی است برزای در زمان حضورش در تیم جوانان 
در ۱۵ بازی پنج گل برای ای��ن تیم به ثمر رس��اند و در دوره ای که اکبر 
محمدی س��رمربی تیم جوانان بود در این تیم عضویت داشت به فوتبال 

ایران معرفی شد.

بنفيکامحکیجدیبرایتيمملی مهرزادخليليانورسولخوروشدرکميتهانضباطی
تیم ملی فوتبال ایران که اردوی تدارکاتی خود را در پرتغال پشت 
سر می گذارد در دومین بازی تدارکاتی به مصاف بنفیکا می رود. 
رویارویی با تیمی که صدر جدول لیگ باش��گاهی این کش��ور را 
در اختیار دارد و در سطح اروپا قابل احترام است می تواند محکی 
جدی برای شاگردان کی روش باشد. تیم ملی فوتبال ایران امروز 
در دومین دیدار تدارکاتی خود به مصاف بنفیکا لیسبون می رود. 
ش��اگردان کی روش که اردوی خ��ود را فردا در پرتغ��ال به پایان 
می رسانند س��اعت ۱0  صبح به وقت محلی در کمپ اختصاصی 

باشگاه بنفیکا به مصاف صدرنشین لیگ پرتغال می روند.

تیم ایران در نخس��تین بازی خ��ود در اردوی ۱0 روزه پرتغال به 
مصاف اشتوریل رفته بود که این بازی را با دو گل به سود خود پایان 
داده بود. احتمال اینکه تیم بنفیکا بدون استفاده از یاران اصلی خود 
برابر ایران قرار گیرد وجود دارد با این حال تیمی در این سطح حتی 
در صورت بهره گیری از نفرات دخیره هم می تواند حریفی قدرتمند 

برای تیم کشورمان باشد.
 سرخ پوش��ان بنفیکا با گذش��ته هفت هفته از شروع فصل جدید 
رقابت های باشگاهی این کشور با کس��ب ۶ برد و یک تساوی در 

صدر جدول رده بندی قرار دارند. 

کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال، مدیران عامل باشگاه های 
ملوان بندرانزلی، سپاهان اصفهان و تراکتورسازی تبریز را به 

این کمیته فراخواند.
دیدار دو تیم استقلال تهران و ملوان بندرانزلی در هفته یازدهم 
لیگ برتر برگزار شد که از سوی تماشاگران هر دو تیم تخلفاتی 
ص��ورت گرفت. ب��ر همین اس��اس، مدیرعامل و سرپرس��ت 
باش��گاه ملوان بندرانزلی بای��د جهت پ��اره ای از توضیحات 
 روز سه ش��نبه 22 مهرماه در کمیته انضباطی حضور داش��ته 

باشند.

همچنین، با توجه به تخلفات تماشاگران تیم سپاهان اصفهان 
در دیدار ای��ن تیم مقابل پرس��پولیس ته��ران، مدیرعامل و 
سرپرست باش��گاه س��پاهان جهت ادای پاره ای از توضیحات 
بای��د روز سه ش��نبه 22 مهرم��اه در محل کمیت��ه انضباطی 

حضور یابند.
لازم به ذکر است، به منظور بررس��ی تخلفات تماشاگران تیم 
تراکتورس��ازی تبریز در هفته ه��ای پنجم، هفتم، هش��تم و 
یازدهم، مدیرعامل و سرپرست باشگاه فوق باید روز سه شنبه 

22 مهرماه در کمیته انضباطی حضور داشته باشند.

نایب رئیس اول فدراسیون فوتبال با بیان اینکه همه برنامه ها 
برای موفقیت تیم های پایه به اجرا در آمده بودند از تغییر کادر 
فنی این تیم ها خبر داد و گفت: هدفی که در حال حاضر داریم 
تغییر و تحول در برنامه ریزی و کادر فنی تیم های پایه و تقویت 

کمیته های جوانان و فنی و توسعه است.
س��یدمحمد هادی آیت اللهی درب��اره نتایج بدس��ت آمده در 

تیم ه��ای ملی پای��ه و همینطور ش��رایط تیم جوان��ان پس از 
حذف از آسیا گفت: بطور کلی سیاس��ت فدراسیون فوتبال در 
بخش فوتبال پایه برنامه ریزی و حمایت کامل از لحظه شروع 
 اردو ها تا پایان کار آنها در مس��ابقات قهرمانی آس��یا و جهان 

است.
وی ادامه داد: برای تیم جوانان حدود 20 ماه اردو و برنامه ریزی 
از لحظه شکل گیری تیم تا شرکت در مسابقات آسیایی میانمار 
انجام دادیم. بطوری که ح��دود ۴2 اردوی تدارکاتی برای این 
تیم برگزار ش��د که برای انج��ام بیش از 30 ب��ازی با تیم های 
خارجی و هش��ت اردوی برون مرزی بیش از دو میلیارد تومان 

برای یکسال گذشته آن هزینه کرده ایم. 
همچنی��ن در ۴0 روز گذش��ته و پی��ش از اع��زام ب��ه 
میانم��ار، تی��م جوان��ان در تورنمن��ت چه��ار جانب��ه چین 
و اردوی کی��ش حض��ور داش��ت ک��ه در اردوی کی��ش ه��م 
 چه��ار دی��دار دوس��تانه ب��ا تیم ه��ای قط��ر و ع��راق برگزار 

کرد.
نایب رییس اول فدراس��یون فوتبال در ادامه بی��ان کرد: تنها 
اردویی که موفق به برگزاری آن نش��دیم اردوی آلمان بود که 
البته لازم اس��ت تاکید کنم که اردوی کیش ب��ا هزینه ای بالغ 
 بر 300 میلیون تومان برای فدراس��یون فوتبال جایگزین آن 

شد. 
اگر بخواهیم منصفانه قضاوت کنیم این آمارها نشان از تلاش 

ایده آل فدراسیون برای این تیم دارد و اینکه چرا نتیجه برخلاف 
توقع ما بدست آمد را باید کادر فنی تیم طی جلسه ای برای مان 

تشریح کند.
آیت اللهی مش��کل اصلی ع��دم نتیجه گیری تیم ه��ای پایه و 
بخصوص تی��م جوانان را اینگونه تش��ریح کرد: مس��اله ای که 
از نظرم باعث ایج��اد ع��دم نتیجه گیری در تیم جوانان ش��د 
اردو و بازی های زیاد اس��ت چرا که بر اساس اس��تانداردهای 
 بین المللی حداکثر ۵0 بازی برای یک بازیکن جوان باید برگزار 

شود.
وی تصریح کرد: وقتی در طول یکس��ال در مجموع بازی های 
بین المللی و مسابقاتی که این تیم در داخل ایران و با تیم های 
مختلف از جمله تیم های لیگ برت��ر برگزار کرد، بازیکن دچار 

فوتبال زدگی می شود. 
بر همی��ن اس��اس بای��د در برنامه هایی ک��ه ب��رای تیم های 
نوجوان��ان و جوان��ان اج��را می کنی��م بازبین��ی دقیق��ی 
داش��ته باش��یم و ش��رایط را طوری جلو ببریم ک��ه بازیکنان 
 در مس��ابقات اصلی ک��م انگیزه و ب��ه لحاظ بدن��ی دچار افت

 نشوند.
وی ادامه داد: هدف��ی که در حال حاضر داری��م تغییر و تحول 
در برنامه ریزی و کادر فنی تیم ه��ای پایه و تقویت کمیته های 
جوانان و فنی و توس��عه اس��ت. لازم می دانم بابت نتایجی که 
برخلاف تلاش های ما در تیم های پایه کسب شد از مردم فوتبال 

دوستمان عذرخواهی کنم و فراموش نکنیم که در کسب نتیجه 
با بدشانسی هم روبرو بودیم.

نایب رییس فدراسیون فوتبال گفت: تیم ملی نوجوانان علی رغم 
توانایی که داشت در ضربات پنالتی مغلوب تیم کره شمالی شد و 

همین تیم کره شمالی قهرمانی آسیا را بدست آورد.
 البته ما نباید تیم ه��ا و بازیکنان مان را رها کنی��م بلکه باید با 
برنامه ریزی مجدد از سرمایه س��وزی جلوگیری و نقاط ضعف 

را اصلاح کنیم.
سرپرس��ت کمیته فنی و توس��عه فدراس��یون فوتبال درباره 
برنامه های ای��ن کمیته گفت: پس از عید غدیرخم نخس��تین 
جلس��ه کمیته فنی در رابطه ب��ا نتایج تیم های پای��ه را برگزار 
خواهیم ک��رد. البته تقوی��ت اعضای کمیته فنی ه��م از دیگر 
برنامه های مان است. چرا که از نظر من کمیته فنی مختص همه 

افراد صاحب نظر در فوتبال کشور است.
آیت اللهی در این باره ادامه داد: از طریق س��ایت فدراس��یون 
فوتبال بطور رس��می اع��لام می کنم هرکدام از کارشناس��ان 
دلسوز فوتبال که به دور از انتقادهای تخریبی و جنجال سازی 
رس��انه ای، قصد کمک درخصوص برنامه ریزی برای تیم های 
پایه را دارند، می توانند از طریق کمیته فنی که روز سه شنبه با 
محوریت عملکرد تیم امید برگزار می شود، نظرات و پیشنهادات 
خود را ارائه کنند و ما هم آمادگی بررسی و اعمال تغییرات در 

برنامه ها را داریم.

بازيکنسازیوظيفهباشگاههاست

آغازتغييراتدرکادرفنیتيمهایپايهفوتبال
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اخبــار

تیم ملی فوتب��ال جوانان در ش��رایطی از گردون��ه رقابت های 
آسیایی حذف شد که با حضور علی دوستی مهر و مهدی مهدوی 

کیا امید بسیار زیادی به این تیم داشتیم.

کمتر از یک ماه قبل بود که تیم ملی فوتبال امید ایران در رقابت 
با رقبای درجه سوم آس��یایی مثل ویتنام و قرقیزستان قافیه را 

واگذار کرد .
 ش��اگردان تیم ملی جوانان ایران در ش��رایطی شانس��ی برای 
صعود به مرحله بعد پیدا نکرد که هدایت این تیم بر عهده یکی 
از بهترین مربی��ان رده پایه فوتبال ایران بود که در س��ال های 
گذش��ته با معرفی بازیکنانی مثل مهدی مه��دوی کیا و جواد 
کاظمیان نش��ان داده بود که راه کار کردن با بازیکنان جوان را 

به خوبی می شناسد.
نل��و وین��گادای پرتغالی ک��ه ب��ه واس��طه رابطه دوس��تانه با 
کارلوس کی روش س��رمربی تیم امید ایران ش��ده بود دس��ت 
از پ��ا درازتر به ای��ران برگش��تند تا یک��ی از بدتری��ن و دور از 
 انتظارترین نتایج فوتبال پایه ایران در بازی های آس��یایی رقم 

بخورد. 
این حذف برای تیمی که کلکسیونی از بازیکنان خوب و آینده 
دار فوتبال باشگاهی ایران را در اختیار داشت خیلی گران تمام 
نشد چون رییس فدراسیون فوتبالمان به مانند همیشه با وارد 
کردن موضوع به فضای ش��وخی و خنده ناکامی فوتبال امید را 
 به دس��ت فراموشی سپرد تا س��ر و صدای وزارت ورزش هم در 

بیاید. ام��ا مثل اینکه وضعیت اس��فناک فوتبال ای��ران در رده 
های پایه آنچنان تفاوتی در تیم های امید و جوانان و نوجوانان 
ندارد و این بار ه��م تیم ملی جوان��ان ایران در هم��ان مرحله 
گروهی به تایلند و یمن باخت تا در عرض یک ماه دو شکس��ت 
 تاریخی و غیرقابل ب��اور در کارنامه فوتبال پای��ه ایران به ثبت 

برسد. 
تیم ملی جوانان ایران در شرایطی شانسی برای صعود به مرحله 
بعد پیدا نکرد که هدایت این تیم بر عهده یکی از بهترین مربیان 
رده پایه فوتبال ایران بود که در س��ال های گذش��ته با معرفی 
بازیکنانی مثل مهدی مهدوی کیا و جواد کاظمیان نشان داده 
بود که راه کار کردن با بازیکنان جوان را به خوبی می شناسد و از 
طرف دیگر حضور کاملًا محسوس و همیشگی مهدی مهدوی 
کیا در کنار این تیم باعث شد تا قبل از اعزام تمامی امکانات در 
اختیار جوانان ایرانی قرار گیرد و برگزاری اردوهای متعدد این 

امیدواری را ایجاد می کند.
” با این دو نتیجه دیگر نمی شود به تیم ملی بزرگسالان هم امید 
بست و شاید جام ملت های استرالیا پایانی بر ناکامی های متوالی 
فدراس��یونی باش��د که رییس این روزها اطمینانی به صندلی 

مدیریت خودش هم ندارد “

کرد تا جوانان فوتب��ال ایران پرچمدار فوتبال پایه کش��ورمان 
باشند اما نتایج این تیم هم دس��ت کمی از تیم امید نداشت تا 
ناکامی دیگری در دفت��ر خط خطی فدراس��یون فوتبال ایران 

رقم بخورد.
 به نظر می رسد که باک بنزین فوتبال پایه در ایران آنقدر خالی 
شده که کلکسیونی از مربیان داخلی و خارجی هم توانایی به راه 
انداختن این ماشین فرسوده و غیر قابل تعمیر را ندارند و فوتبالی 
که روزگاری داعیه حضور در جمع تیم های قدرتمند جهان در 
رده های پایه را داش��ت امروز حتی از پس رقبای درجه چندم 

آسیایی هم بر نمی آید. 
شاید قراردادهای میلیاردی ثبت شده در بین باشگاه های لیگ 
برتری فوتبالیست های رده پایه را به این سمت و سو برده باشد 
که فقط برای کسب درآمدهای آنچنانی به فکر فوتبال باشگاهی 
باشند و دیگر پوش��یدن پیراهن ملی برای این بازیکنان ارزش 

آنچنانی ندارد.
در هر ص��ورت با ای��ن دو نتیجه دیگر نمی ش��ود ب��ه تیم ملی 
بزرگسالان هم امید بست و شاید جام ملت های استرالیا پایانی 
بر ناکامی های متوالی فدراسیونی باشد که رئیسش این روزها 

اطمینانی به صندلی مدیریت خودش هم ندارد.

ازدستدوستیهمکاریبرنمیآيد

بابک:

فرآيندانتخابیبايدصددرصد
رعايتشود

مدیر تیم های ملی کشتی فرنگی گفت: امسال فرآیند انتخابی 
تیم ملی را باید صد در صد رعایت کنیم و همه باید تابع قانون 
باشند. حس��ن بابک با تاکید بر این موضوع که قرار است تا 
اوایل آبان  ماه س��رمربی تیم فرنگی جوانان مش��خص شود 
اظهار داشت: تورنمنت ترکیه چند روز دیگر برگزار خواهد 
شد و نفرات مشخص شده راهی این مسابقات می شوند با این 
حال هنوز برای تیم سرمربی انتخاب نکرده ایم و با توجه به 
اینکه تورنمنت ترکیه اهمیت چندانی ندارد، فقدان سرمربی 

در این رقابت ها ضروری نیست.
مدیر تیم های ملی کشتی فرنگی در خصوص نحوه انتخاب 
سرمربی تیم کشتی فرنگی جوانان عنوان کرد: اولین جلسه 
ش��ورای فنی کش��تی فرنگی اواخر مهر و اوایل آبان برگزار 
خواهد شد و من گزینه خودم را مطرح خواهم کرد و شورای 

فنی نیز در این خصوص نظرش را می دهد.
بابک در پاسخ به س��ؤال دیگری مبنی بر اینکه تکلیف احد 
پازاج در تیم ملی چیست و آیا وی به کارش به عنوان سرمربی 
ادامه خواهد داد یا نه، خاطرنشان کرد: پازاج سرمربی تیم ملی 
اس��ت و حکم وی زمان ندارد. با توجه به نتایج خوب کشتی 
فرنگی به کارمان با احد پازاج ادامه خواهی��م داد ولی کادر 
فنی تیم ملی بی تردید تقویت خواهد شد. البته این تقویت با 
پیشنهاد سرمربی تیم اتفاق می افتد و من دخالتی در آن ندارم 
و تنها مشورت به وی خواهم داد. در نهایت هم شورای فنی 
نظر نهایی را خواهد گرفت. وی در خصوص برنامه های کشتی 
فرنگی برای آینده نیز گفت: اولین مسابقات پیش رو مسابقات 
قهرمانی کشور است و پس از آن اسفند ماه جام جهانی را در 
تهران برگزار می کنیم که باید برای آن آماده شویم، البته جام 

تختی نیز در برنامه ها قرار دارد.

هفته گذش��ته بود که خبر رویارویی پرسپولیس با رئال مادرید 
همه پرسپولیسی ها را خوشحال کرد. خبری که در پی عکس 
یادگاری سیاس��ی با فلو پرز و انجام مذاکرات ب��رای رویارویی 
قرمزهای ایران با بهترین تیم باشگاهی دنیا همه رسانه ها را متاثر 
از خود کرد. حمیدرضا سیاسی که چندی پیش با برکناری علی 
دایی نشان داد توانمندی های قابل ملاحظه ای دارد این بار کاری 
بزرگتر را ترتیب داد و با ترتیب دادن بازی که همگان از آن شوکه 
شدند خبرساز شد. هفته گذشته این خبر روی خروجی رسانه ها 
قرار گرفت: حمیدرضا سیاسي، رییس هیات مدیره پرسپولیس 
یکي از اعضایي بود که در این ملاقات از طرف باشگاه پرسپولیس 
در مادرید حضور داشت. سیاسي که به نظر مي رسد از این اتفاق 
و حضور رئالي ها در تهران خرس��ند باشد در این باره گفت: طي 
مدتي که در مادرید حضور داشتیم با مس��وولان باشگاه رئال و 

شخص آقاي پرز ملاقات و گفت و گو داش��تیم و در این ارتباط 
توافقات خوبي هم حاصل شد که در بازگش��تم به تهران آن را 

کامل اعلام خواهم کرد.
وي ادامه داد: رئال یکي از بهترین باش��گاه هاي اروپایي است و 
طرفداران زیادي هم در ایران دارد. در جلسه اي که با مسوولان 
این تیم داش��تیم درباره ش��رایط کلي فوتبال ایران و خصوصا 

باشگاه پرسپولیس حرف زدیم.
سیاسي در مورد بازي دوستانه باشگاه رئال مادرید و پرسپولیس 
گفت: توافقات لازم در این باره صورت گرفته و مش��کلي در این 

رابطه وجود ندارد.
رییس هیات مدیره پرسپولیس در مورد شروط باشگاه مادریدي 
و اینکه گفته مي شود تمام س��ود تبلیغاتي این دیدار به قوهاي 
سپید تعلق خواهد گرفت گفت: به ایران باز خواهیم گشت و در 

این ارتباط مفصل صحبت خواهیم کرد.
حضور س��تاره هاي رئال، خصوصا رونالدو در این دیدار دوستانه 
مطمئنا یکي از خواس��ته هاي همتاي ایراني اس��ت که سیاسي 
هم به اش��اره مي کند: همانطور که گفتم توافقات مثبتي در این 
رابطه انجام شده و یکي از شروط ما هم حضور رونالدو بهمراه تیم 

مادریدي بود.
اما در حالی که همگان داش��تند موضوعات��ی از قبیل کارهای 
نمایشی رویانیان و تقلید سیاسی از او، پرونده های متعدد شکایت 
از پرسپولیس در فیفا و آبروریزی بین المللی برای فوتبال ایران 
را مرور می کردند و حالا خواص فوتبال از یک کار نمایشی دیگر 
ناراحت بودند و شاید بس��یاری از علاقه مندان فوتبال به خاطر 
رویارویی قرمز با قوی سپید خوشحال، سرنخهایی از نحوه انعقاد 

قرارداد با رئال مادرید همه را متاسف کرد.
 اینکه یکی از عناصر ضد انقلاب در پیوند دادن این بازی دوستانه 
نقش داشته است و حتی این موضوع واکنش وزیر ورزش را هم 

در پی داشت.
نماینده تام الاختیار وزیر ورزش گفت: وزیر ورزش از اتفاق افتاده 
در دیدار مدیران پرسپولیس و رئال مادرید بسیار گلایه مند است 

و دستور برخورد با خاطیان را داده است.
 نماینده تام الاختیار وزیر ورزش و جوانان در مورد ملاقات مدیران 
پرسپولیس با یکی از عناصر ضد انقلاب  در باشگاه رئال مادرید 
گفت: وزیر ورزش از این ماجرا و از ای��ن رفتار و اتفاقی که افتاده 
بسیار گله مند است.خادم افزود: گودرزی دستور داده اگر این کار 
بانیت خاصی صورت گرفته جلوی آن گرفته ش��ود و با خاطیان 
برخورد ش��ود. در این دیدار امیرحسین جهانشاهی، عنصر ضد 
انقلاب هم حضور داشته و گفته می ش��ود او عامل برقراری این 

ارتباط بوده است.
همچنین این اتفاق باعث شد تا نمایندگان مجلس نیز واکنش 

نشان دهند.
به هر حال آنچه مشخص است اگر این بازی به هر نحوی از سوی 
طرف ایرانی لغو شود و با توجه به اینکه چنین مساله ای در عرف 
بین المللی خیلی قابل قبول نیست بایستی گفت پرسپولیس بار 
دیگر برای فوتبال ایران آبروریزی کرده است، آبررویزی که دودش 
به چشم فوتبال ایران و همه باشگاههای آن می رود و کسی نیست 

از پرسپولیس توضیح بخواهد.

قرمزهاکمترآبرویفوتبالراببريد

هر دم از این گل سرخ بری می رسد
خبــر



 درمان تومورهای مغزی 
با طب سنتی

گروه اطاع رسانی: نام »غده« و »سرطان« و متعاقب آن 
پرتو درمانی و شیمی  درمانی، لرزه بر اندام بیماران مبتلا به 
انواع توموره��ا می اندازد ، حال آنکه ای��ن بیماری ها با تکیه 
بر اصول پایه و روش  پیش��رفته طب ایرانی به خوبی علاج 
می شوند. این موضوعی است که درکتاب »درمان تومورهای 
مغزی« که از سری کتاب های طب سنتی و از تالیفات سید 
محمد موسوی، محقق طب سنتی و عضو هیات جامع طب 
ایرانی اسلامی است، به آن اشاره شده است.چگونگی رشد 
تومورهای مغزی، شناس��ایی مغز و س��ر و علاج تومورهای 
مغزی از فصول این کتاب اس��ت که خوانن��دگان با مطالعه 
هر یک از این فصل ها، می توانند ضمن اطلاع از رشد و نمو 
غده های بدن، با راه های درمان تومورها و سرطان ها از طریق 
رهنمودهای طب س��نتی ایران آشنا ش��وند. این کتاب که 
حاصل س��ال ها تلاش و پژوهش در علاج بیماران مبتلا به 
تومورهای مغزی است، در واقع می تواند جرقه امیدی باشد، 
برای درماندگان و جویندگانی که به دنبال راه چاره ای قطعی 
و مناسب باشند. بد نیست بدانید در بخش این کتاب، علت 
بیماری تومور مغزی را اینگونه ذکر کرده است: تومور مغزی 
در اثر مصرف غذاهای مس��موم مانند سوسیس و کالباس، 
سرخ کردنی ها، س��یب زمینی آب پز مانده و س��رخ کرده، 
سرخ کردنی های به افراط، کنسروها، آبمیوه های بسته بندی  
شده، چیپس و پفک و امثال آن رو به افزایش است و باید از 
تولید غذاهایی از این دست جلوگیری شود. گفتنی است؛ 
این کتاب مفید که در سال 1387 توسط انتشارات فجر قرآن 
منتشر شد، مجددا با چاپ دوم آن به وسیله همین انتشارات 
و ویراستاری الهام صدیقی با حجم 112 صفحه و به قیمت 

4000 تومان وارد بازار شده است.  

دوندگان بیشتر عمر می کنند

طبق مطالعات جدید، دوندگان حداقل سه سال بیشتر 
از افرادی که نمی دوند زندگی می کنند. 

بررسی ها نش��ان داده اس��ت که حتی دویدن با سرعت 
کم، می توان به این فایده دس��ت یافت.یکی از محققان 
می گوید: نیاز به دویدن خیلی زیاد، برای رسیدن به فواید 
آن نیس��ت. امیدوارم این مطالعات مردم را تشویق کند 
تا بدوند. ممکن اس��ت، دلایل دیگری نیز باعث افزایش 
عمر دوندگان باش��د؛ مثلا اینکه افراد سالم تر بیشتر به 
س��مت دویدن می روند. راهنمای فعالی��ت  فیزیکی در 
آمریکا نشان می دهد که افراد باید حداقل 75 دقیقه در 
هفته بدوند یا فعالیت هوازی با شدت زیاد انجام دهند یا 
بیشتر روزهای هفته حداقل 30 دقیقه فعالیت با شدت 

متوسط انجام دهند.
با این ح��ال افرادی ک��ه در کمتر از این می��زان ورزش 
می کنند نیز از فواید آن بهره مند می شوند. دویدن کمتر 
از50 دقیقه در هفته و با س��رعت کم نیز می تواند مفید 
باش��د. افرادی که به طور مداوم هر هفته زیر یک ساعت 
 می دوند، خطر مرگ را کاه��ش می دهند. این مطالعات 
بر روی 55 هزار فرد بین 18 تا 100 س��ال انجام ش��د. 
حدود یک چهارم این افراد دونده بودند. بررسی ها نشان 
داد افرادی که می دوند به صورت متوسط سه سال بیشتر 

از دیگران زندگی می کنند. 
دویدن30 درصد خط��ر مرگ به دلای��ل مختلف و 45 
درصد احتمال مگر بر اثر بیماری های قلبی یا س��کته را 
کاهش می دهد. در واقع پنج تا 10 دقیقه دویدن در طول 
روز می تواند 28 درصد احتمال مرگ را کاهش دهد.یکی 
از محققان می گوید: کاهش احتمال مرگ در دوندگان 
به زمان، مسافت، تداوم و س��رعت دویدن بستگی دارد. 
فاکتوره��ای دیگر از جمله س��یگار کش��یدن، مصرف 
مشروبات الکلی و وزن نیز بر احتمال مرگ تاثیرگذارند. 
افرادی که چند سال به صورت مداوم می دوند و زندگی 
سالمی دارند، بیشتر از همه از دویدن بهره می برند. یکی 

از فواید دویدن افزایش کارایی قلب و شش هاست.
نتایج بررسی ها، حاکی از آن اس��ت که حتی اگر فردی 
زمان لازم برای انجام ورزش پیشنهاد شده را ندارد، بهتر 
اس��ت هر چقدر که می تواند فعالیت و ورزش کند؛ زیرا 

این کار بهتر از داشتن زندگی ساکن است.

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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یکی از مهم تری��ن قواعدی که باید در زندگ��ی با یک فرد 
مبتلا به وس��واس رعایت کنید، انجام ن��دادن آداب برای 

اوست.
 با کمک نک��ردن می توانید وی را ی��اری کنید. مثلا آداب 
وارسی کردن را برای همس��رتان انجام ندهید یا زمانی که 
او از شما می خواهد قبل از ورود به منزل لباس های خود را 
کامل درآورید، لازم نیست گوش بدهید تا فرد وسواسی به 

فکر درمان خود باشد.
  ارتباط خود را با فرد وسواسی به طور صریح و ساده نگه 
دارید، شاید گاهی بدجنس و طردکننده هم تلقی شوید، 
اما درعین حمایت کننده بودن از دادن توضیحات طولانی 

و اطمینان بخشی به او بپرهیزید.
 هنگام درمان بیمار وسواس��ی ش��وخی و م��زاح کنید. 
توانایی دور نگه داش��تن خود از ترس ه��ای غیرمنطقی و 
خندیدن و شوخی کردن به خصوص در زمانی که شخص 
وسواس��ی با فرد یا افراد حامی خود به س��ر می برد، بسیار 

سودمند است و این وضع باعث آرامش آنان می شود.
 انعطاف پذی��ر باش��ید.  همیش��ه در زم��ان اعم��ال 
محدودیت ها برای فرد وسواسی، شدت علایم، خلق بیمار 

و سطح فشار روانی را در نظر بگیرید. 
 سعی کنید با اعمال خود، احس��اس مهربانی و مراقبت را 

به فرد وسواس منتقل کنید.
 استرس و موارد بحران وضع فرد وسواسی را بدتر کرده 
و احتمال ع��ود را افزای��ش می دهد. لذا با وجود داش��تن 
مشکلات و آش��فتگی درخانه، س��عی کنید مراعات حال 

شخص را کرده و فضای آرامی را برقرار سازید.
  فرد مبتلا به وسواس نیاز به درک خود از طرف دیگران 

دارد لذا پایین آوردن انتظارات ب��ه طور موقت و مهربان و 
شکیبا بودن کمک کننده خواهد بود.

  بدانید ش��خص مبتلا برای رفع اضطراب خود دست به 
اعمال وسواس گونه می زند و هیچ کس به اندازه خود او از 
رفتارهایش متنفر نیس��ت. لذا از قضاوت یا مسخره کردن 

او حذر کنید.
 خود را درگیر رفتارهای وس��واس گونه ف��رد نکنید، اما 
حد و حدود این اعمال باید به روش��نی مش��خص شده و 
فرد وسواسی طبق همان محدودیت ها و قواعد عمل کند.

 به بیمار برای ت��رک اعمال خود فش��ار وارد نیاورید. به 
بهبودهای کوچک او توجه کنید، تحس��ین و تمجید فرد 
وسواسی یک تقویت کننده مثبت و قوی است، در استفاده 

از آن تردید نداشته باشید.
  حرکات رفتاری که برای فرد بسیار سخت است و قادر 
به انجام آن نیست، به صورت آهسته و در درازمدت تغییر 

دهید و همیشه تغییرات را به او گوشزد کنید.
  مراقب اعتماد به نفس ش��خص وسواس��ی باش��ید، به 
 ج��ای او تصمیم نگیری��د، ول��ی در تصمیم گی��ری به او 

کمک کنید.
  فعالیت ه��ای روزانه مث��ل دویدن، ش��نا و ورزش های 
گوناگون را که باعث صرف انرژی می ش��ود، در برنامه فرد 

مبتلا قرار دهید.
  تلاش موفقیت آمیز فرد برای موفقیت در برابر وسواس 

را تشویق کنید.
  رفتارها و علایم بیماری را زیر نظر داش��ته باش��ید. در 
صورت ظهور علایم جدید و علایم عود، مساله را با درمانگر 

در میان بگذارید.

دانستنی

با وسواسی ها چه باید کرد؟

ایمنا:  ؟؟؟؟/

ترجمه: امیرحسین واعظ-بارها پیش آمده است که سرکار 
وقتی پشت میز می نش��ینید، احس��اس می کنید انگیزه ای 
ندارید. تنها راه حلی که برای این موضوع وجود دارد این است، 
مواردی که باعث کش��تن انگیزه می شود را پیدا کنید و آنها را 
تکرار نکنید. بعضی از چیزهایی که انگیزه اف��راد را از بین می 

برد، آشنا شوید.
1.پرداخت پاداش های نامناسب 

به این معنی که به اعضای تیم کاری به اندازه ای که ارزش دارند 
حقوق و مزایا پرداخت نشود. طبق آخرین تخقیقات مشخص 
ش��ده اس��ت که 26 درصد از کارمندان کار فعلی خود را ترک 
می کنند تا س��ر کاری بروند که تنها 5 درصد حقوق بیشتری 
پرداخت می کند. برای این منظور باید یک سیستم باز پرداخت 

حقوق و مزایا وجود داشته باشد.
2. مکان کاری نامناسب

باید همیشه محیط طوری طراحی شود که محلی برای پرورش 
بهره وری باشد. محیط های کاری نامناسب بیش از 62 درصد 
تاثیر در روزهای کس��ل کنده دارد. بهتر است، درباره طراحی 

دفتر کار خود تجدید نظر کنید.
3. اجازه ندادن برای پیشرفت های شخصی

گاهی این شانس یاد گرفتن و ارتقا ازکارمندان گرفته می شود. 
آیا می دانستید که گوگل اجازه می دهدکارمندانش20 درصد 

از زمان خود را بر روی پروژه های شخصی صرف کنند؟ 
4.عدم مشارکت 

باید به همه اجازه داده شود که نظرات خود را بیان کنند؛ به طور 
 میانگین 39 درصد از کارمندان حس م��ی کنند که نظرات و 
ایده های آنها نادیده گرفته می شود. سعی کنید در هر موردی از 

اعضای تیم خود سوال بپرسید و نظر آنها را جویا شوید.

5.  افراد منفی!
  24 درص��د از افراد نا امی��د و منفی باف ان��رژی منفی خود را 
بر روی دیگر افراد نیز منتقل می کنند. همیشه مواظب میزان 

خوشحالی و دید مثبت کارمندان  باشید.
6. ترس از شکست

 آیا می دانید که وارن بافت، چهارمین میلیاردر دنیا از دانشگاه 
هاروارد اخراج شده است؟  هیچ گاه افراد را به خاطر اشتباهات 

سهوی مورد سرزنش قرار ندهید.
7. نبود اهداف مشخص

برای هر کاری که دارید، اهداف مشخص داشته باشید و بر روی 
آن تمرکز کنید. 63 درصد از آخرین تحقیقات بیانگر این است 
که اگر ندانید کدام کار در حال حاضر برای شما اولویت دارد در 

واقع زمان خود را هدر داده اید.
8. مدیر جزیی نگر. 

 این مدی��ران آزادی کاملی ب��ه کارمندان خود نم��ی دهند و 
38 درصد از کارمندان ترجیح می دهند کارهای نامناس��بی 
انجام دهند تا اینکه بخواهند در کنار این مدیریان بنشینند. در 

اینجا باید سبک مدیریتی عوض شود.
9. جلسات بی مورد

برای جلسات خود حتما دستور جلسه و هدف داشته باشید و 
زمان را در این جلسات از بین نبرید. به طور میانگین چهارساعت 

در هفته از زمان متخصصان، صرف جلسات بی مورد می شود.
10. از بین بردن زمان 

بسیاری از اعضای تیم، دوس��ت دارند که زمان زیادی را به کار 
کردن بپردازند، اگر مطمئن باشند که زمان آنها تلف نمی شود. 
س��عی نکنید با دس��تورات و حتی ایمیل های بی مورد باعث 

حواس پرتی و تلف شدن زمان آنها بشوید.

نکتهدانستنی

چه چیزهایی انگیزه ما را  از بین می برد؟

ایمنا: اختتامیه جشنواره میراث ناملموس 

همزمان با عیدغدیرخم و برگزاری جش��نواره شعر 
عل��وی کارگاه »تکنیک ه��ای زبانی در ش��عر« در 

اصفهان برگزار می شود . 
کارگاه تکنیک های زبانی در شعر، روز سه شنبه 22 
مهرماه از س��اعت 9 تا12  صبح در کتابخانه مرکزی 

شهر اصفهان برگزار می شود . 

در این کارگاه بداهه س��رایی ویژه ش��عرای حاضر 
در برنامه با ارایه مجموعه رباع��ی علوی و یک غزل 

مشترک برگزار  می شود. 
امیر مرزبان از شعرای نامی و اساتید حوزه هنری در 
این کارگاه به ارایه مباحثی درخصوص تکنیک  های 

مختلف شعر می پردازد. 

همزمان با عیدغدیرخم و برگزاری جش��نواره ش��عر 
علوی کارگاه »ترانه آیینی« با حضور شاعران شرکت 
کننده در جشنواره هنر علوی در اصفهان برگزار می 
شود . این کارگاه، روز چهارشنبه 24 مهرماه از ساعت 
 15 تا 17 در کتابخانه مرکزی ش��هر اصفهان برگزار 
می شود . استاد این کارگاه سعید بیابانکی از اساتید 

حوزه هنری و جزو ش��عرای نامی ب��ه ارایه مباحثی 
در خصوص محتوای  ترانه های آیین��ی می پردازد.  
همچنین بازدید از آستانه مقدس امامزاده زینب بنت 
موسی بن جعفر)ع( و مجموعه مسجد جامع و مقبره 
علامه مجلسی  به عنوان بخشی از برنامه های تفریحی 

در این روز در نظر گرفته شده است. 

جش��ن بزرگ ولایت یک��ی از وی��ژه برنامه های 
مناسبتی س��ازمان فرهنگی تفریحی شهرداری 
اصفهان اس��ت که با حضور عموم مردم اصفهان 
از 20 مهرماه  برگزار ش��ده و امشب نیز، آخرین 
شب برپایی اش را در میدان امام علی)ع( خواهد 

گذراند.
هر ش��ب دراین جش��ن، بیش از 10 ه��زار نفر 
 از ش��هروندان ولایتم��دار اصفهان به تماش��ای 
برنامه هایی جداب و متفاوت می نش��ینند و این 
جش��ن های مردمی متفاوت تر از جش��ن های 

معمول برگزار می شود.
در حاش��یه این جش��ن ها، مجموع��ه ای از آثار 
هنرمندان گرافیس��ت با موضوع امیرمومنان)ع( 

به نمایش گذاشته شده است. همچنین هر یک 
از شعرای دعوت شده، شعری در مدح و منقبت 

امام علی )ع( می خوانند.
مدیحه س��رایی، خواندن سرود، برگزاری ورزش 
پهلوان��ی و س��خنرانی از دیگر برنام��ه های این 
جشن بزرگ و بدیع است که با نور افشانی، اجرا به 
سبکی متفاوت و اتفاقات جدید و خلاقانه همراه 

خواهد بود.
درحاشیه این جشن های شبانه، با هماهنگی های 
انجام شده با سازمان ورزش شهرداری اصفهان، 
ورزش پهلوانی و باس��تانی نیز به مدت سه شب 
 در س��ه پارک ش��هر اصفهان در ح��ال برگزاری 

است.

عصر ش��عر علوی، همزم��ان ب��ا عیدغدیرخم و 
برگزاری جشنواره شعر علوی در اصفهان برگزار 

می شود. 
عصر ش��عر عل��وی، روز س��ه ش��نبه 22 مهرماه 

از س��اعت 16 تا 18 در کتابخانه مرکزی ش��هر 
اصفهان برگزار می شود. 

در ای��ن برنامه 30 ش��اعر ش��رکت کنن��ده در 
جشنواره هنر علوی با حضور در عصر شعر علوی 
به ش��عرخوانی در مدح و منقبت امیرالمومنین 

علی)ع( می پردازند. 
علاوه بر این، در بخش شعرجشنواره امسال هنر 
علوی، هنرمن��دان برتر کش��ورمان کارگاه غزل 

مشترک برگزار می کنند. 
همچنین مجموعه اش��عاری که این 30 ش��اعر 
پیش از این س��روده ان��د، به همراه آث��ار جدید 
سروده شده در جشنواره، در قالب دو کتاب چاپ 

خواهد شد.

درکتابخانه مرکزی شهر اصفهان؛

کارگاه »تکنیک های زبانی در شعر« برگزار می شود 
به مناسبت عید غدیرخم؛

 برگزاری کارگاه »ترانه آیینی« در جشنواره هنر علوی  

امشب با بخش های شاد و متنوع  برگزار می شود؛ 

آخرین شب جشن ولایت در میدان امام علی )ع(
22 مهر ماه؛ 

»عصر شعر علوی« در اصفهان برگزار می شود 
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اوقات شرعیتلویزیــونســـــینما

آب و هوای اصفهان

صاحب امتیاز :  شهرداری اصفهان
مدیر مسئول : دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد

سردبیر :  مهندس رضوان اصغری 
نشانی : اصفهان، میدان امام حسین )ع(، 

خیابان طالقانی،مقابل ارگ جهان نما
 تلفن :32218182               

فکس : 32219070
امورجذب آگهی در تهران : 021-88546630

امور آگهی ها : 9512040

سلامتکافه کتاب

نمایش »جان و جو«به کارگردان��ی رهام بحیرایی 
در س��الن موزه خط حوزه هنری اس��تان اصفهان 

به روی صحنه می رود.
کارگ��ردان این نمایش ب��ا بیان این مطل��ب افزود: 
نمایشنامه این کار توسط آگوتا کریستف نوشته شده 
است و به روایت داستان دو دوست قدیمی می پردازد 
که روزگار خود را در کافه ها به بطالت می گذرانند تا 
اینکه بلیط یکی از آنها در بخت آزمایی می برد و این 

موضوع باعث اتفاقاتی تازه در رابطه آنها می شود.
رهام بحیرایی در رابطه با انتخاب این متن برای اجرا 
گفت: به نظرم رابطه این دو فرد، رابطه ای ملموس و 
قابل درک برای بسیاری از ما آدم هاست و اتفاقاتی 
که در مت��ن رخ می دهد به فضای دوس��تی های ما 
بسیار نزدیک است. نمایشنامه بسیار موجز و حساب 
شده به رابطه این آدم ها پرداخته است؛ به گونه ای 
که وقتی ما با آن مواجه می شویم، احساس می کنیم 

می توانیم در آن سهیم باشیم و داستان ما هم باشد.
شایان ذکر است؛ بهزادس��یفی، فرهاد فتحی وعلی 
پاک��روان در نمای��ش »ج��ان و جو« ایف��ای نقش 
می کنند. این نمایش که اثر تازه گروه تئاتر»دیگر« 
است، هر شب س��اعت 19:00تا 2 آبان ماه در موزه 
خط حوزه هنری اصفهان بر صحنه می رود؛ نا گفته 
نماند، این نمایش در روزهای پنجش��نبه س��اعت 

20:00 اجرا می شود.

به کارگردانی رهام بحیرایی:

نمایش »جان و جو« در موزه خط اصفهان بر  صحنه می رود

هاشمی وزیر بهداشت : نسبت پرستار به تخت 84 صدم 
است که نشان دهنده کمبود نیرو است.در اروپا این نسبت 
هفت یا هشت اس��ت.در برخی مراکز درمانی رسیدگی به 
10 تا 12 تخت برعهده یک پرستار است .کمبود پرستار به 

دلیل نبود بودجه در آموزش و به کارگیری پرستار است.
اکنون 40 ه��زار نفر در بخش بهداش��ت و درم��ان رابطه 
استخدامی با دولت ندارند این بخش 420 هزار نیرو دارد 
که بودجه حقوق 40 هزار نفر آنها را تامین می کند و حقوق 
بقیه از درآمدهایی اس��ت که در مراکز مختلف بهداشت و 

درمان به دست می آید.

مرتضی سرهنگی، مدیر دفترادبیات و هنرمقاومت حوزه 
هنری:ترجمه کتاب به زبان های دیگ��ر به خصوص در حوزه 
ادبیات جنگ نوعی دیپلماس��ی ادبی است. خیلی از جنگ ها 
به خاطر مرزها اتفاق می افتد، اما ادبیات آن بی مرز است؛چون 
انسانی اس��ت، ملت های دیگر می خواهند بدانند کسانی مثل 
خودشان در شرایط دش��واری مثل جنگ چطور دوام آورده و 
زندگی کرده اند. انتشار کتاب دا به صورت بین المللی جهان را با 
دختر 17 ساله ای آشنا می کند که آتش جنگ دنیای قدرتمند 
بسیاری از دلبستگی هایش را خاکستر کرد، اما او ستون فقرات 

اراده اش برای دفاع از سرزمین پدری خود را  سالم نگه داشت.

مسعود ده نمکی، کارگردان : من به حرفی که دیگران 
نمی زنند اعتقاد دارم. اگر کسی اعتقاد نداشته باشد اثرش 
در نمی آید. چرا که کارهای اعتقادی سفارش��ی نیس��ت. 
بنابراین محصولی که می خواهن��د از آن در نمی آید حتی 
اگر پول خ��رج کنند کار ضد جنگ می ش��ود؛ چون طرف 

اعتقاد نداشته است.
هرکس تغییر نکن��د، منجمد اس��ت. ام��ام خمینی )ره( 
تعبیری داشت درباره شور و شعور انقلابی. اعتقادات آدمی 
وجود دارد، اما به فراخور مخاطب و زمانه، زبان و ابزار ارایه 
آن تغییر می کند. من هم بر اساس این باورها کار می کنم.

هرکس تغییر نکند،  منجمد استترجمه کتاب جنگ،   دیپلماسی ادبی استکمبود  پرستار داریم 
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